
81 MİLYON KİŞİ GELMEDİ

İtalya nasıl 
bir yer?

GüNlük SiyASi GAzeTe

tuğçe MArİk

Sayfa 5

Onaylı randevu 
sistemi başlıyor

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca,
Merkezi Hekim Randevu Sis-

temi'nden alındığı halde gelinmeyen
randevu sayısının 81 milyon oldu-
ğunu açıkladı. Koca, ihtiyacı olan va-
tandaşın muayene hakkının gasp
edilmesinin önüne geçilmesi için, pa-
zartesi günü onaylı randevu dönemi-

nin başlayacağını
dile getirdi. Koca,
“Ertesi gün rande-
vusu olan her has-
tamız, akşam saat
20.00'ye kadar
randevusuna onay
verecek veya gele-
meyeceğini bildi-
recek” dedi. 
I SAYFA 7
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İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, Çatalca Belediye

Başkanı Erhan Güzel’i ziyaret etti.
Güzel tarafından makam odasında
ağırlanan İmamoğlu, “Başta ‘kanal’
meselesi olmak üzere, Terkos Gölü
ve çevresi ve diğer köylerimizdeki
birtakım kaçak yapılaşmalar ya da
yoğun bir imar çalışması İstan-
bul'un gelecek projeksiyonunu teh-
dit eden hususlar. Çatalca, bizim en

hassas, üzerine titrediğimiz yerler-
den biri olmalı. Özellikle arazi bü-
yüklüğü açısından Çatalca, Silivri,
Eyüpsultan, Arnavutköy gibi bu
alanlarda çok hassas bir sürecin yö-
netilmesini istiyoruz. Bu yönleriyle
önemli bir makamdasınız. Tabiri 
caizse yapacağımız çok iyi şeylerle
ve yapmayacağımız kötü şeylerle,
tarihe geçmenin bir aşamasındayız”
açıklamasında bulundu.
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ÇATALCA'DA ÇOK HASSAS BİR 
SÜRECİN YÖNETİLMESİ LAZIM

Ziyaretin ardından İSKİ'nin
Çatalca'da yapımına başla-

dığı projenin temelini atan İma-
moğlu, “Bizim hiçbirinizden gizlimiz,
saklımız yok. Biz neyi biliyoruz? Sizin
adınıza görev yaptığımızı biliyoruz.
Biz, sizlerin şehri emanet ettiği insan-
larız. Emanete ihanet edilmez. Hele
hele sizlerin emaneti olan bu kutsal
şehre, hiç ihanet edilmez. O bakım-
dan bu şehre, Allah'a şükür, hep ko-

ruyucu gözle baktık. Hep iyi işler,
güzel işler yapma gayretinde olduk,
olmaya devam edeceğiz” dedi. 
Çatalca'nın bütün köylerini elden
geçireceklerini belirten İmamoğlu,
“Sizin hiçbir zaman gözünüzü bo-
yayan işler yapmayacağız. Biz, 
size faydalı işler yapacağız. Bugün
Çatalca'nın 7 tane köy parkını pırıl
pırıl hale getirdik, sizlerin hizmetine
kavuşturuyoruz” dedi. I SAYFA 9
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel’e
tebrik ziyaretinde bulundu. Çatalca ve yakın ilçelerin Kanal İstanbul,

kaçak yapılaşma, yoğun imar çalışması gibi sorunları olduğuna dik-
kat çeken İmamoğlu, “Özellikle arazisi büyük olan ilçelerde hassas

bir sürecin yönetilmesini istiyoruz. Bu nedenle önemli bir makam-
dasınız. Tabiri caizse yapacağımız çok iyi şeyler ve yapmayacağı-

mız kötü şeylerle, tarihe geçmenin aşamasındayız” dedi

İBB İLE ORTAK ÇALIŞMA

Esenyurt Belediyesinin el sa-
natları kursunda eğitim alan

kadınların ürettiği el emeği göz nuru
ürünler “Anneler Günü Sergisi” ile
görücüye çıktı. Serginin açılışını
yapan Esenyurt Belediye Başkanı
Prof. Dr. Ahmet Özer, üretilen ürün-
lerin Sultanahmet’te bulunan dük-
kânlarda satılması için İBB ile ortak
çalışma yapacaklarını söyleyerek,
“Önce İstanbul sonra Türkiye paza-
rına açılacağız” dedi. I SAYFA 4
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Eyüpsultan'da özel bir okulda
müdürlük yapan İbrahim Oktu-

gan, daha önce okuldan kovulan öğrenci
Y.K. tarafından silahla vurularak öldü-
rülmüştü. Yaşanan olayın ardından okul
önünde, Eğitim-Sen İstanbul 4 Nolu
Şube, Eğitim Bir-Sen İstanbul 2 Nolu
Şube, Türk Eğitim-Sen İstanbul 8 Nolu
Şube, Eğitim-İş İstanbul 4 Nolu Şube ve
Özel Öğretmenler Sendikası ortak basın
açıklaması düzenledi. Sendikalar adına
açıklamayı yapan öğretmen Filiz Tiryaki,
"Yitirmiş olduğumuz eğitim emekçisi ar-
kadaşımıza yapılan bu canice saldırıyı
lanetliyoruz" şeklinde konuştu. 
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Öğrencisi tara-

fından öldürülen
İbrahim Oktu-
gan için eğitim

sendikaları ortak
basın açıklaması

düzenledi. 
Açıklamada Tir-
yaki, "Bu canice 
saldırıyı lanetli-

yoruz" denildi

Boş koltuk ve
algı yönetimi

Sayfa 4

İlknur Doğu Öztürk

Beylikdüzü Belediyesi tarafından ha-
yata geçirilen yaşam Bahçesi’nde yaz

mevsiminin ilk fideleri dikildi. emekçilerle bir-
likte fide dikimine katılan Çalık, yaşam Bah-
çesi’nden bugüne kadar 250 tonun üzerinde
mahsul elde edildiğini belirterek, “Bu kentin
toprakları bu kentin yoksullarını doyuracak
diye yola çıktık. inşallah birkaç ay içerisinde
de hasadımızı yapacağız”  dedi. I SAYFA 4

ç

BİRKAÇ AY SONRA

İBB Teftiş Kurulu Başkanlığı,
Küçükçekmece Menekşe Sahil

Parkı’nda yaşanan ölümle ilgili  tahki-
katını tamamladı. Hazırlanan rapora
göre Ağaç A.Ş. uhdesinde işçi statü-
sünde bulunan personelin İBB Park

ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı’na bilgi
vermeden işlem yaptığı tespit edildi.
Eylemleri nedeniyle Ağaç A.Ş.’de gö-
revli makine teknikeri, kepçe opera-
törü, tesisat ustası ve 2. Bölge şefi
hakkında ihraç kararı önerildi. I SAYFA 5
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CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel,

başta Bursa olmak üzere
CHP'nin yönetimine
geçen bazı belediyelerde
tanıdık-akraba kayırma-
cılığına karşı uyarılarına
devam etti. Özel, "Bütün
gözler üzerimizde. Dik-
katle bizi izliyorlar. Hata

yapma lüksümüz yok.
Biz bu belediyeleri ço-
cuğa, toruna, eşe, dosta
iş sağlamak ya da ihale
verip rant aktarmak için
değil, biz bu belediyeleri,
o çocukların geleceğini
kurtarmak için kazandık"
ifadelerini kullandı.
I SAYFA 7
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Evine düzenlenen uyuştu-
rucu baskını sonrası gözal-

tına alınan ve ardından serbest
bırakılan şarkıcı Kalben sosyal
medya hesabından açıklama
yaptı. İfadesinde "Ben içiciyim,
satmıyorum" diyen Kalben,
“Sağlığımla ilgili endişe duyma-
nızı istemiyorum. Kıymetli 
kamuoyumuzu bu şekilde 
oyaladığım için
üzgünüm. Ben
ailemin, sevdikle-
rimin, yakınları-
mın yanındayım.
İyiyim, daha da
iyi olacağım.
Hep daha da iyi
olmak için çaba-
lıyorum ve çaba-
layacağım" dedi.
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Ben içiciyim
satmıyorum

Küçükçekmece Belediyesi
Çocuk Trafik Eğitim Parkı,

Trafik ve İlk Yardım Haftası 
dolayısıyla ilçede yaşayan 20 özel
gereksinimli çocuğu misafir etti.
Çocuklar, Halkalı Atakent’te bulu-
nan Çocuk Trafik Parkı’nda hem
eğlendi hem de trafik kurallarını
öğrendi.  Çocuk Trafik Eğitim
Parkı Yöneticisi Melek Bozacıoğlu,
“Kurumumuzda 5-12 yaş arası ço-
cuklar; üst geçit, yaya geçidi, araç
kullanımı ve trafik ışıkları eğitimle-
rini alıyor” dedi. I SAYFA 5
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Prof. Dr. Tevfik Özlü, “Astım te-
davi edilmediğinde yaşam kali-

tesini çok olumsuz olarak etkiler.
Hatta bazen ölümlere yol açabilir.
Maalesef astıma bağlı ölümler genç
yaşta ölümlerdir. Astım aslında tedavi
edilebilir bir hastalıktır. Bugünkü eli-

mizde mevcut tedavi
imkanlarıyla astımı,
astımı olmayan bir
kişi gibi kontrol altına
alabiliyor ve normal
bir hayat yaşatabili-
yoruz. Tabii öncelikle
astımın tanısının ko-
nulması önemlidir”
dedi. I SAYFA 2
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Astım ölüme
yol açabilir!

HİÇBİR ZAMAN SİZİN GÖZÜNÜZÜ 
BOYAYAN İŞLER YAPMAYACAĞIZ

Gerçek rakam 
hangisi?
Silivri Belediye Başkanı Bora Bal-
cıoğlu, geçmiş dönemden kalan
borç rakamını, 1 milyar 503 mil-
yon 295 bin 262 TL olarak açık-
lamıştı. Balcıoğlu'nun selefi
Volkan Yılmaz, gerçek rakamın
492 milyon 300 bin TL olduğunu
savundu. Yılmaz, Balcıoğlu'na
açık bir platformda karşılıklı ko-
nuşma daveti yaptı. I SAYFA 9

HASAT VAKTI! Marmara Üniversitesi
İletişim Fakültesi me-

zunu olan ünlü oyuncu
Nesrin Cavadzade, bir 

kitapçıdan çıkarken 
görüntülendi. Ca-
vadzade, Gayret-
tepe'deki bir
alışveriş merke-
zinde bir süre ma-
ğazaları dolaşıp
alışveriş yaptı.
Son olarak bir ki-
tapçıya uğrayan
oyuncu, çıkışta
basın mensup-
larının sorula-
rını yanıtladı.
"En sevdiğim
şey okumak" 

dedi.

EN SEVDİĞİM 
ŞEY OKUMAK!
ç

OZGUR OZEL’DEN 
AKRABA UYARISI!

Önce İstanbul 
sonra Türkiye 

MİLLETİN CEBİ BOŞ BOŞ!

CHP Genel Başkan Yardım-
cısı ve İstanbul Milletvekili

Özgür Karabart, TBMM Genel Ku-
rulu’nda Uluslararası Anlaşmalar
üzerine söz aldı. 21 yıllık AK Parti ik-
tidarının ekonomideki icraatlarını
eleştiren Karabat, iktidarın krizi dert

etmediğini bilakis,
krizin bir fırsat ola-
rak görüldüğünü
savundu. Karabat,
“Borç alan talimat
alır, talimat al-
maya devam edi-
yorsunuz. Sizin
için bu hoş olan
havada milletin
cebi boş, cebi boş”
dedi. I SAYFA 7
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İktidar krizi
dert etmiyor!

www.gazetedamga.com.tr

Hem eğlendiler
hem öğrendiler

IYI YA DA KOTU
TARIHE GECERIZ!

Çatalca Belediye 
Başkanı Erhan Güzel
İmamoğlu’nun ziya-
retinden duyduğu
memnuniyeti dile
getirerek, “Çatalcalı-
lardan istediğim üç
tane oy vardı. Birin-
cisi; size oy istedim.
İkincisi; meclis üyele-
rimiz için oy istedim.
Bir de kendime oy is-
temiştim. Hemşehri-
lerimiz bize dolu
dolu oy verdi” dedi. 

BİR KİŞİDEN 
3 OY İSTEDİM

LANETLIYORUZ!
SENDİKALARDAN ORTAK AÇIKLAMA

SUCLU İSCİLER!SUCLU İSCİLER!SUCLU İSCİLER!SUCLU İSCİLER!SUCLU İSCİLER!
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S on yıllarda yapılan
bilimsel çalışmalar
D vitamininin vü-

cutta kemik sağlığından en-
feksiyon hastalıklarını önlemeye, zihinsel
gelişimden kanserde kontrolsüz hücre ço-
ğalmasının azaltılmasına dek sağlığımız
üzerinde son derece önemli işlevlere
sahip olduğunu gösteriyor. Ancak yaşam-
sal öneme sahip olmasına rağmen özel-
likle büyük kentlerde çoğu kişide D
vitamini olması gereken seviyeden düşük
seyrediyor. Dünyada yaklaşık bir milyar
insanda D vitamini eksikliği olduğu düşü-
nülüyor. Bölgelere göre değişmekle bir-
likte, ülkemizde de her 2 kişiden 1’inde D
vitamini eksikliği tespit ediliyor. D vita-
mini eksikliği pek çok ciddi soruna yol
açsa da fazla olması da bir o kadar tehli-
keli! Acıbadem Kozyatağı Hastanesi İç
Hastalıkları Uzmanı Dr. Meltem Bat-
macı,   bu nedenle D vitamini eksikliğini
karşılamak için hekime danışmadan geli-
şigüzel takviye kullanımından mutlaka
kaçınılması gerektiğine dikkat çekerek,
“Günlük D vitamini ihtiyacı yaş, cinsiyet,
yaşanan coğrafya, eşlik eden hastalıklar,
hamilelik durumu, hatta ten rengine göre
değişir. Dolayısıyla günlük doz miktarını
mutlaka hekim belirlemelidir, aksi tak-
dirde D vitamini fayda yerine ciddi zarar-
lar verebilir. Zira, vücutta D vitaminin
fazla olması toksik etki oluşturarak zehir-
lenmeye yol açabilir. D vitamini fazlalı-
ğında ayrıca kanda kalsiyum ve fosfor
düzeyi yükselir, kilo kaybı, düzensiz kalp
atımı, kemiklerde kırık riskinde artış, da-
marlarda ve dokularda kireçlenme, kalp
ve böbrek hasarı görülebilir. Bu nedenle
önce vücuttaki düzeyi saptanmalı ve son-
rasında hekimin önerdiği uygun doz ve
sürede takviye edilmelidir” diyor. 

Pek çok yaşamsal işleve sahip!

Güneş ışığından yeterince ve doğru şe-
kilde faydalanmamak, çocukluk döne-

minde dışarıda oynamak yerine evde tab-
letle zaman geçirmek, kapalı alanlarda
saatlerce güneşten yoksun kalmak gibi
pek çok faktör nedeniyle   oluşan D vita-
mini eksikliği günümüzün önemli bir halk
sağlığı sorunu olarak kabul ediliyor. Oysa
D vitamini sağılığımız üzerinde kritik bir
öneme sahip. En önemli etkilerinden biri
ise kemik kırıklarını azaltarak ve kas gü-
cünü artırarak düşmelerden koruması.
Yapılan bilimsel araştırmalar; D vitamini-
nin yeni tümör gelişimini (meme, yumur-
talık, kolon, prostat ve diğer kanserler) ve
var olan tümör büyümesini yavaşlattığını,
kalp ve damar hastalıkları ile solunum
sistemi hastalıkları riskini azalttığını gös-
teriyor. Damar sertliği ve yüksek tansiyon
hastalığında düzenleyici olan D vitamini
diyabet ve insülin direncine karşı da
önemli rol oynuyor. Enfeksiyonların ve
bağışıklık sistemi hastalıklarının tedavi-
sinde etkili oluyor. Bir araştırmaya göre,
herhangi bir nedenle olan prematüre
ölüm riskinde D vitamini sayesinde yüzde
25 oranında azalma saptanmış. Bunların
yanı sıra bunama riskinin de azaldığı gö-
rülmüş.

Dışarıdan takviye edilmesi gerekir

Somon balığı ve sardalya gibi yağlı balık-
lar, balık yağı, yumurta sarısı, sığır karaci-
ğeri, mandıra ürünleri ve tahıllarda daha
fazla düzeyde D3 vitamini olurken; bazı
mantarlarda ve bitkisel kaynaklarda ise
(bitkisel kaynaklı sütler, maydanoz, ısır-
gan otu vb) D2 vitamini  bulunuyor.
Ancak gıdaların günlük D vitamini gerek-
sinimin sadece yüzde 10-20’sini karşıladı-
ğını belirten İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Meltem Batmacı, “Gıdalar ile yeterince D
vitamini almak mümkün değildir. 51-71
yaşları arasında gıda ve takviye ile D vita-
mini alımı 308 IU/gün olarak saptanmış-
tır.  Sadece gıda ile alınan D vitamini ise
140 IU / gün olarak tespit edilmiştir ki
günlük doz gereksinimi düşünüldüğünde

birçok insanın günlük minimum gereken
dozu bile alamadığı aşikardır. Bu nedenle
dengeli diyetin yanı sıra D vitamini takvi-
yesine de ihtiyaç vardır” diye konuşuyor. 

Hızla depolamaktan kaçının! 

Hekime  danışmadan, D vitamini ihtiya-
cını bir anda karşılayabilmek için ampul
kırıp içmek gibi bir hataya asla düşülme-
mesi gerektiği uyarısında bulunan Dr.
Meltem Batmacı, “Zira yapılan çalışma-
larda; yüksek dozda, uzun aralıklarla alı-
nan D vitamini (ampul kırıp içmek,
damlalıklı şişenin tamamını içmek gibi)
ve düşük dozda, günlük alınan D vita-
mini (günlük ya da haftalık kullanılan
damla, tablet, kapsül formunda D vita-
mini) kıyaslanmış. Çalışmanın sonunda;
ikinci grupta yer alan kişilerin sağlıklı ol-
dukları ve D vitamini düzeylerinin de
daha yüksek olduğu tespit edilmiştir”
diyor. 

Güneşlenmek çok önemli, ancak! 

Yağda çözünen bir vitamin olan D vita-
mini bazı gıdalarda bulunmakla birlikte
çoğunlukla deride güneşin etkisiyle ortaya
çıkıyor. D vitamini sentezi güneşin UVB
ışını etkisiyle ciltte başlıyor. İç Hastalıkları
Uzmanı Dr. Meltem Batmacı, güneşe çı-
kılması gereken süre ve saat diliminin ya-
şanılan bölgeye göre değiştiğini belirterek,
“D vitamini sentezi için ülkemizde 10:00-
15:00 saatleri arasında kolları ve bacak-
ları 15-20 dakika güneş ışınlarına maruz
bırakmak önerilir. Ancak UV ışığına ma-
ruziyet cilt kanserine neden olabilir, dola-
yısıyla aşırı güneşlenmekten mutlaka
kaçınılmalıdır” diye konuşuyor. 

neşe 
mert

HABer

Diş ne zaman
fırçalanır?

Diş fırçalamak, ağız ve diş sağlığı için son de-
rece önemli. ancak avustralya merkezli diş
hekimleri Dr. Sam koh ve Dr. Reuben Sim, diş

fırçalamayla ilgili yanlış zamanlamaların uygulandığını
dile getirerek kişilerin ne yapmanız gerektiğini açıkladı.
Uzman diş hekimleri ne zaman dişinizi fırçalamanız ge-
rektiğini şu şekilde açıklıyor…

Kahvaltıdan önce rutin

Dr. koh, birçok kişinin kahvaltısında reçel, portakal
suyu, kahve ve çay gibi doğası gereği asidik olan gıda-
lar bulunduğunu söylüyor. Uzman, "İnsanlar mümkünse
kahvaltıdan önce dişlerini fırçalamalılar çünkü bu mad-
delerdeki asitler dişlerinizi geçici olarak zayıflatır ve
yüzey boyunca daha yumuşak hale getirir." “kahvaltı-
dan hemen sonra da dişlerinizi fırçalarsanız, diş minesi
daha yumuşak olacağından diş minesini fırçalama teh-
likesiyle karşı karşıya kalırsınız.” diyor. Dr. koh ayrıca,
“Yani iki şeyden birini yapabilirsiniz. İlk olarak sabah
ağzınızın kokmasını engellemek için kahvaltıdan önce
dişlerinizi fırçalayın veya sonra da kahvaltıdan sonra
dişlerinizi fırçalamak için 30 dakika bekleyin. Bu sürede
tükürüğünüz asitleri dengeler, böylece ağzınız artık
asitli olmaz." diye ekledi.

30 dakika bekleyin

Dr. Sim de kahvaltıdan önce dişlerinizi fırçalamanızı
tavsiye ediyor ancak bunun farklı bir nedeni var. Öneri-
sini, "Bir diş hekimi olarak hastaların öncelikli olarak
dişlerini fırçalamayı unutabileceğinden endişeleniyo-
rum. Bu nedenle benim önerim, düzenli bir uyanma ru-
tininiz olması ve hemen dişlerinizi fırçalamayı
hatırlamanız için kahvaltıdan önce dişlerinizi fırçalama-
nızdır. Bu aynı zamanda kahvaltıdan önce plak oluşu-
munun veya ağız kokusunun giderilmesine de yardımcı
oluyor." diye paylaşıyor. Uzman, kahvaltıdan sonra da
nefesinizi tazelemek için dişlerinizi tekrar fırçalamanız
veya ağzınızı çalkalamanız gerektiğini ekliyor. ama
unutmayın, önce 30 dakika beklemeniz gerekiyor.
HaBER MERkEZİ

Alerji normalde zararlı olmayan
maddelere karşı vücudumuzun teh-
dit altındaymış gibi reaksiyon gös-

termesidir. Hafif ya da şiddetli olabilen bu
reaksiyonlar yaşam kalitesini bozabilir. Son
yıllarda alerjik hastalıklarda artış görüldü-
ğüne dikkat çeken Göğüs Hastalıkları Uz-
manı Dr. Öğr. Üyesi Seha Akduman, başta
bunun nedenleri olmak üzere alerjilerle ilgili
merak edilen birçok noktaya değindi. 

Her mevsimde görülebilir

Alerjik reaksiyonlar, genellikle çevresel faktör-
lerle ilişkilendirilir ve bu faktörler mevsimsel
olarak değişir. İklim kriziyle beraber mevsim-
sel değişiklikler gelişti. Mevsimsel değişiklik-
lerle de polenlerin yükü, ağaçların ve polen
gelişimi de değişti. Dolayısıyla alerji dönem-
lerinin de değiştiğini söyleyebiliriz. Bazı in-
sanlar polen, mantar sporları veya küf gibi
alerjenlere duyarlıdır ve bu tür alerjenlerin
miktarı mevsimlere göre değişebilir. Öte yan-
dan vakaların görüldüğü tarihler de değişti.
Eskiden mart ayının başında yoğunluk artar-
ken şimdi Nisan ayının başından Mayıs ayı
sonuna kadar kaydı denilebilir. Ancak, alerji
sadece belirli mevsimlerle sınırlı değildir.
Özellikle iç mekan alerjenlerine karşı hassasi-
yeti varsa (örneğin, evcil hayvan tüyleri, toz
akarları) belirtiler yıl boyunca sürebilir. Dola-
yısıyla, alerjik reaksiyonlar kişinin yaşadığı
çevresel faktörlere, genetik yatkınlığa ve kişi-
sel duyarlılığa bağlı olarak her mevsimde or-
taya çıkabilir ve değişkenlik gösterebilir.

Covid'in etkisi var mı?

Tüm dünyada ve ülkemizde alerji ve alerjiye
bağlı solunum yolu hastalıklarının sayısında

artış olduğu görülüyor. Bunda Covid-19,
Covid sonrası dönem ve aşıların etkisi ol-
duğu fikri öne sürülse de iklim değişikliği, sa-
nayileşme, stres gibi tetikleyiciler, gıda katkı
maddeleri, hava kirliliğinde artış, normalde
alerjisi bulunan ve şimdiye kadar kliniği or-
taya çıkmayan hastaların tetikleyicilere
maruz kalması gibi birçok etkenin vaka sayı-
larında artışa neden olduğu söylenebilir. So-
lunum yolu alerjenlerinin sayısının arttığı
söylenebilir. Akciğer hastalıklarıyla ilgili aler-
jiye bağlı olarak en sık gözlenen durumlar
arasında astım, alerjik rinit (saman nezlesi)
ve alerjik bronşit bulunur. Bunun yanında si-
gara kullanan alerji hastalarının KOAH’a ya-
kalanma açısından daha yüksek riskte
olduğu da bilinilir. 

Kimler risk altında?

Ailesinde alerjisi olan bireyler yani genetik
yatkınlığı olanlar, kimyasallara-zararlı parti-
küllere maruz kalınan riskli meslek grupla-
rında çalışanlar, aroma-boya-katkı ve
koruyucu madde içeren gıdaları fazla tüke-
tenler, elektronik sigara dahil tüm tütün
ürünlerini kullananlar, hava kirliliğine maruz
kalanlarda ve yoğun stresli bireylerde risk
daha yüksektir.

Her yaşta ortaya çıkabilir

Çok kullanılan ilaçlar ve sanayileşmenin ve
hijyen hipotezinin alerji vakalarını artırdığını
düşünüyorum. Hijyenin hipotezi der ki, eğer
vücut savaşacak bir bakteri ya da virüs bula-
mazsa ortada polen ya da zararı olmayan
partiküllere karşı alerji geliştirebilir. Buna
göre, hijyenik ortamda yaşayan insanların
daha çok alerjisi olmasının sebeplerinden biri

bu olabilir. Dolayısıyla bu hipotezin de etki-
siyle ilerleyen yaşlarda da alerji görmeye baş-
ladık. Eskiden alerjiyi biz daha çok orta yaş
grubu ya da genç yaşta grubunda görürken,
artık toplumda çok daha ileri yaşlarda yeni
ortaya çıkan alerjileri de görmeye başladık.

Hangi belirtilere yol açar?

Alerjik bireylerde gözlerde sulanma, ka-
şınma, hapşırık, burun tıkanıklığı, geniz akın-
tısı, öksürük ile uyku problemleri, nefes
darlığı, nefes alırken tam nefesinin yetmedi-
ğinin hissi, göğüste baskı hissi ya da ciltte
dermatit dediğimiz daha doğrusu alerjik re-
aksiyon belirteçleri alerji olabileceğine dair
ipuçları verir.

Enfeksiyon hastalıklarından far kı

Yaşanan sorunların alerji mi yoksa viral en-
feksiyon mu olduğunu gösteren en önemli
ayırıcı belirti ateştir. Alerji vakalarında ateş
görülmez. Ayırt edici ikinci nokta da süresi-
dir. Bir viral enfeksiyonun 7 ile 10 günden
daha fazla sürmeyeceğini biliriz. Kişinin
burun akıntısı, geniz akıntısı, hapşırık gibi ya
da boğaz ağrısı gibi şikayetleri 10 günden
daha fazla sürüyorsa artık buna bir viral en-
feksiyon değil, alerjidir deme eğilimindeyiz.

Nasıl tedavi edilir?

Bugün ileri yaş dahil olmak üzere alerji stan-
dart birinci basamak tedavilerle hastaların
yüzde 80’inde çok başarılı sonuçlara ulaşabi-
liyoruz. Hastanın durumuna göre basamak
tedavisiyle de tedavilerini düzenleyebiliyoruz.
Alerji semptomlarını hafifletmek için çeşitli
ilaçlar da mevcut. Antihistaminikler, burun
spreyleri, göz damlaları ve dekonjestanlar

gibi ilaçlar semptomları kontrol altına al-
mada etkili olmaktadır. Alerji semptomlarını
azaltmada etkili bir tedavi seçeneği olan im-
münoterapi, vücudun alerjenlere karşı tole-
ransını artırmayı amaçlar. Bu tedavi, düzenli
aralıklarla küçük dozlarda alerjenlerin veril-
mesini içerir. Bunun yanında en önemli
adımlardan biri de alerjik reaksiyonlara
neden olan alerjenlerden kaçınmaktır. Örne-
ğin, polen alerjisi olan biri, yüksek polen sevi-
yelerinin olduğu dönemlerde dışarıda daha
az zaman geçirmeli. Aynı şekilde çalışma ve
yaşam alanlarında alerjenlerden mümkün
olduğunca uzak durmak da fayda sağlar.
HABER: AYŞE ADLI

Alerjiler neden artıyor?
Hem dünyada hem de ülkemizde alerji ve alerjiye bağlı solunum yolu hastalıklarında artış olduğuna dikkat
çeken Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi Seha Akduman, bunun çok farklı sebepleri olduğunu belirtti

Diş fırçalamayla ilgili bilinen genel
kanı günde iki kez yemeklerden
sonra olması gerektiği şeklindedir.
Ancak uzmanlar bunun eksik
olduğunu söyleyerek dişlerin
fırçalanması için doğru zamanı

D vitamini fazlalığında kanda kalsiyum ve fosfor düzeyi
yükselir, kilo kaybı, düzensiz kalp atımı, kemiklerde
kırık riskinde artış, damarlarda ve dokularda kireç-
lenme, kalp ve böbrek hasarı görülebilir. Bu nedenle
önce vücuttaki düzeyi saptanmalı ve sonrasında heki-
min önerdiği uygun doz ve sürede takviye edilmelidir”

FAZLA D VITAMINI
IYI DEGIL!
FAZLA D VITAMINI
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D vitamini
sentezini
azaltan 8
neden! 
UVB ışınını, dolayısıyla D vitamin
sentezini azaltan pek çok faktör
mevcut. İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Meltem Batmacı bu etkenleri şöyle
sıralıyor: İleri yaş  Kış mevsimi ne-
deniyle UVB ışınlarına daha az
maruz kalmak Güneş koruyucu
kullanımı (faktör düzeyi 15 ve üzeri
olan güneş koruyucu krem D vita-
mini emilimini yüzde 90’dan fazla
azaltıyor) Tüm cildi kapatacak
şekilde giyinmek Açık havada kısıtlı
zaman geçirmek Koyu renk cilt
(melanin pigmenti doğal güneş ko-
ruyucu gibi davranıyor) Kapalı alan-
larda daha fazla zaman geçirmek D
vitamini sentezine katkıda bulunan
organlarda fonksiyon bozukluğu.

Astım ölümlere
yol açabilir!
Sağlık Bakanlığı koronavirüs Bilim kurulu Üyesi,
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Tevfik Özlü, '7 Mayıs
Dünya astım Günü' nedeniyle astım hastalığı ve teda-
visi sürecine ilişkin uyarılarda bulundu.  astımın tedavi-
sinin mümkün olduğunu söyleyen Prof. Dr. Özlü, "astım,
tüm dünyada en sık görülen hastalıklar arasında yer
alır. Ülkemizde ortalama her 4-5 evden birisinde bir as-
lında hastanın yaşadığını biliyoruz. Hem çocukları hem
erişkinleri tutabilir. astım tedavi edilmediğinde yaşam
kalitesini çok olumsuz olarak etkiler. Hatta bazen ölüm-
lere yol açabilir. Maalesef astıma bağlı ölümler, genç
yaşta ölümlerdir. Bu açıdan çok daha acı vericidir. astım,
aslında tedavi edilebilir bir hastalıktır. Bugünkü eli-
mizde mevcut tedavi imkanlarıyla astımı, astımı olma-
yan bir kişi gibi kontrol altına alabiliyor ve normal bir
hayat yaşatabiliyoruz. Tabii öncelikle astımın tanısının

konulması önemlidir. Nefes darlığı,
hırıltılı solunum, öksürük, göğüste
sıkışma hissi gibi yakınmalarınız
varsa sizde de astım olabilir. Özel-
likle bunlar zaman zaman tekrarlı-
yorsa bilhassa sabaha karşı
uykudan uyandıracak yakınmaları-
nız varsa bunun astıma bağlı olma
ihtimali çok daha yüksektir" dedi.

Hasta-hekim iş birliği önemli

astım tedavisinde başarılı olmada hasta ve hekimin iş
birliğinin önemli olduğunu belirten Prof. Dr. Özlü, şöyle
konuştu: “aslında hastaların birçoğunda alerjik nezle be-
lirtileri de vardır. Hapşırma, burun akıntısı, geniz akıntısı,
burunda tıkama gibi belirtilerle kendisini gösterebilir.
astımın tanısı çok kolaydır. Tedavisi de mümkündür ve
tedavinin başarısı da çok yüksektir. İyi tedavi edildiğinde
hastalar diğer normal sağlıklı kişiler gibi rahat yaşayabi-
lirler. ancak astımda tedavinin başarılı olması için has-
tayla hekimin iş birliği yapması gerekir. Hekimin tanıyı
koyması, astıma sebep olabilecek tetik faktörleri tespit
etmesi, bunun için alerji testleri yapılabilir ve bunların
sonucunda da hastanın tavsiyeleri uyması, ilaçlarını dü-
zenli kullanması ve kontrollerini yaptırmasını bekliyoruz.
Tedaviye uyum çok önemlidir. astımlı hastalarda en çok
rastladığımız sorun tedaviye başladıktan sonra biraz iyi-
leşmeyi takiben, 'Ben iyi oldum artık geçti' diye düşüne-
rek tedaviyi terk etmeleridir.”
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Bakırköy’de 30 Nisan 2024 tarihinde
polise başvuran R.R.M., bir alışveriş
merkezi içinde dolaşırken, soyunma ka-

binlerinin yanına bıraktığı çantanın çalındığını
söyleyerek şikayetçi oldu. Polis tarafından olayla
ilgili başlatılan çalışmada hırsızlıkların güvenlik
kamerası tarafından görüntülendiği belirlendi. Gö-
rüntülerde şüphelilerin dükkanın içinde müşteri
gibi dolaştıkları, gözlerine kestirdikleri çantayı ala-
rak hızla uzaklaştıkları görüldü.

6 kez benzer suçlar işledi

Hırsızlık Büro Amirliği tarafından olayla ilgili baş-
latılan çalışmada polis şüphelilerin kimliklerini tes-
pit etti. Şüpheliler N.T.(15), A.B.(15) ve onlara
gözcülük yaptığı tespit edilen A.H.T.(10) gözaltına
alındı. Şüphelilerin işlemleri Çocuk Şube Müdür-
lüğünde yapıldı. Şüphelilerden N.T.’nin daha ön-
ceden 96, A.B. ise 74 suç kaydı olduğu belirlendi.
Henüz 10 yaşındaki şüpheli A.H.T.’nin ise daha
önceden 6 kez benzer suçlardan yakalandığı or-
taya çıktı. Şüpheliler işlemlerinin ardından adli-
yeye sevk edildi. Şüpheli N.T. ve A.B. tutuklanarak
cezaevine gönderilirken, 10 yaşındaki A.H.T. 
serbest bırakıldı. DHA

olay, saat 03.30 sıralarında
Mevlana Mahallesi'nde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye

göre, gece saat 03.30 sıralarında plakası
belirlenemeyen otomobil sürücüsü so-
kakta durdu. Araçtan inen sürücü bir süre
arkadaşlarıyla konuştuktan sonra tekrar
otomobile bindi. Otomobille sokakta
yatan köpeğe çarparak köpeğin metre-
lerce sürüklenmesine neden olan sürücü
olay yerinden kaçtı. Mahallenin 'Zeytin'
ismini koyduğu köpek olay yerinde öldü.
Olay anı bir iş yerinin güvenlik kamera-
sına yansıdı. Mahalle sakini Berkay Kon-

taj, "İsmi Zeytin, 12 senedir mahallede bi-
zimle beraber büyüyen bir köpekti. Kö-
peği görmesine rağmen köpeği eziyor.
Ezdikten sonra sürükleyerek aşağıya
kadar götürüyor. Arabadan inip bakmaya
tenezzül etmiyor. Gereği neyse yapılma-
sını istiyoruz. Daha önce de ayağını ma-
halle sakinlerinden biri ezmişti. Veterinere
götürülüp tedavisi yapılıp geri getirilmişti.
Mahallenin maskotuydu, zaten mahal-
lede herkes kendi bakıyordu. Ezip kaçan-
ları tanımıyoruz, kim olduğunu
araştırıyoruz. Kameralardan plakasını
bulmaya çalışıyoruz. Plakasını bulunca

şikayetçi de olacağız" dedi. Mutlu Kara-
bacak ise, "Ben sabah okula giderken
gördüm. Köpek şişmişti. Çok sevdiğimiz
köpekti. Çocuk bütün gün okulda ağladı.
Bütün gün çocuğumu bekledim okulda.
Diğer çocuğum da orada ağlıyor.Yok
niye burada duruyor diye sürekli sorun
çıkartıyoru bazı insanlar da. Şimdi sevin-
sinler, söyleyecek çok şey var ama söyle-
yemiyorum. Köpek 12-13 senedir
buradaydı. Biz besliyorduk , dün akşam
yemeğini de ben vermiştim. Zararsız bir
köpekti. Ben şikayetçi olurum bir an
önce bulunsun " diye konuştu. DHA

Küçük çocuklar
hırsızlık yaptı! 

2Saldırı, 5 Mayıs Pazar
günü saat 06.00 sırala-
rında Üniversite Mahal-

lesi Firuzköy Bulvarı'ndaki bir gece
kulübüne düzenlendi. Plakasız gri
renkli bir otomobille gece kulübü
önüne gelen 3 şüpheli, aracın içeri-
sinden tabancayla peş peşe ateş etti.
Saldırının ardından inceleme başla-
tan Avcılar Emniyet Müdürlüğü
Asayiş Büro ekipleri, güvenlik ka-
mera kayıtlarından saldırganların
olayda kullandığı aracın plakasız ol-
duğunu belirledi. Bölgedeki iş yerle-
rinin kameraları ile MOBESE
kamera kayıtlarını inceleyen polis
ekipleri, araç kiralama şirketinden
kiralandığı belirlenen otomobilin,

Esenyurt Akçaburgaz Mahalle-
si'ndeki bir sokakta park edildiğini
belirledi. Şüpheli M.G. ve G.Ç. ise,
saldırıda kullandıkları 2 ruhsatsız
tabancayla yakalandı. Küçükçek-
mece Adliyesi'ne sevk edilen 2 şüp-
heli nöbetçi mahkeme tarafından
tutuklanarak cezaevine gönderildi.
Diğer şüpheli B.K.'nin yakalanması

için çalışmaların sürdüğü öğrenildi.

Saldırı anı kamerada 

Şüphelilerin otomobilden gece ku-
lübüne ateş açarak uzaklaştıkları
anlar güvenlik kamera görüntüle-
rine yansıdı. Yolda yavaşlayarak
duran otomobildeki şüpheliler gece
kulübüne ateş ederken, silahlı sal-
dırıyı fark eden taksi şoförü sağ şe-
ritte bir süre bekleyerek kurşunların
hedefi olmaktan kurtuluyor. Gö-
rüntülerde şüphelilerin otomobille
uzaklaşmasından saniyeler sonra
devriye görevi yapan polis aracının
gece kulübünün önünden geçerek
şüphelileri takip ettiği anlar da 
görülüyor. DHA

Avcılar'da 
silahlar konuştu!
Avcılar'da, bir otomobilden gece kulübüne ateş açıldı. Silahlı saldırıyı düzen-
leyen 3 şüpheliden 2'si polis ekipleri tarafından saldırıda kullandıkları silah-
larla yakalandı. Saldırıyı fark ederek aniden duran taksici kurşunların hedefi
olmaktan kurtulurken, olay anı güvenlik kameralarıyla görüntülendi

Bakırköy'de alışveriş merkezi içinde
alışveriş yapan kişiye ait içinde 6
bin 100 dolar ile 10 bin lira para
olan çantayı çalan 3 şüpheli yaka-
landı. Şüphelilerin hırsızlık yaptık-
ları anları güvenlik kameraları
kaydetti. Yaşları küçük olduğu için
Çocuk Şube Müdürlüğü'nde işlem-
leri tamamlanan iki şüpheli tutuk-
lanarak cezaevine gönderildi

İ stanbul Cumhuriyet Başsavcılığı ta-
rafından hazırlanan iddianamede, 17
Nisan günü saat 17.30 sıralarında

plakası belirlenemeyen bir araçtan bir kişi-
nin atıldığı ihbarı üzerine Emniyet birim-
leri tarafından harekete geçildiği anlatıldı.
Olay yerinde yapılan incelemelerde sokağa
atılan kişinin Yaşar Yanıkyürek olduğu ve
hayatını kaybettiği belirtildi. Yaşar Yanık-
yürek’in cansız bedenini sokağa attıktan
sonra taksiyle kaçan şüphelinin ise Büyük-
dere Caddesinde yakalandığı kaydedildi.

Hakkari'den ülkemize gelmiş

Şüpheliyle ilgili yapılan araştırmada şüp-
helinin İran uyruklu Yoosef Bagherian
Gharehtapeh olduğu belirlendi. Şüpheli
ifadesinde 11 Şubat 2024 tarihinde Hak-
kari Esendere Kara Hudut kapısında üç
aylık vize alarak iş aramak için Türkiye’ye
geldiğini söyledi. Şüpheli ilk ifadesinde

şoför ile taksi ücreti üzerine anlaşmazlık
yaşadıklarını ve şoförün kendisine küfür
ettiği için öldürdüğünü söyledi ancak
daha sonra ifadesinde suçunu itiraf ede-
rek, şoförün paralarını almak için yanında
bulunan bıçakla birkaç kez vurduğunu,
daha sonra olayın paniğiyle şoförü atarak
araçla birlikte kaçmaya çalıştığını ifade
etti.

10 adet kelepçe ele geçirildi

İddianame taksi içerisinde bulunan ka-
mera görüntülerinin incelemesine de yer
verildi. Görüntüler şüphelinin, şoförün ar-
kasına oturduktan sonra planından haber-
siz olmasından istifade ederek ilk olarak
sağ boyun kısmından başlayarak aşağı
doğru defalarca bıçakladığı yer aldı. Şüp-
helinin takside yakalandığı esnada yapılan
aramada bir çanta içerisinde suç aleti
bıçak,10 adet plastik kelepçe, koli bandı ve

makas ele geçirildi. Ayrıca şüphelinin üze-
rinde şoförden aldığı 2 bin 400 lira da mu-
hafaza altına alındıktan sonra Yaşar
Yanıkyürek’in ailesine teslim edildiği iddia-
namede yer aldı.

Şoförün arkasına geçti 

İddianamede olaya ilişkin yapılan değer-
lendirmede, şüphelinin şoföre ait paraları
yağmalamak için önceden tedarik ettiği
bıçak, çok sayıda plastik kelepçe, makas ve
koli bandıyla, taksiye binerek en uygun anı
kolladığı anlatıldı. Ayrıca yapılan değer-
lendirmede şüphelinin seyahat etmek için

çoğunlukla tercih edilen sağ arka koltuğu
değil şoförün arka tarafını seçtiği belirtildi.

Hakim karşısına çıkacak

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı tarafın-
dan hazırlanan iddianamede şüpheli Yoo-
sef Bagherian Gharehtapeh hakkında
'Tasarlayarak kasten öldürme' suçundan
ağırlaştırılmış müebbet ve 'Silahlı yağma'
suçundan ise 10 yıldan 15 yıla kadar
hapis cezasıyla cezalandırılması talep
edildi. İddianame kabul edildi şüpheli
önümüzdeki günlerde hakim karşısına 
çıkacak. DHA

Vicdansızlar!

Olay, Salı günü saat 11.30
sıralarında Cebeci Mahalle-
si'ndeki oyun salonunda

meydana geldi. İsmail Çarkı'nın işlet-
tiği oyun salonuna gelen şüpheli, oyun
oynamak istediğini söyledi. Çarkı'nın
oyun açtığı sırada misafiri geldi. Oyunu
açan Çarkı, misafiriyle iş yerinin mut-
fak bölümüne geçti. Bu sırada şüpheli,
salondaki oyun konsolunu alarak ken-
disi için ayrılan bölüme oturdu. Çaldığı
konsolu ceketinin cebine koyan şüp-
heli, telefonla konuşuyormuş gibi
yaptı. Kısa bir süre sonra Çarkı'ya ara-
cını yanlış yere park ettiğini, bu yüzden
telefonla arandığını, aracını başka
yere park edip geleceğini söyleyerek
oyun salonundan çıktı. İş yeri sahibi
Çarkı kısa bir süre sonra, yaklaşık 3
bin 500 lira değerindeki oyun konsolu-
nun yerinde olmadığını fark etti. Gü-

venlik kameralarını inceleyen Çarkı,
müşteri gibi gelen kişinin oyun konso-
lunu çaldığını fark etti.

Muhtemelen satacak

İş yeri sahibi İsmail Çarkı, "Sabah
11.30 gibi iş yerini açmıştım, misafirim
geldi. İçeriye kahve yapmak için girdi-
ğimde müşteri geldi. Masayı açtım. la-
vaboyu sordu ve lavaboya gitti. Ben
misafirimle ilgilenirken lavabodan çık-
tıktan sonra koşarak makineden kolu
alıyor. Sonra montunun cebine koyup,
bana 'Makine açık kalsın. arabayı çek-
mem için beni aradılar. arabanın yerini
değiştirip geleceğim' deyip gitti. Daha
sonra oyun konsolunun yerinde olma-
dığını fark ettim.Oyun konsolunun 3
bin 500 lira civarında değeri var. Tah-
minim muhtemelen satmak için çaldı"
dedi. DHa

Müşteri gibi
geldi soydu gitti

Motosikleti
alıp kaçtılar

Ataşehir'de sokakta uyuyan köpeğe otomobille çarpıktan
sonra metrelerce sürükleyen sürücü olay yerinden kaçtı.
Olay anı bir iş yerinin güvenlik kamerasına yansıdı

TaksIcI kaTIlIne
mUebbeT!
TaksIcI kaTIlIne
mUebbeT!
TaksIcI kaTIlIne
mUebbeT!
TaksIcI kaTIlIne
mUebbeT!
TaksIcI kaTIlIne
mUebbeT!
TaksIcI kaTIlIne
mUebbeT!
Sarıyer'de taksi şoförü Yaşar Yanıkyürek’i öldürdükten
sonra taksiyle kaçan İran uyruklu şüpheli Yoosef Bag-
herian Gharehtapeh hakkında yürütülen soruşturma
tamamlandı. Şüpheli Yoosef Bagherian Gharehtapeh
hakkında 'Tasarlayarak kasten öldürme' suçundan ağır-
laştırılmış müebbet ve 'Silahlı yağma' suçundan ise, 15
yıla kadar hapis cezasıyla cezalandırılması talep edildi

Sultangazi'de
oyun salonuna

müşteri gibi
gelen şüpheli, iş

yeri sahibinin
mutfakta olduğu
sırada oyun kon-
solunu çaldı. Bir

süre salonda oya-
lanan kişi, iş yeri
sahibine aracının
park yerini değiş-
tireceğini söyleye-

rek dışarı çıktı.
Çaldığı konsolu
ceketinin cebine

koyan şüpheli 
salondan uzakla-

şırken, hırsızlık
anları güvenlik

kameralarına
yansıdı

Beyoğlu'nda motosik-
letle sokağa gelen 2 şüp-
heli, park halindeki

motosikleti çalarak kaçtı. Motosikle-
tin çalınma anı güvenlik kamerası ta-
rafından kaydedildi. Olay, Cihangir
Mahallesi Pürtelaş Sokak'ta Pazar
günü saat 06.00 sıralarında mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre,
sabah saatlerinde motosikletle so-
kağa gelen kasklı 2 şüpheli çevreyi
kontrol ettikten sonra, park halindeki
motosikletin yanına yaklaştı. Bir kişi

etrafı gözetlerken diğeri motosikletin
kilidini kırdı. Motosikleti çalan şüp-
heli ve arkadaşı daha sonra olay ye-
rinden uzaklaştı. Görüntülerde,
motosikletli ve kasklı 2 şüphelinin bir
süre etrafta tur attıktan sonra park
halindeki motosikletin yanına geldiği
görülüyor. Bir kişi motosiklette etrafı
gözetlerken diğeri park halindeki
motosikletin kilidini kırıyor. Moto-
sikleti çalan hırsız daha sonra, arka-
daşıyla olay yerinden uzaklaşıyor.
DHA



Minikler için
hobi bahçesi

G eçtiğimiz hafta tarihi denilebilecek
bir buluşmaya tanıklık ettik. Tam
sekiz yıl aradan sonra Cumhurbaş-

kanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tay-
yip Erdoğan ile CHP Genel Başkanı Özgür
Özel bir araya geldi. AK Parti Genel Merke-
zinde gerçekleşen görüşme, siyasi iklimi de
değiştirdi. 

Tarihi buluşmadan paylaşılan ilk fotoğ-
raflar çok konuşuldu. Görüşme detayları
hakkında bilgi paylaşımının yavaş olması, o
bilgi boşluğunun çeşitli çıkarımlarla doldu-
rulması eğilimini yarattı. Simgeler ve sem-
bollere dayandırılarak, diplomasi ve
protokol kurallarına bakılarak fotoğraflar
değerlendirildi. Bu değerlendirmelerdeki
yorum farklılıkları ise olay kadar taşıdığı
anlamın ve nasıl algılandığının önemini de
işaret ediyordu.  

Algı, herhangi bir kişi ya da olayın idrak
edildiği süreçtir. İnsan, diğer varlıklardan
bilişsel becerileri ile ayrılır. Duyu organları
yardımıyla dış dünyadan verileri toplar.
Bunları anlamlandırır, yorumlar ve aktara-
bilir. Yani toplanan veriye anlam yüklendi-
ğinde algılama gerçekleşmiş olur. Çok klasik

bir örnek vermek gerekirse yarısına kadar
su dolu bir bardağa bakanların bir kısmı
bardağı dolu bir kısmı ise boş olarak algılar.

Algılama bazı özelliklere bağlı olduğun-
dan farklı şekilde gerçekleşebilir. Bu özellik-
ler; 

Algılayanın kişilik özellikleri, duygu ve
düşünceler, deneyimler, kültür gibi özellik-
leri, 

● Algılanan varlığın özellikleri, 
● Algılamanın gerçekleştiği ortam, koşul-

lardır.   
● Herhangi bir konuda istenilen yönde bir

algılama oluşturmak için bu özellikler ön
plana çıkıyor.  O halde burada kritik bir
soru sormak gerekiyor. 

Algımız gerçekten bize mi ait?  

Bu saydığım özellikler gerçek ile gerçeğin
algılanması arasında farklılık olduğunu gös-
terir.  İşte aradaki o fark, algı kavramını
bize ait olmaktan çıkarıyor. Yönetilebilen
bir konuya dönüştürüyor. 

Siyasal aktörler için sadece seçim dö-
nemlerinde değil her zaman nasıl algılan-
dıkları önem taşıyor.  Politik yazının en

bilinen eserlerinden Prens’te Machiavelli
başarılı bir siyasetçi olmak için erdemli ol-
mayı değil erdemli görünmeyi yeterli bulur.
Bu tespit, siyaset işini yapanlar için halkın
beklentisine uygun bir görünümün önemini
yansıtır. Bugün bu durumu ifade eden kav-
ramı çok sık duyuyoruz: Algı Yönetimi.   

Bir düşünceyi, tutumu, davranışı değiştir-
mek ya da kabul ettirmek amacıyla Algı
Yönetimi stratejilerine başvurulabiliyor. Ör-
neğin liderler ve siyasi partiler, iyi bir izle-
nim yaratma, kararlarının desteklenmesini
sağlamak için yarışıyor. Bu rekabet, strate-
jik davranmayı da gerektiriyor. Siyasi lider-
ler, güçlü imaj için algılamayı
şekillendirecek stratejik yaklaşımla, kendile-
rini onaylanacak şekilde sunar. Zayıf yanla-
rını geri planda tutar. Duygu ve
davranışlarını kontrol eder. Liderlerin kişi-
likleri, kılık kıyafet seçimleri, beden dilini
nasıl kullandıkları, ses tonları, şive gibi ko-
nuşma alışkanlıkları, yaratmak istedikleri

güçlü imaj ve izlenim için önem taşır. 
Çevremizi algıladığımızda bu bizim ger-

çekliğimizi oluşturmaktadır. Ve görüldüğü
gibi bu gerçeklik çok fazla unsurun etkisine
açık olduğu için oldukça kaygan bir zemin-
dir. Dışarıdan yapılacak müdahaleler algının
çarpıtılmasına, yönlendirilmesine yol açabi-
lir. Olaylar, konular, kişiler ve kurumlarla il-
gili geniş kitleleri istenilen yönde etkilemek
amaçlanır. Bu etki davranışa dönüşebilir. Bu
durum karşımıza bu çağın belki de en
önemli sorunu olan dezenformasyonu çıkarı-
yor. Algı yönetmek amacıyla mesela seçme-
nin duygularını etkilemek, korkutmak için
yanlış bilgi paylaşılıyor. Kasıtlı olarak gör-
seller üzerinde oynanıyor. Başka olaylarda
çekilmiş görüntüler ve fotoğraflar manipü-
lasyon amacıyla servis ediliyor. 

Toplumsal bellek zayıf olduğunda, birey-
lerin merak duygusu köreldiğinde ve bilginin
doğruluğu sorgulanmadığında kitleler mani-
püle edilebiliyor  ve algı yönetiliyor. 

Boş koltuk nasıl algılandı? 

Tarihi görüşmeye dönecek olursam Cum-
hurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel’i AK Parti Genel Merke-
zinde kabul etmesi bir jest olarak

yorumlandı. Cumhurbaşkanlığı protokolü-
nün uygulanması beraberinde boş koltuk
tartışmasını getirdi. 

Bu tartışmanın temelinde toplumun hafı-
zasında hala taze olan olaylar yer alıyordu.
İBB Belediye başkanı İmamoğlu’nun kırık
bir sandalyede ve Saadet Partisi Genel Baş-
kanı Karamollaoğlu’nun kanepede ağırlan-
ması örnekleri henüz unutulmadı. 

Bu geçmiş deneyimler, sandalye üzerin-
den mesaj verildiği kanaatini oluşturdu. Ka-
muoyunu Özel’in ağırlandığı oturma
düzenindeki sembolleri çözümlemeye yö-
neltti. 

Neticede buluşma AK Parti Lideri ile
değil Cumhurbaşkanı ile yapılmıştı. Ran-
devu talep edilmiş ve kabul protokolü uygu-
lanmıştı. Yani eşit düzeyde liderlerin
buluşması değildi. Bu da o boş sandalyenin
gerçekte neden orada olduğunu açıklıyordu. 

Algılar gerçeğin üzerini örterek gerçek-
ten daha gerçek oluyor. O halde boş koltu-
ğun neden orada olduğu bilgisi kadar
toplumun o boş koltuğu nasıl algıladığı da
önem taşıyor.  

Bu durumda insan sormadan edemiyor. 
Bu algılama görüşme sonrası medyada

gündem olan İmamoğlu-Özel rekabeti ile 
ilgili olabilir mi?  
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Boş koltuk ve algı yönetimi 

250 Ton MAHsUl
HAsAdı yApıldı!
Beylikdüzü Belediyesi tarafından hayata geçir-
ilen Yaşam Bahçesi’nde yaz mevsiminin ilk fi-
deleri dikildi. Emekçilerle birlikte fide dikimine
katılan Çalık, Yaşam Bahçesi’nden bugüne kadar
250 tonun üzerinde mahsul elde edildiğini be-
lirterek,  “Bu kentin toprakları bu kentin
yoksullarını doyuracak diye yola çıktık”  dedi

BEyliKdüzü Belediyesi tarafından üre-
ten ve kendine yetebilen bir kent ya-
ratma hedefiyle hayata geçirilen Yaşam

Bahçesi’nde yaz mevsiminin ilk fideleri toprakla bu-
luştu. Yaşam Vadisi 3.Etaba teğet 20 dönümlük bir
alanda yer alan bahçede mevsim sebze ve meyvele-
rinden olan domates, patlıcan, salatalık, kabak, kar-
puz, kavun ve biber çeşitlerinin de olduğu toplam
10 çeşit ürünün ekimi gerçekleşti. Ekimde emekçi-
lerle birlikte fideleri toprakla buluşturan Beylikdüzü
Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, bir fidenin
toprakla buluşmasının çok kıymetli olduğunu vur-
gulayarak, “Beylikdüzü’nün toprakları verimli, ne
ekerseniz onu biçersiniz. Biz bugüne kadar hep sev-
ginin tohumlarını ektik ve bizim ektiğimiz sevgi 
tohumları da bahçemize fayda sağlıyor. Burada
herkes mutlu, herkes bir fideyi toprakla 
buluşturmanın heyecanını yaşıyor” diye konuştu.

Tarımsal üretime katkı 

Gıda Bankası aracılığıyla ihtiyaç sahibi ailelerin
temiz ve güvenli gıdaya eriştiği projeyle bugüne
kadar yaklaşık 250 tonun üzerinde mahsul üretil-
diğini de dile getiren Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, “Pandemi döneminde oluşturduğu-
muz Yaşam Bahçesi gerçekten çok özel bir alan.
Bugün burada atalık tohumlarımızdan ürettiğimiz
tohumları emekçi arkadaşlarımızla birlikte top-
rakla buluşturuyoruz. İnşallah birkaç ay içerisinde
de hasadımızı yapacağız. Bir evin mutfağı neye ih-
tiyaç duyuyorsa biz onu Yaşam Bahçesi’nde üreti-
yoruz. Üretmek önemli ve bunu atalık tohumları
ile üretmek çok daha kıymetli. Bu kentin toprakları
bu kentin yoksullarını doyuracak diye yola çıkmış-
tık. Aynı anlayışla burada üretmeye devam edece-
ğiz ve tarımsal üretime katkı sağlayacağız”
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Kartal Belediyesi’ne bağlı olarak hiz-
met veren 14 kreşte eğitim gören mi-
nikler için her kreşte bir hobi bahçesi

oluşturdu. Toprak verimliliği, çevrenin korunması
ve gıda güvenliğini esas alan organik tarım siste-
miyle ilgili bilgiler eşliğinde minik öğrenciler hobi
bahçelerinde vakit geçirdi. Kreş öğrencilerinin
minik elleri toprağın bereketi ile buluştu. Kartal
Belediyesi Uğur Mumcu Kreşi’nde yapılan etkin-
likte Park ve Bahçeler Müdürlüğü tarafından ha-
zırlanan hobi bahçesine fidan diken öğrenciler
toprakla vakit geçirmekten fazlasıyla keyif aldı.
HABER MERKEZİ

Doç. Dr. 

İlknur Doğu Öztürk 

ilknurdogu@gmail.com

İLETİŞİMİN ÖZ’Ü

Ç ırpıcı Veliefendi Kentsel Dö-
nüşüm 2. Etap Projesi’ndeki
binaların yıkımına katılan

Zeytinburnu Belediye Başkanı Ömer
Arısoy, 2015 yılında özel sektör ta-
rafından başlatılan ancak yapılma-
yan projeyle ilgili gazetecilere
açıklamalarda bulundu. Söz ko-
nusu alandaki kentsel dönüşüm çalışma-
larının 2015 yılında özel sektör
tarafından başlatıldığını, Zeytinburnu
Belediye Başkanlığı’na aday olduğu 2019
yılında ise burayı ‘Hayalet şehir’ halinde
deviraldığını belirten  Arısoy, “Bugün
Zeytinburnu’ndaki yapıların dönüşü-
müyle ilgili güzel bir adım atmak için bir
aradayız. O dönem özel sektör hak dağı-
lımı konusunda hata yapmış ve burada
işler tamamen durma noktasına gelmişti.
2019 yılında burada önceki dönem Çevre
ve Şehircilik Bakanımızla birlikte bu

problemi çözeceğimizi beyan etmiştik.
Ve hemen seçimden sonra burada ilk
adımları atmıştık” dedi. 

Büyük emek harcadık

“Uzlaşma görüşmeleri tıkanınca ve
tamamlanınca buradaki alanı ikiye
böldük” bilgisini veren Arısoy, “Sağ

tarafta gördüğünüz alan 1. etap olarak
belirlendi. Bakanlığın bize verdiği yetkiyle,
ikiye bölmek suretiyle 1. etabın temelini
geçtiğimiz yıl Mayıs 2023’te atmıştık. Şu
anda 1. etabın kaba inşaatı tamamlan-
mak üzere. Yine o tarihten bugüne kadar
şimdi yıkımını gördüğünüz 2. etaptaki ya-
pılar ile yan taraftaki yapıların uzlaşma
görüşmeleri tıkanmıştı. Büyük emek har-
cadık. Hak sahipleriyle uzlaşma sağlandı.
Şimdi asıl olarak 2. etabın başlamasını
engelleyen yapılar bugün itibariyle yıkıl-
maya başladı. 1. etapta 288 konut, 300

bağımsız birim var. Şu anda inşaat sürü-
yor. Bugün üzerindeki yapıları yıkmaya
başladığımız 2. etapta da toplam 340
konut olacak” ifadelerini kullandı. 

Hedefimiz 12 bin 

10 yıl önce yapılması gereken yıkım işle-
mine yeni başladıklarını belirten Arısoy,
“Mutluyuz, buradaki hak sahiplerini bir
an evvel evlerine kavuşturmak için çalış-
malara devam edeceğiz. 2021 yılında bir
kentsel dönüşüm imar projesi çalışmıştık
ve yürürlüğe girmişti. O plan notlarının
buradaki problemi çözmemizde büyük
katkısı oldu. Yine geçtiğimiz 5 yılda Zey-
tinburnu’nda 6 bin bağımsız birimin dö-
nüşümünü gerçekleştirdik. Önümüzdeki
dönem için 12 bin bağımsız birim hede-
fini ortaya koyduk. Durmaksızın çalış-
maya devam edeceğiz.
Zeytinburnu’ndaki son yapı dönüşene

kadar bakanlığımızla, devletle, beledi-
yeyle, özel sektörle, el birliğiyle buradaki
yapıları depreme dayanıklı hale getirmek
için çalışacağız.  Zeytinburnu'ndaki son
yapı dönüşene kadar, durmaksızın çalışa-
cağız” dedi. 

Uzun zamandır bekliyoruz

Konuyla ilgili görüş aldığımız hak sahibi
İsmail Kartal isimli vatandaş ise uzun
zamandır anlaşmazlıktan doğan sebep-
lerden dolayı bekledikleri dönüşümün
belediyenin devreye girmesiyle çözüldü-
ğünü aktararak, “1. etaba zaten başlandı.
2. etap burada yapılacak. Burada da uz-
laşma süreci bitti. Bir kaç arkadaşımız
var, onlar da sözleşmelerini yapıyorlar. 1.
etapta olduğu gibi 2. etap da bitecek.
Uzun zamandır bekliyoruz. Süreç güzel
bir şekilde işliyor. Mutlu sonu hep 
beraber göreceğiz” ifadelerini kullandı. 

HAYALET SEHIR
DONUSUYOR!

selVİ 
sariTaç

HABER

Müteahhit - ev sahibi
anlaşmazlığı sebebiyle
10 yıldır yapılamayan

Çırpıcı Veliefendi
Kentsel Dönüşüm 
projesinin 2. etabı 
nihayet başladı. 
6 binanın yıkım 
törenine katılan 

Zeytinburnu Belediye
Başkanı Ömer Arısoy,
2019 yılında belediye
başkanı seçildiğinde

bölgeyi 'hayalet şehir'
olarak devraldığını 

belirterek, “Mutluyuz,
buradaki hak 

sahiplerini bir an 
evvel evlerine

kavuşturmak için
çalışmalara devam

edeceğiz” dedi5 Mayıs 2023’te temeli atılan 1. etapta 288’i konut olmak üzere 300 bağımsız bölümün inşaatı devam
ederken 2. etapta üretilecek proje yaklasık 26 bin metrekare iskân edilebilir inşaat alanından oluşacak. 

EsEnyurt Belediyesi tarafın-
dan Marmara Park AVM’de dü-
zenlenen Anneler Günü

Sergisi’nde, belediye bünyesinde el sanatları
kursunda eğitim alan kadın kursiyerlerin el
emeği göz nuru ürünleri görücüye çıktı. Ser-
ginin açılışını yapan Esenyurt Belediye Baş-
kanı Prof. Dr. Ahmet Özer, kadınların
toplumdaki yerinin önemine dikkati çekerek
bu tür çalışmaların devam edeceğini ve her
daim kadınlara destek olacaklarını söyledi.
Atık kâğıt çanta, örgü çanta, takı tasarım,
gravür (oyma baskı), ahşap boyama, ami-
gurumi (örgü bebek), mefruşat, tokat baskı,
seramik, hazır giyim, halı dokuma, panç,
katı’ sanatı gibi alanlarda hünerlerini konuş-
turan güçlü kadınların sergisine ilgi yoğun
oldu. 

Emeklerini ödeyemeyiz

Kadınların çalışma hayatına katılarak eko-

nomik özgürlüklerini kazanabilmeleri için il-
çedeki kreş sayısını artıracaklarını vurgula-
yan Özer, “İyi ki varsınız, Anneler
Günü’nüz kutlu olsun. ‘Cennet annelerin
ayaklarının altındadır’ sözü boşuna söylen-
miş bir söz değildir. Aslında sadece bir gün
değil her gün, her saat, her saniye anneleri-
mizi ansak yeridir, emeklerini ödeyemeyiz.
Kadın fedakârdır, yüreklidir, diğerkâmdır.
Hepimizin ilk mimarı annedir. Bir toplu-
mun iyi ya da kötü olması, ileri ya da geri
gitmesinin en büyük sebeplerinden birisi de
kadınlardır. Bu yüzden kadınlar kırmızı çiz-
gimizdir. Kadınların hayatın içinde olması
için elimizden geleni yapacağız. Bunlardan
bir tanesi buradaki çalışma. Kadınlarımız el
emeği göz nuruyla oluşturdukları bu değerli
ürünleri bugün burada sergiliyorlar. Bu tür
etkinliklerimiz artarak devam edecek. Esen-
yurt Belediyesi olarak kadınların yanında
olacağız” ifadelerini kullanarak, Esenyurtlu

kadınların ürettiği
ürünleri Sultanah-
met’te bulunan 
dükkânlarda satabil-
meleri için İBB ile ortak bir çalışma yapa-
caklarını ve önce İstanbul’a ardından
Türkiye pazarına açılacaklarını söyledi.

Bizim için katma değer

Belediyenin kurslarında eğitim alan Kursi-
yer Dilek Alpan yakma sanatıyla yaptığı
“Hitit Kızı” eserinin özelliklerini anlatarak,
“Yakma sanatıyla 3 yıldır ilgileniyorum. Bu
benim ikinci eserim. Çok heyecanlıyım.
Yaptıklarımızı tanıtabilmek, karşımızdaki in-
sanların fikirlerini almak, onları kursumuza
davet etmek çok güzel bir duygu. Ben yapa-
biliyorsam herkes yapabilir. Belediyemiz
bize bu imkânları ücretsiz sunuyor. Buyu-
run, gelin hepiniz faydalanın. Ürünlerimiz
satışa da yönelik. Ayrıca bunlar bizim için

katma değer. Kadınlar evde durmasınlar
kurslara gelsinler. Dolu olsun sınıflarımız”
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

Esenyurt Belediyesinin el sanatları kursunda eğitim alan
kadınların ürettiği el emeği göz nuru ürünler “Anneler

Günü Sergisi” ile görücüye çıktı. Serginin açılışını yapan
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, üretilen
ürünlerin Sultanahmet’te bulunan dükkânlarda satılması

için İBB ile ortak çalışma yapacaklarını söyleyerek,
“Önce İstanbul sonra Türkiye pazarına açılacağız” dedi

once isTanbul 
sonra Turkiye
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H emen hemen herkesin çok sevdiği “Bella
Ciao” şarkısını bilmeyen yoktur sanırım
ya da çok az kişi vardır. “Bella Ciao”

çok sevilen İtalyan protest halk şarkısıdır. Şarkıla-
rını seviyoruz, peki ya bu kadar popüler olan İtal-
ya’nın kendisi nasıl?

Birkaç gün önce döndüğüm 8 günlük İtalya ge-
zimde gördüklerimi, hissettiklerimi ve düşüncele-
rimi paylaşmak istiyorum sizinle. İtalya, içinde
çok fazla turist bulunduran doğal ve tarihsel gü-
zelliklerle dolu renkli bir ülke. Mutfağı da çok
zengin olan İtalya’da yüzlerce çeşit makarna yapı-
lır. Pizzanın doğduğu ve dondurmanın da dünyaya
yayıldığı yerdir. Çok sevilen yemeklerin başında
gelen Pizza, 18. yüzyılın sonlarında Napoli’de or-
taya çıkan bir yemektir. Tiramisu da 1970’li yıl-
larda doğan bir İtalyan tatlısıdır. Benim
gözlemlediğim bir başka revaçta olan yiyecek ise
kruvasan. İtalya’da kimisi tatlı, kimisi tuzlu, ki-
misi kremalı, kimisi meyveli olmak üzere çeşit
çeşit kruvasanlar görmeniz kaçınılmazdır. Su-
samlı ve kremalı olanı beğenmiştim fakat tatlı
olanları beğenmedim fazla. İtalyan pizzası da
iyiydi ama çok fazla domates tadı geliyordu. Ma-
karnasını beğenmedim, belki sadece yediğim
yerde öyledir bilmiyorum. Açıkçası Türk yemekle-
rini özledim diyebilirim. Çünkü genel olarak İtal-
yan yemeklerinde pek bir lezzet bulamadım. Çok
fazla lezzetli bulduğum Yunanistan’ın yemeklerini
inanılmaz beğenmiştim mesela. Ama İtalya’da
Türk yemeklerini özledim. 

İtalya Avrupa’nın volkanik açıdan en etkin ül-
kesidir. Üçü aktif 30 yanardağı vardır. Vezüv ya-
nardağını görmek de çok tuhaf hissettirdi bana.
Yaklaşık 2 bin yıl önce Vezüv Yanardağı'nın patla-
ması sonucu yok olan antik Pompeii kentinde
yaşam 15 dakika içinde sona ermiş ve hala tehli-
keli bir yanardağı olarak geçiyor Vezüv.  

İtalya’da Roma, Venedik, Floransa, Milano,
Pisa, Napoli, Verona, Sorrento, Bologna ve ak-
lıma gelmeyen pek çok ili ve ilçeyi gezdik.

İtalya'nın başkenti Roma'nın içinde birçok anıt,
kilise, çeşme ve müze mevcuttur. Milano ise,
gerek İtalya'nın, gerekse Avrupa'nın sanat anla-
mında en zengin kentlerinden biridir. Tam bir Av-
rupa Metropolüdür. Burada moda okulları ve
modayı yönlendiren alışveriş mağazaları mevcut-
tur ve dünyanın ilk modern AVM’si Milano’dadır.
Ancak ben Verona’yı, Roma ve Milano’dan daha
çok sevdim. Verona şirin, tatlı ve cıvıl cıvıl bir yer-
ken, Milano ve Roma’da aynı sıcaklığı hissedeme-
dim. Verona, Romeo ve Juliet’in hikayesi ile
tanınan şehirlerden biridir. Verona’da sanat festi-
valleri ve sanatsal faaliyetler çok fazla yapılmak-
tadır. Romeo ve Juliet’in evi de buradadır ve
Juliet’in heykeline turistler tarafından yoğun bir
ilgi gösterilmektedir.  

Yine bir diğer cıvıl cıvıl yer olan ve “Maskeli
Şehir” denilen Venedik, İtalya’nın en romantik
kentlerinden biridir ve sokaklar köprülerle birbi-
rine bağlıdır. Adeta yüzen bir şehir gibi olan Vene-
dik’e gondolcuların kattığı ambiyans muhteşem
görüntüler ortaya çıkartıyor. Bu arada orada gon-
dolculuk mesleği de zor ve herkesin yapamayacağı
önemli bir işmiş. Biz oradayken Venedik güneşli
ve bayağı sıcaktı fakat binaların arasındaki dar
sokaklar pek güneş almadığı için oldukça soğuktu. 

Bologna, sosyalist siyasi görüşü, kırmızı tuğlalı
binalarıyla tam bir komünist kızıl şehir durumun-
dadır. Aynı zamanda Avrupa'nın en eski üniversi-
telerinden biri bu şehirde bulunmaktadır. Ben
burayı da sevdim ancak Napoli’yi pek sevemedim.
Napoli, İtalya’nın Roma ve Milano'dan sonraki en
büyük şehirlerinden birisidir ve UNESCO Dünya
Mirası listesine girmiştir. Napoli’de hiçbir yerde
görmediğim kadar turist gördüm. Öyle ki, yolda
zor yürüyordu insanlar. Pisa’da ise durum tam
tersi. Gözlemlediğim kadarıyla Pisa Kulesi’nin dı-
şında Pisa oldukça sakin ve ucuz bir yer.

İtalya’da hangi diller konuşuluyor? diye sorar-
sak eğer, İtalya'nın resmi kabul edilmiş dili İtal-
yancadır. Neredeyse nüfusunun tamamı İtalyanca
konuşur. Ancak ülkede İspanyolca, Fransızca ve
İngilizce de konuşulan diller arasında ancak gör-
düğüm kadarıyla pek çoğu İngilizce bilmiyor. 

Hediyelik eşyalar almak isterseniz, en güzel he-
diyelik eşyalar Pisa’da bulunuyor. Açık ara farkla
en güzelleri Pisa’da. Diğer yerlerde alacak pek bir
şey bulamadım ne yazık ki ve sonra aklım hep Pi-
sa’dakilerde kaldı ama maalesef geri dönemedim.
Aklım hala Pisa’daki o çantada…

İtalyan insanlarına gelecek olursak; kızları iyi-
ler fakat İtalyan erkeklerinin biraz kaba olduğunu
gözlemledik (Bu birkaç kişinin ortak düşüncesi).
Ama İtalyan polisleri çok fazla yardımcı olmaya
çalışıyorlar ve inanılmaz ilgililer. Sanırım ben en
çok İtalya’nın polislerini sevdim. Sonuç olarak;
her şeye rağmen İtalya görülmesi ve gezilmesi ge-
reken bir yer. Eğer yolunuz düşerse Verona’yı ve
Venedik’i mutlaka görmenizi tavsiye ediyorum. 

İtalya nasıl bir yer?

sosyal Yardım İşleri
Müdürlüğü tarafından
hayata geçirilen ve ço-

cuklara küçük yaşta trafik bilin-
cini kazandırmak amacıyla
çalışmalarını yürüten Trafik Eği-
tim Parkı, hizmet verdiği 9 yıl bo-
yunca bin 400’e yakın özel
gereksinimli çocuğa trafik eğitimi
verdi. Küçükçekmece Belediyesi
Çocuk Trafik Eğitim Parkı Yöne-
ticisi Melek Bozacıoğlu, “Trafik
ve İlk Yardım Haftası dolayısıyla
özel gereksinimli çocuklarımızı
ağırlamanın mutluluğunu yaşı-
yoruz. Kurumumuzda 5-12 yaş
arası çocuklar; üst geçit, yaya ge-

çidi, araç kullanımı ve trafik ışık-
ları eğitimlerini alıyor. Ayrıca öğ-
rencilerimize okulda ve evlerinde
kullanmaları için trafik konulu
boyama kitabı, puzzle ve trafik
eğitim kartları gibi eğitici mater-
yaller veriyoruz. Trafik Eğitim
Parkı’na ilçe dışından da yoğun
bir ilgi var. Bizlerde uygunluk du-
rumumuza göre gelen talepleri
değerlendiriyoruz. Birçok ilçe ve
ilden park ile ilgili bilgi almak is-
teyenler, bu projeyi hayata geçir-
mek isteyenler oluyor’’ dedi.

Randevu sistemi var

Alanında uzman trafik eğitmen-

leri tarafından teorik ve uygula-
malı eğitimlerin verildiği Trafik
Eğitim Parkı, yılda 25 bin öğren-
ciyi misafir ederken, kuruluşun-
dan bu yana ise 150 bine yakın
öğrenciye ulaştı. Ayrıca parkın
içinde yer alan amfi tiyatro, yürü-
yüş alanları ve çocuk oyun alan-
ları öğrencilerin keyifli vakit
geçirmesini sağlıyor. Trafik Eği-
tim Parkı’na öğrenci toplulukları
ve bireysel olarak başvurular
kabul ediliyor. İl genelinden
parka misafir olmak isteyen okul-
lar hafta içi, bireysel başvuruda
bulunmak isteyen kişiler ise Cu-
martesi günleri misafir ediliyor.

İstanbul'dan Kutsal
topraklara gidecek ilk
hac kafilesi için Üsküdar

Harem’de saat 10.00’da 'Surre
Alaylarından Günümüze, Üsküdar
Harem'den Harem-i Şerife' prog-
ramı düzenlendi. Programa Diya-
net İşleri Başkanı Prof. Dr. Ali
Erbaş, İl Müftüsü Prof.Dr Safi Ar-

paguş, Diyanet İşleri Başkanlığı
Hac ve Umre Hizmetleri Genel
Müdürü Remzi Bircan, bazı il ve
ilçe müftüleri ile hacı adayları ka-
tıldı.Programda duygusal anlar ya-
şanırken, ilahiler ve Kuran-ı Kerim
de okundu.

Allah mubarek etsin

Programda konuşan Diyanet İşleri
Başkanı Prof. Dr. Ali Erbaş, "Öm-
rümüzde yaşadığımız en büyük he-
yecanlardan birisini şu an hep
birlikte yaşıyoruz. Hacca gitmek

Kabe’ye yüz sürmek Rav-
za’ya yüz sürmek, orada
secde etmek tavaf yapmak,
Safa ile Merve arasında say
etmek hele ki Arafat’ta vak-
feye durmak, orada günahla-
rımızdan af dilemek bir
mümin için hayatının en
önemli anlarından birisidir.
İşte sizler bu güzel ibadeti
yapmak için Hac ibadetini
yapmak için bugün yola çıkı-
yorsunuz. Allah hayırlı ve
mübarek eylesin. Efendimi-
zin, ‘İslam 5 şey üzerine inşa
edilmiştir’ hadisi şerifinde yer
alan Hac ibadeti. İşte onlar-
dan bir tanesi Kelime-i Şeha-

det getirmek, ikincisi namaz kılmak,
üçüncüsü oruç tutmak, dördün-
cüsü Hacca gitmek, beşincisi zekât
vermek. İşte Hac ibadeti de İs-
lam’ın temelleri üzerinde yükseldiği
o 5 esastan birisidir. Bunu yapmak
sizlere nasip olacak" dedi.

13 yıl bekledim

Yapılan konuşmaların ardından
hacı adayları için dua edildi. Dua
sonrasında hacı adayları, yakınla-
rıyla vedalaşarak Sabiha Gökçen
Havalimanı’na gitmek için otobüs-
lere bindi. Uğurlama sırasında bazı
adayların gözyaşlarını tutamadığı
görüldü. Diyanet İşleri Başkanı
Prof. Dr. Ali Erbaş hacı adaylarına
hayırlı yolculuklar diledi. Havali-
manında işlemleri tamamlanan 360
hacı aday kutsal topraklara hareket
etti.Hacı adaylarından Abdurrah-
man Türkmen, " Çok
heyecanlıyım,13 sene oldu yazı-
lalı.Bugüne kısmetmiş.Allah her-
kese nasip etsin.Heyecanımı
anlatamam çok heyecanlıyım" diye
konuştu. Hayriye Köse ise "13 yıl
bekledim, rabbim nasip etti. Son-
suz şükürler olsun. Allah hakkıyla
yapıp gelmeyi nasip etsin, herkese
Hac nasip etsin" dedi. DHA

Tuğçe MARİK 
ortaya karışık

tugceeemarik@gmail.com

Hem eğlendİler Hem öğrendİler

Mahkememiz 2022/301E.sayılı kararı kaldırı-
larak, BAM 2. Hukuk Dairesinin 2022/2937E-
2024/909K kararı ile; Siirt/Eruh/Kavakgölü C:59
H:3 BSN:69'da Salih-Emine oğlu 16/02/1988
Eruh dlu 69*08 TCKN Mahsum DEMİR'in
“Mahsum” olan isminin “Betan” olarak, ''Demir''
olan soyadının ''Kaplan'' olarak  değiştirilme-
sine, nüfusa bu şekilde kayıt ve tesciline, karar
verildiği ilan olunur.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de      Basın: (2029406)
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MAHKEMESİNDEN 

Küçükçekmece Belediyesi Çocuk Trafik Eğitim Parkı, Trafik ve İlk Yardım Haftası dolayısıyla ilçede yaşayan 20 özel gereksinimli
çocuğu misafir etti. Çocuklar, Halkalı Atakent’te bulunan Çocuk Trafik Parkı’nda hem eğlendi hem de trafik kurallarını öğrendi

İBB Teftiş Kurulu Başkanlığı, Küçükçekmece Menekşe Sahil Parkı’nda yaşanan ölümle ilgili  tahkikatını 
tamamladı. Hazırlanan rapora göre Ağaç A.Ş. uhdesinde işçi statüsünde bulunan personelin İBB Park ve
Bahçeler Dairesi Başkanlığı’na bilgi vermeden işlem yaptığı tespit edildi. Eylemleri nedeniyle Ağaç A.Ş.’de
görevli makine teknikeri, kepçe operatörü, tesisat ustası ve 2. Bölge şefi hakkında ihraç kararı önerildi

SUCLU ISCILER!
İ stanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB),

Küçükçekmece ilçesi, Fatih Mahalle-
si’nde bulunan Menekşe Sahil

Parkı’nda 26 Nisan 2024’te gerçekleşen
ölüm olayıyla ilgili tahkikatını tamamladı.
İBB Park Bahçe ve Yeşil Alanlar Dairesi
Başkanlığı yönetimindeki park içeresinde
meydana gelen ve elim olayla ilgili İBB
Park ve Bahçeler Dairesi Başkanlığı Av-
rupa Yakası Park ve Bahçeler Şube Mü-
dürlüğü ile İBB iştiraki Ağaç A.Ş.
görevlilerinin ihmali olup olmadığı araştı-
rıldı. Soruşturma sonrası zaafiyetin varlığı
araştırılarak raporlandı. 

İhraç kararı paylaşıldı

Suda Boğulma olayına istinaden hazırla-
nan raporda AĞAÇ A.Ş. uhdesinde işçi
statüsünde bulunan Makine Teknikeri F.
K., kepçe operatörü S. A. ve tesisat ustası
F. C. ile 2. Bölge Şefi C.Ş. isimli personel-
lerin gerçekleştirmiş oldukları eylemlerin
şirket Disiplin Yönergesinin ‘Disiplin Ce-
zaları’ başlıklı 4. maddesinde sayılan
‘III.İhraç’ başlıklı ceza türüne tekabül et-
tiği değerlendirildi. Hükmünün tesis edil-
mesi maksadıyla Soruşturma Raporunun
bir örneğinin AĞAÇ A.Ş. Genel Müdür-
lüğü Disiplin Kuruluna gönderilmesi ge-
rektiği belirtildi. 

Haberdar edilmedi

İBB Park Bahçe ve Yeşil Alanlar Dairesi
Başkanlığı Avrupa Yakası Park ve Bahçeler
Şube Müdürlüğü görevlilerinin idari so-
rumluluğu (disiplin) da soruşturuldu. So-
ruşturmada Avrupa Yakası Park ve
Bahçeler Şube Müdürü Z.D. , Teknik
Müdür Yardımcısı E. U., Küçükçekmece
Bölge Şefi T.Y. ’nin, 26 Nisan 2024 tari-
hinde Ağaç A.Ş. görevlileri tarafından ger-
çekleştirilen kazı işlemi öncesinde ve
sonraki süreçte haberdar edilmedikleri an-
laşıldı. Kazı esnasında alanda bulunma-
dıkları, bu bağlamda yüklenici firma
görevlileri tarafından sergilenen ihmalkar
tutum ve davranışların neticesi olarak açık

bırakılan 1 metre 35 cm derinliğindeki çu-
kurun su dolması nedeniyle 5 yaşında bir
çocuğun boğularak hayatını kaybetmesi
eyleminde doğrudan bir dahli ve illiyet
bağı bulunmadığı tespit edildi. 

Çalışma kontrol edildi

Raporda ayrıca ölümle ilgili doğrudan
bağları bulunmamakla birlikte Avrupa Ya-
kası Park ve Bahçeler Şube Müdürü Z. D.,
Teknik Müdür Yardımcısı E. U., Küçük-
çekmece Bölge Şefi T.Y. ve AĞAÇ A.Ş.
yetkililerinin vuku bulan olayın gerçek-
leşme tarihinden iki gün önce 24 Nisan
2024 tarihinde bakım çalışmalarını kontrol
ettikleri esnada parkın bir lokasyonunda
çim ve yürüyüş yolu üzerinde yüzeyde bir

su birikintisi olduğunun tespit ettiğine yer
verildi. Avrupa Yakası Park ve Bahçeler
Şube Müdürü Z. D.’nin sorunun tespiti-
nin yapılması ve sorunun çözülmesi için
talimat verdiği bilgisi raporda paylaşıldı.
“İdare kontrol teşkilatının teknik konular-
daki görev dağılımına göre süreci idare
adına takip edecek olan kontrol mühendisi
M.E.Ö’nün 24 Nisan 2024 tarihinde yapı-
lan saha gezisindeki heyet arasında bulun-
madığı, su birikintisine dair sorunun
giderilmesi yönünde M.E Ö.’nün bilgilen-
dirilmediği, nitekim 26 Nisan 2024 tari-
hinde yüklenici firma çalışanlarının
idareye haber vermeksizin kazı çalışması
yapıldığı, dosya içeriğinde yer alan belge-
lerle sübuta erdiğinin anlaşıldı” denildi. 

Uyarma ve kınama

Avrupa Yakası Park ve Bahçeler Şube Mü-
dürü Z.D.’nin 24 Nisan 2024 tarihindeki
talimatının gereğinin yapılıp yapılmadığını
takip etmemesi nedeniyle “Uyarma” ce-
zası alması raporda tavsiye edildi. Tali-
mata yönelik işlem tesis etmeyen kontrol
mühendisi M. E. Ö.’nün bilgilendirme
noktasında eylemsiz kaldıkları anlaşılan
Avrupa Yakası Park ve Bahçeler Şube Mü-
dürlüğü Teknik Müdür Yardımcısı E.U. ile
Avrupa Yakası Park ve Bahçeler Şube Mü-
dürlüğü Küçükçekmece Bölge Şefi T.
Y.’nin “Kınama” cezası alması gerektiği
soruşturma raporunda yer aldı. 
HABER MERKEZİ 

İlk kafile yolcu edildi
İstanbul'dan Kutsal topraklara gidecek hacı adayları

için "Surre Alaylarından Günümüze Üsküdar'da
Harem-i Şerif'e" programı düzenlendi. 360 kişiden
oluşan ilk kafile, Hac görevini yerine getirmek üzere

Harem'den kutsal topraklara uğurlandı



Giresun Limanı'na yılın ilk 5 ayında 48
yük ile 8 konteyner gemisinin giriş yaptığı
bildirildi.Giresun Ticaret ve Sanayi Oda-

sından (GTSO) yapılan açıklamaya göre, GTSO
Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu,
Giresun Liman İşletme Müdürü Murat Solak'ı zi-
yaret ederek çalışmalarla ilgili bilgiler aldı. Çakır-
melikoğlu, 1980'li yıllardan itibaren durağan bir
yapıya dönüşen Giresun Limanı'nın aktifleştiğini
belirtti. Limandaki faaliyetlerin de çeşitlendiğine
dikkati çeken Çakırmelikoğlu, ithalatın yanında ih-
racata dönük işlemlerin artırılmasının faydalı 
olduğunu aktardı.

A BD'de bu hafta veri takviminin
zayıf seyretmesi ve sözle yönlen-
dirmede bulunan Fed yetkilileri-

nin temkinli duruşunu koruması
yatırımcıların risk iştahı üzerinde etkili
oluyor.Dün açıklamalarda bulunan
Minneapolis Fed Başkanı Neel Kash-
kari, bir faiz indirimini desteklemesi için
enflasyonla mücadele sürecinin yolunda
gittiğini gösteren çok sayıda pozitif en-
flasyon verisi görülmesi gerektiğini an-
lattı.  Fed'in uzun süre faiz oranlarını sıkı
tutmasını beklediğini dile getiren Kash-
kari, enflasyon göstergelerinin işbirliği
yapmaması halinde faiz artırımı olasılı-
ğını dışlamadığını söyledi. Kashkari, faiz
oranlarını beklenenden daha uzun süre
aynı seviyede tutma olasılığının, faiz ar-
tırımına gitmekten daha yüksek oldu-
ğunu kaydetti. Söz konusu gelişmeye
karşın ABD'de tahvillere olan talebin
devam ettiği görülürken, ABD'nin 10 yıl-
lık tahvil faizi dün üst üste 5'inci günde
de gerileyerek günü yüzde 4,47'den ta-
mamladı.

Avrupa borsası daha pozitif

Altının ons fiyatı yeni günde önceki ka-
panışın yüzde 0,2 üzerinde 2.318 do-
larda, Brent petrolün varil fiyatı da

yüzde 82,5 dolarda bulunuyor. Dün,
New York borsasında Nasdaq endeksi
yüzde 0,1 gerilerken, S&P 500 endeksi
yüzde 0,13 ve Dow Jones endeksi yüzde
0,08 artış kaydetti. ABD'de endeks vadeli
kontratlar, yeni güne düşüşle başladı.
Avrupa borsalarında dün de pozitif bir
seyir izlenirken, yarın İngiltere Merkez
Bankası'nın (BoE) açıklayacağı para po-
litikası kararları yatırımcıların odağında
bulunuyor. BoE'nin politika faizini sabit
bırakacağına kesin gözüyle bakılırken,
politika metni ve BoE Başkanı Andrew
Bailey'nin yapacağı açıklamalardan alı-
nacak sinyallerin varlık fiyatları üzerinde
etkili olması bekleniyor. Dün, Alman-
ya'da DAX 40 endeksi yüzde 1,40, İngil-
tere'de FTSE 100 endeksi yüzde 1,22,
Fransa'da CAC 40 endeksi yüzde 0,99 ve
İtalya'da MIB 30 endeksi yüzde 0,75
yükseldi. Avrupa'da endeks vadeli kont-
ratlar, yeni güne karışık bir seyirle baş-
ladı.

Asya pazarı negatif ilerliyor

Asya'da ise pay piyasaları Güney Kore
hariç negatif bir seyir izlerken, bölgede
gelecek hafta açıklanması beklenen
büyük teknoloji şirketlerinin bilançoları
öncesinde risk iştahının gerilediği görü-

lüyor. Japon yeni konusu ise hala bölge-
deki en sıcak gelişme olmaya devam edi-
yor. Japonya Merkez Bankası (BoJ)
Başkanı Kazuo Ueda, bankanın gelecek
toplantılarda sürpriz şekilde faiz artırım
kararı alabileceğini belirtirken, Finans
Bakanı Shunichi Suzuki hükümetin ge-
rektiği takdirde bütün önlemleri almak
için hazır olduğunu dile getirdi. Öte yan-
dan, Japonya'da Nintendo'nun gelecek
döneme ilişkin beklentilerinin zayıf kal-
ması ve Toyota'nın karlılığının öngörüle-
rin altında gerçekleşmesi de piyasalarda
satış baskısını artırdı.

Seviyesi önemli

Dolar/yen paritesi şu sıralarda önceki
kapanışın yüzde 0,3 üzerinde 155,17 se-
viyesinde bulunuyor.Kapanışa yakın Ja-
ponya'da Nikkei 225 endeksi yüzde 1,5,
Çin'de Şanghay bileşik endeksi yüzde
0,4 ve Hong Kong'da Hang Seng en-
deksi yüzde 0,6 gerilerken, Güney Ko-
re'de Kospi endeksi yüzde 0,3 artış
kaydetti. Yurt içinde dün dalgalı bir seyir
izleyen Borsa İstanbul'da BIST 100 en-
deksi günü 10.336,50 puanla rekor sevi-
yeden tamamlarken, gördüğü en yüksek
seviyeyi de 10.375,74 puana çıkardı.
Ekonomi yönetiminin attığı adımlar TL

varlıklara ilgiyi artırmaya devam eder-
ken, Türkiye'nin 5 yıllık kredi risk primi
(CDS) dün, Şubat 2021'den bu yana ilk
defa 282 baz puanın altına geriledi. Tür-
kiye'nin CDS'i şu sıralarda 279,33 sevi-
yesinde bulunuyor. aa

AA muhabirinin Otomotiv Distribütörleri
ve Mobilite Derneği (ODMD) verilerinden
derlediği bilgilere göre, 2024 Nisan'da oto-

mobil ve hafif ticari araç satışları, geçen yılın aynı dö-
nemine göre yüzde 22,3 azalarak 75 bin 919 adet
oldu. Nisanda otomobil satışları geçen yılın aynı
ayına göre yüzde 20,61 azalarak 61 bin 448 olurken
hafif ticari araç satışları yüzde 28,6 azalışla 14 bin
471 olarak gerçekleşti. Söz konusu dönemde otomo-
bil ve hafif ticari araç pazarı, 10 yıllık nisan ayı orta-
lama satışlarına göre ise yüzde 16,2 büyüme gösterdi.
Nisan ayında binek ve hafif ticari olmak üzere toplam
satışlarda 9 bin 403 adetle Fiat ilk sırayı alırken onu 6
bin 795 satışla Renault ve 6 bin 787 adetle Volkswa-
gen takip etti. Ford, 6 bin 512 satışla dördüncü,
Chery 5 bin 315 adetle beşinci sırada yer aldı.

Otomobil satışlarında lider

Otomobil satışları ele alındığında nisanda en fazla sa-
tılan marka 6 bin 83 adetle Fiat olurken onu 5 bin 550
satışla Renault, 5 bin 315 ile Chery izledi. Volkswagen,
5 bin 272 otomobil satışıyla dördüncü sırada konum-
lanırken Hyundai, 4 bin 151 adetle beşinci oldu.

Lüks otomobil satışları

Renault'nun yeni markası Alpine'in de eklenmesiyle
toplam 54 markanın yer aldığı ODMD listesinde
nisan ayında Smart, Seres ve Neta hariç tüm marka-
ların satış yaptığı görüldü. Togg'un teslimatları ni-
sanda 3 bin 3 adet olarak gerçekleşirken Tesla'nın
satışları 27'de kaldı. Lüks otomobil grubunda ni-
sanda 85 Lexus, 78 DS, 63 Porsche, 21 Maserati, 6
Jaguar, 3 Ferrari, 2'şer adet Bentley ile Aston Martin
ve 1 Lamborghini satıldı.

Hafif ticari satışlarında ilk 5 marka

Hafif ticari araç segmentine bakıldığında Ford, ni-
sanda 4 bin 640 adet satışla listenin ilk sırasında yer
alırken, onu 3 bin 320 ile Fiat, 1515 ile Volkswagen
izledi. Renault, 1245 satışla dördüncü, Hyundai,
655 adetle beşinci oldu. AA
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
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En çok Fiat satıldı
Türkiye otomobil ve hafif ticari araç pazarında bu
yılın nisan ayında en fazla satışı yapılan markalar
Fiat, Renault ve Volkswagen olarak sıralandı

KIBRIS ZEYTINI TESCILLENDI 
KKTC Tarımsal Araştırma Enstitüsü Müdürü Cem Karaca, “Yüksek verim ve özelliklere sahip zeytin türünü 10 yıllık bir çalışma sonucunda Türkiye'de tescil ettirdik” dedi

kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti (KKTC) Tarımsal Araş-
tırma Enstitüsü (TAE)

Müdürü Cem Karaca, ülkede ilk kez bir
zeytin türünün "Ada Yerlisi" adıyla tescil-
lendiğini belirterek "Yüksek verim ve özel-
liklere sahip zeytin türünü 10 yıllık bir
çalışma sonucunda Türkiye'de tescil ettir-
dik." dedi. TAE Müdürü Karaca,
KKTC'nin zeytin üretiminin ve kalitesinin
artırılması, marka değerinin yükseltilme-
siyle ilgili çalışmaları hakkında AA muha-
birine değerlendirmelerde bulundu.
Yüzyıllardır Kıbrıs'ın iklimsel ve coğrafi
şartlarına uyum sağlayan zeytin türünün
Türkiye'de tescil edilmesi için yürüttükleri
çalışmaların mükafatını aldıklarını söyle-
yen Karaca, KKTC'nin ilk yerli zeytinin
tescil edilmesinin, markalaşma ve pazar-
lama açısından üreticiye avantaj sağlaya-
cağını kaydetti.

Ada yerlisi!

Karaca, son yıllarda zeytinin ve zeytin ya-
ğının dünya genelinde değer kazandığına

dikkati çekerek KKTC'nin zeytin ve zeytin
yağı üretimini arttırmak hedefinde oldu-
ğunu vurguladı. "Ada Yerlisi" olarak geçen
hafta Türkiye'de tescil edilen zeytin tü-
ründe ağaç sayısının KKTC genelinde her
geçen gün arttığına işaret eden Karaca,
"Yüksek verim ve özelliklere sahip zeytin
türünü 10 yıllık bir çalışma sonucunda
Türkiye'de tescil ettirdik. Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti'nde ilk kez bir zeytin
türümüz tescillenmiş oldu. Tescil edilen
zeytinimiz, yağ kalitesinin yanı sıra için-
deki kaliteli bileşikler ile de dikkati çeki-
yordu. Zeytinde tescil önemliydi, bunu
başardık." diye konuştu.

2 yıl çaba harcadılar

Karaca, TAE'nin yerli zeytinin tescil edile-
bilmesi amacıyla son 10 yılda yoğunlaş-
tırdığı çalışmalar kapsamında, ülke
genelinde ağaç tespiti, bahçe oluşturma
ve üretim işlemleri yaptıklarını anlatarak
"Ada Yerlisi"nin sadece tescili için 2 yıl
çaba harcadıklarını söyledi. Karaca, "Ada
Yerlisi"nin ekim alanlarının genişletilmesi-

nin yanı sıra zeytin üretimini artırmak
üzere çeşitli dönemlerde Türkiye'den de
fidan getirildiğini dile getirdi. KKTC
resmi verilerinden derlenen bilgilere göre,
ülkede kayıtlı 600 binden fazla zeytin
ağacı, 1940 zeytin üreticisi bulunuyor. Yıl-
lara göre farklılıklar gösteren zeytin rekol-
tesi ise yıllık 8 bin ile 15 bin ton arasında
değişiklik gösteriyor.

500 yıllık ağaçlar var

Ülkede "Ada Yerlisi" ola-
rak tescil edilen ve halk
arasında "Kıbrıs zeytini"
olarak bilinen türün yanı
sıra Türkiye'den ve 1974
yılına kadar Girit Ada-
sı'ndan getirilen zeytin
türlerinin de yetiştiriciliği
yapılıyor. KKTC'nin Gü-
zelyurt kentinin Kalkanlı
köyünde yapılan araştır-
malarda, bölgede ilk zey-
tin ağacının milattan
sonra 1200'lü yıllarda Lü-

zinyanlar tarafından ekilmeye başlandığı,
bu anlamdaki tarımın daha sonra Ada'ya
egemen olan Venedik ve Osmanlı dönem-
lerinde devam ettiği belirtiliyor. Kalkan-
lı'da "Anıt Zeytin Ağaçları" olarak koruma
altına alınan bölgede, "Ada Yerlisi" olarak
tescil edilen türün, yaşları 500'ün üzerinde
ağaçları bulunuyor. AA

Tüfekci, son dönemde kırmızı
et fiyatlarında görülen dalga-
lanmaları, AA muhabirine de-

ğerlendirdi.Bir süredir artış eğiliminde

olan kırmızı et fiyatlarının geçen hafta-
dan itibaren gerilemeye başladığına işa-
ret eden Tüfekci, "Geçen hafta karkas et
kesim fiyatlarında kilogramda 15 lira

düşüş oldu, bu hafta da düşüş devam
etti ve 20 lira daha geriledi. Türkiye
genelinde görülen kesim fiyatların-
daki düşüş bölgelere göre değişiyor.
Şu an ülkede karkas kesim fiyatları ki-
logram başına ortalama 360 liraya
geriledi." ifadelerini kullandı.

Büyük marketler tedarik 
ediyor

Tüfekci, ESK'nin uyguladığı tedbirle-
rin kırmızı et fiyatlarının aşağı yönlü

değişmesine etki ettiğinin altını çizerek,
"ESK'nin yurt dışından getirdiği hayvan-
ların kesilmesiyle kırmızı et fiyatları geri-
lemeye başladı. ESK büyük market
gruplarına et tedarik ediyor, bu sayede
büyük bir kesime bu etler belirlenen fi-
yattan sunulmuş oluyor. Kırmızı et fiyat-
larında geçen hafta düşüş başladı.
Düşüşün devam edeceğini düşünüyo-
rum. Kasap meslektaşlarım da kırmızı et
satış fiyatlarında indirim yaptılar, yani
indirim vatandaşa da yansıdı." değerlen-
dirmesinde bulundu.

ESK'den tedarik hamlesi

ESK'nin kurbanlık kesimi yapan vakıf-

lara, et ve yemek işletmelerine de hayvan
tedarik ettiğinin altını çizen Tüfekci, bu
durumun da piyasayı rahatlattığını an-
lattı. Tüfekci, Kurban Bayramı'ndan
önce ilk defa fiyatların düştüğünün göz-
lemlendiğini aktararak, bunun vatan-
daşa olumlu yansıyacağını vurguladı.
Tüfekci, kırmızı et fiyatlarında çok fazla
bir gerileme beklemediklerini, gevşeyen
fiyatlarda bir dengelenme olacağını söy-
ledi. Öte yandan kırmızı et fiyatlarının
piyasa değerinin altına düşmesi duru-
munda küçük işletmelerin sıkıntı yaşaya-
cağını savunan Tüfekci, aile
işletmelerinin ülke hayvancılığının 
sigortası olduğunu kaydetti. AA
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Kırmızı et fİyatları düşebİlİr!
İstanbul Perakendeci Kasaplar Esnaf Odası Başkanı Aydın Tüfekci, Et ve Süt Kurumunun (ESK) hamleleriyle kırmızı et
fiyatlarının düşme eğilimine girdiğini belirterek, düşüşün devam edeceğini ve fiyatlarda bir dengelenme olacağını ifade etti

Küresel piyasalarda, yatırımcıların ABD Merkez Bankası'nın
(Fed) gelecek dönemde atacağı adımlara ilişkin daha net 
sinyaller beklemeye başlaması yön arayışını öne çıkarıyor

Türkiye swap
için adım attı
Analistler, söz konusu harekette,
basında yer alan, Türkiye'nin yurt
dışı swap kanallarını açmak için
adımlar attığına yönelik haber akışı-
nın etkili olduğunu ifade etti.
Dolar/TL, dün yatay bir seyir izleye-
rek günü önceki kapanışının hemen
üstünde 32,2683'ten tamamlaması-
nın ardından bugün bankalararası
piyasanın açılışında 32,2690 sevi-
yesinden işlem görüyor. Analistler,
bugün yurt içinde hazine nakit den-
gesi, yurt dışında ise Almanya’da
sanayi üretimi, ABD’de toptan eşya
stokları ve mortgage başvurularının
takip edileceğini belirterek, teknik
açıdan BIST 100 endeksinde 10.400
ve 10.500 seviyelerinin direnç,
100.300 ve 10.200 puanın destek
konumunda olduğunu kaydetti.

Liman doldu taştı
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SPOR MALZEMELERİ SATIN ALINACAKTIR
SAĞLIK, KÜLTÜR VE SPOR DAİRE BAŞKANLIĞI YÜKSEKÖĞRETİM 

KURUMLARI İSTANBUL ÜNİVERSİTESİ

Spor Malzemeleri mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/580200
1-İdarenin
a) Adı : SAĞLIK, KÜLTÜR VE SPOR DAİRE BAŞKANLIĞI 

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI İSTANBUL 
ÜNİVERSİTESİ

b) Adresi : Molla Gürani Mah. Gureba Hastanesi Cad. No:30/D 34093
Çapa FATİH/İSTANBUL

c) Telefon ve faks numarası : 2129090314 - 2129090314
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Spor Malzemeleri
b) Niteliği, türü ve miktarı : 2 kısım spor malzemesi alımı işi 1.kısım Tekstil Grubu 22 

kalem 2.kısım Top Grubu 7 kalem, toplam 29 kalem 
spor malzemesi alımı işi.

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Spor Birliği Müdürlüğü Ayniyat Birimi Çapa/İstanbul
ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe başlanacak olup

tüm malzemeler 45 takvim günü içinde teslim edilecektir.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak 
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale 
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

OZGUR OZEL’DEN 
AKRABA UYARISI!
CHP lideri Özel, nepotizm uyarılarını sürdürdü. Özel "Bütün gözler üzerimizde. Dikkatle bizi izliyorlar.
Hata yapma lüksümüz yok. Biz bu belediyeleri çocuğa, toruna, eşe, dosta iş sağlamak ya da ihale verip
rant aktarmak için değil, biz bu belediyeleri, o çocukların geleceğini kurtarmak için kazandık" dedi

C HP Genel Başkanı Özgür Özel,
başta Bursa olmak üzere
CHP'nin yönetimine geçen bazı

belediyelerde tanıdık-akraba kayırmacı-
lığına karşı uyarılarına devam etti. Te-
şekkür ziyaretleri kapsamında,
Afyonkarahisar'a giden Özel, Belediye
Başkanı Burcu Köksal ile birlikte açık-
lama yaptı. Özel, “Çok önemli bir sı-
navdayız. Bütün gözler üzerimizde.
Dikkatle bizi izliyorlar. O yüzden okya-
nusları geçip derelerde boğulmayaca-
ğız. Sonuna kadar başladığımız gibi
devam edeceğiz. Burcu Köksal'ın geçti-
ğimiz günlerde ‘artık bundan sonra Af-
yon'da eş, dost, akrabayı, belediyeye
doldurmak yok’ dediği yaklaşımını
önemsiyoruz, destekliyoruz. Sonuna
kadar arkasındayız” dedi. 

Seçimleri kazanacağız

“CHP’li belediyeler bizlerin ‘çocukları-

nın, torunlarının uzun yıldır emeğimiz
var hemen işe girmeli’ diye bakacağımız
yerler değildir” diyen Özel, “Biz bu be-
lediyeleri çocuğa, toruna, eşe, dosta iş
sağlamak ya da ihale verip rant aktar-
mak için değil, biz bu belediyeleri, o ço-
cukların geleceğini kurtarmak için
kazandık. Geleceklerini kurtarmak için.
İsrafı durdurup masrafları azaltıp,
borçları ödeyip en iyi hizmeti yapıp ka-
yırmacılık değil iyi hizmet yaparsak
önümüzdeki seçimleri kazanacağız” ifa-
delerini kullandı. 

Biz tertemiz bir partiyiz

Özel konuşmasının devamında, “‘Bele-
diyeyi kazandık, artık benim rahat etme
zamanım’ diye düşünmeyin. Biz bu ül-
kenin geleceğini kurtarmak için burada
kişisel beklentilerin taleplerin çok dı-
şında bir yaklaşımda bulunmamız
lazım. Açık söylüyorum ufak tefek

atama hataları oluyor. Tek tek hepsini
geri aldırtıyorum. Bursa'da geri aldır-
dım. Balıkesir'de geri aldırdım. Ada-
na'da geri aldırdım. Hata yapma
lüksümüz yok. Onlar gri bir kağıt gibi,
onlar kir göstermiyor. Biz tertemiz bir
partiyiz. Bembeyaz bir kağıt gibi üzerine
kurşun kalemi dokundursak kir gösteri-
yor kardeşim. Dikkat edeceğiz. Doğru
davranacağız. Örnek olacağız. Biz başa-
racağız” açıklamasında bulundu. 

Mazeret üretmeyeceğiz

CHP Afyonkarahisar İl Başkanı Faruk
Duha Erhan, Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burcu Köksal ve parti örgütüne
yerel seçim başarısı dolayısıyla teşekkür
eden Özel, “Geçmişte CHP belediyele-
rinin raporları hep şöyle: Yarısı kadar
parayla iki katı iş yapıyor. Göreceksiniz,
yarısı kadar parayla iki katı iş yapaca-
ğız. Mazeret üretmeyeceğiz, iş üretece-
ğiz. Ve Afyon'da oy veren kimseyi
pişman etmeyeceğiz. Oy vermeyenleri
de imrendireceğiz, sabırsızlandıracağız.
‘Gelsin de bir dahakine Burcu'ya oy ve-
reyim. Gelsin de bir dahakine CHP'li-
lere oy vereyim’ dedirteceğiz Bu
anlayıştayız. Bu yaklaşımdayız. O yüz-
den Afyon'a, Cumhuriyet'in bu güzel
kentine hayırlı uğurlu olsun” dedi. 

Enkazı kaldıracağız

İşsizliğin büyük sorun olduğunu dile ge-
tiren Özel, “Ama belediyeler işsizlik so-
runu ortadan kaldırabilecek müesseseler
değil. Zaman içinde belediye güçlen-
dikçe, yeni hizmetler oldukça, yeni yerler
açıldıkça işsiz kardeşlerimiz de iş bula-
caklar. Ama bu süreçte bütün Afyon'da
borçları kapatmamızı enkazı kaldırma-
mızı ve onlara hizmeti getirmemizi bek-
lemelerini temenni ediyoruz” diye
konuştu. HABER MERKEZİ

Onaylı randevu sİstemİ başlıyOr
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, Merkezi Hekim Randevu Sistemi'nden alındığı halde gelinmeyen randevu
sayısının 81 milyon olduğunu açıkladı. Koca, ihtiyacı olan vatandaşın muayene hakkının gasp
edilmesinin önüne geçilmesi için, pazartesi günü onaylı randevu döneminin başlayacağını dile getirdi

Sağlık Bakanı Koca, Bil-
kent'teki Sağlık Bakanlığı
binasında, Ulusal Sağlık

Hizmetleri Değerlendirme ve Koordi-
nasyon Toplantısı’nın ardından dü-
zenlenen basın toplantısında
açıklamalarda bulundu. Sağlık ala-
nında yapılan çalışmaları anlatan
Bakan Koca, sağlık hizmeti almayı
kolaylaştıracak yeni bir sisteme geçe-
ceklerini belirterek, “Yetkisiz olan
kendince hürdür her istediğini ra-
hatça söyleyebilir sorumluların
ne söylediğine bakın sosyal
medya sağlıklı bir bilgi
kaynağı değil, sağlıkla ilgili
bilgi kaynağı sağlık ba-
kanlığıdır. Bugün olduğu
gibi sizleri sağlık koordi-
nasyon kurulumuzun
kararları doğrultu-
sunda sizleri bilgilen-

direceğim” dedi. 

Pazartesi günü başlıyor

MHRS'nin, telefon ve internet erişimi-
nin olduğu her yerde yepyeni bir özel-
lik kazandığını, modifiye edildiğini

aktaran Koca, “Ertesi gün
randevusu olan her has-
tamız, akşam saat
20.00'ye kadar rande-
vusuna onay verecek

veya gelemeyeceğini
bildire-

cek.
Bu

sis-

teme Onaylı Randevu Sistemi,
MHRS'de başlatılan bu yeni döneme
de Onaylı Randevu Dönemi diyoruz.
Uygulama pazartesi günü başlıyor.
Onaylı Randevu Dönemi hayırlı
olsun. Yeni dönemde ayrıcalıklı iki
hasta grubumuz var, 65 yaş üstü has-
talarla kanser hastaları. Bu gruptaki
hastalar, onay işlemlerinden istisnadır.
Onaylı Randevu Sistemi, hastaneleri-
mize, hekimlerimize zamanı verimli
kullanma imkanı sağlayacak. Hasta,
gelemeyeceği randevuyu iptal edecek.
Böylece, randevu sadakatsizliği sebe-
biyle, şu an boş kalan kapasitemizi
hizmet bekleyen hastalar için kullana-
bileceğiz. Boş kalan her bir rande-
vuda, sistemden randevu alamayıp,

talep bırakmış hastalarımıza ulaşa-
cağız. Öncelik, talep bırakan

hastalarda olacak” ifadelerini
kullandı. 

TBMM Genel Kurulu’nda söz alan
CHP Genel Başkan Yardımcısı
Özgür Karabat’ın konuşması esna-

sında hararetli tartışmalar yaşandı. İktidarın
enflasyonu bir servet transferi aracı olarak kul-
landığına vurgu yapan Karabat; faiz yükselir-
ken de düşerken de zenginleşenlerin hep aynı
kişiler olduğunu savundu. Türkiye Cumhuri-
yeti vatandaşlarının vize konusunda üçüncü
dünya ülkeleriyle aynı muameleyi gördüğüne
değinen Karabat; “İş insanlarımız, akademis-
yenlerimiz, öğrencilerimiz vize alamıyor. Her-
kes elini kolunu sallayarak Türkiye'ye geliyor
ama biz aynı şekilde yurt dışına çıkamıyoruz.
Türkiye Cumhuriyeti kimliğini, pasaportunu
iki paralık ettiniz, ekonomi daha iyi olacak
deyip 70 milyar dolar özelleştirme yaptı-
nız. Yetmedi şimdi dağlar satılık, yetmedi
şimdi ovalar satılık, yetmedi şimdi dereler
satılık, sonra bize dönüp "Irmağının akı-
şına ölürüm." türkülerini söylüyorsunuz”
dedi.

Takip edeceğiz

Kamuoyu baskısıyla
İsrail’le ticarete
göstermelik sınır-
lamalar getirildi-
ğine işaret eden
CHP’li Karabat,
“Siz İsrail'e bile
aylar sonra laf
söyler hâle geldi-
niz. İsrail'e satılan
ürünlerin hangi ürünler olduğunu
biliyoruz, o ürünlerin başka ülke-

ler aracılığıyla İsrail'e gönderilip gönderilmedi-
ğini takip edeceğiz ve o ticareti kime yakın tüc-
carların yapıp yapmadığını takip edeceğiz”
diye konuştu. 
AK Parti iktidarının dış politikada ABD ve Av-
rupa Birliği ülkelerine çeşitli tavizler verdiğini
söyleyen Karabat, Çin’le yapılan ticarete de
değinerek, “Çin'e ihracatınız 3 milyar dolar, it-
halatımız 45 milyar dolar, siz Çin'e bir laf söy-
lüyor musunuz? Uygur Türkleri konusunda
Çin'e bir laf söyleyebiliyor musunuz?” 
sorularını yöneltti.

Borç alan, talimat alır

Merkez Bankasını bilançolarının ya-
bancı ülkelerden alınan borç para-
larla makyajlandığını söyleyen
Karabat, “Borç alan talimat alır, ta-
limat almaya devam ediyorsunuz.
Siz kaçak mafya liderlerine, uluslar-

arası uyuşturucu tacirlerine 250 bin
dolara pasaport verdiniz, vatan-

daşlık verdiniz, Çanak-
kale'de kefensiz
yatanların kemikle-

rini sızlattınız. El-
bette ki sizin için

hava hoş; ama
tencere boş,

tava boş.
Sizin için
bu hoş olan
havada mil-

letin cebi 
boş, cebi boş” dedi.
OSMAN KÖSE

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve İstanbul Milletvekili Özgür Karabart,
TBMM Genel Kurulu’nda Uluslararası Anlaşmalar üzerine söz aldı. 21 yıllık
AK Parti iktidarının ekonomideki icraatlarını eleştiren Karabat, iktidarın
krizi dert etmediğini bilakis, krizin bir fırsat olarak görüldüğünü savundu

KRiZi FIRSATA
CEViRDiLER!

: 28.05.2024 - 11:00

: Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı İhale Salonu.

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Avrupa Günü dolayısıyla bir mesaj yayımladı. Erdoğan, mesa-
jında "Gazze krizi bağlamında bazı Avrupa kurumlarının ve ülkelerinin izlediği politikalar,
Avrupa değerlerine yönelik inancın sarsılmasına sebep olmuştur” ifadelerini kullandı

CumhurbaşkanıErdoğan,
Avrupa Günü dolayısıyla ya-
yımladığı mesajında, “Avrupa

bütünleşmesinin temellerini atan Schu-
man Deklarasyonu’nun yayımlandığı 9
Mayıs, Avrupa Birliği’ne (AB) adaylık
statümüzün tescil edildiği 1999 yılından
bu yana ülkemizde de “Avrupa Günü”
olarak idrak edilmektedir. 9 Mayıs Av-
rupa Günü, sadece Avrupa'nın siyasi ve
ekonomik birliğinin başlangıcı olmakla
kalmayıp aynı zamanda onlarca yıl
süren ortak çabanın meyvesi durumun-
daki barışın ve istikrarın anılmasına da
imkân sağlamaktadır. Ancak, küresel
düzeyde ve yakın bölgemizde yaşanan
savaşlar, çatışmalar, terör eylemleri, 

düzensiz göç ve iklim değişikliği gibi
birçok meydan okuma, tüm dünyada
olduğu gibi Avrupa Kıtası'nda da dü-
zeni tehdit etmektedir” dedi. 

İnancımız sarsıldı

“Kıta genelinde giderek tırmanan İslam
düşmanlığı, yabancı karşıtlığı ve ırkçılık,
Avrupa’da hayatlarını sürdüren insan-
larımız ve göçmenler için en büyük en-
dişe kaynaklarından biridir” diyen
Erdoğan, “Avrupa Türk toplumuna yö-
nelik ayrımcılık ve nefret suçları günden
güne olağan hale gelmektedir. Bugüne
kadar 15 bini çocuk toplam 35 bin Fi-
listinlinin katledildiği Gazze krizi bağla-
mında bazı Avrupa kurumlarının ve

ülkelerinin izlediği politikalar ise Av-
rupa değerlerine yönelik inancın sarsıl-
masına sebep olmuştur. Avrupa’yı ve
müşterek coğrafyamızı etkileyen krizler,
çatışmalar ve savaşlar çözümsüzlüğe
mahkûm oldukça bu değerlerin sorgu-
lanması artarak devam edecektir” 
ifadelerini kullandı. 

AVRUPA’YA ELEŞTİRİ
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İhmalkarlık
madende
ölüm getirdi!
TBMM İliç Maden Kazasını Araştırma
Komisyonu'nun CHP'li üyeleri gö-
zlemlerini aktardı. CHP’li Şevkin,
“Aşırı bir yükleme ve aşırı sıvı basma
olduğunu tahmin ediyoruz” dedi

tBMM İliç Maden Kazasını Araştırma Ko-
misyonu’nun CHP’li üyeleri, Erzincan ve
İliç’te yaptıkları incelemelerle ilgili verdi.

ANKA Haber Ajansı’nın aktardığı habere göre,
Adana Milletvekili Müzeyyen Şevkin, heyelana ilişkin
"Aşırı bir yükleme ve aşırı sıvı basma olduğunu tah-
min ediyoruz" dedi. TBMM’de kurulan İliç Maden
Kazasını Araştırma Komisyonu, Erzincan'daki ziya-
retlerinin ardından İliç’te kazanın olduğu ve toprak al-
tında kalan 5 işçinin daha aramalarının yapıldığı
Anagold Madencilik'in maden sahasındaki çalışmala-
rını inceledi. Komisyon üyelerinden CHP Adana Mil-
letvekili Müzeyyen Şevkin ve CHP Zonguldak
Milletvekili Deniz Yavuzyılmaz, konuya ilişkin açıkla-
malarda bulundu. CHP'li Şevkin, liç yığınının 3 ve 4.
fazlarda 10 milyon metreküplük heyelanın olduğunu
söyledi. Çamurlu ve akışkan haldeki liç nedeniyle
uzunca bir süre mangan ocağına girilemediğini belir-
ten Şevkin, "Şöyle bir soru sordum. Burada 47 milyon
metreküplük pasayı alabilecek terk edilmiş bir man-
gan ocağı var. Buranın geçirimsizliği sağlanarak
neden buraya yığmadınız da üst üste o yığın liçini
oluşturarak bol miktarda siyanür ve sülfürik asit yük-
leyerek o zeminin stabil olmasının önüne geçildi” diye
konuştu.

270 metrelere varan yükseklik

"Aşırı bir yükleme ve aşırı sıvı basma olduğunu tah-
min ediyoruz" diyen Şevkin, "Sıvı yoğunluğu artmış ve
doygunluğa ulaşmasının sonucu aynı zamanda 270
metrelere varan bir yükseklikten de bahsediliyor, sıvı-
nın akışa geçtiği bahsediliyor. Jeoteknik olarak bu şev
açılarının ve yüksekliğinin hesap edilmesi gerekiyordu.
Kapasitesinin üstünde yığılma yapılmaması gerekirdi"
dedi. Deniz Yavuzyılmaz ise "Sahada ve bize yapılan
bilgilerden anladığımız Anagold'un işlettiği altın
maden sahasının yığın liçi kısmında aşırı yükleme ya-
pılmış durumda" ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (2028368)

ÇAMLICA İHTİSAS VERGİ DAİRESİ ÖDEME EMİRLERİ İLAN LİSTESİ

70740835  21356502420  CESUR AÇIL

70740835  21356502420 CESUR AÇIL 201704201704    

70740835  21356502420 CESUR AÇIL KDV      VZC 0,00 TL

70740835  21356502420 CESUR AÇIL KDV      KDV 0,00 TL       0,00 TL

70740835  21356502420 CESUR AÇIL KDV 0,00 TL       0,00 TL

70740835  21356502420 CESUR AÇIL 201703201703  KDV       VZC 0,00 TL 0,00 TL 0,00 TL

Yukarıda adı soyadı (unvanı) ile vergi ve ceza nevileri yazılı Çamlıca İhtisas Vergi Dairesi'ne ait vergi mükellefleri adına tanzim olunan ödeme emirleri 213 sayılı Vergi Usul Kanununun 93 ve müteakip maddeleri

gereğince posta ile bilinen adreslerinde bulunamadığından tebliğ yapılamamıştır. 213 sayılı Kanunun 105'nci maddesi gereğince adları geçen mükelleflerin ilan tarihinden itibaren bir ay içerisinde Çamlıca İhtisas Vergi Dai-

resi'ne bizzat veya bilvekale müracaat etmeleri, taahhütlü mektup veya telgrafla adreslerini bildirmeleri; kendilerine süre ile kayıtlı resmi tebliğ yapılacağı, riayet edilmediği takdirde anılan Kanunun 106'ncı maddesi gere-

ğince işbu ilanın yayınlandığı tarihten itibaren 1 aylık sürenin sonunda adı geçen mükelleflere tebliğ yapılmış sayılacağı ilan olunur.

Vergi
No

TC 
Kimlik No

Plaka
No

Soyad
Ad/Unvan

Adres Vergi
Dönemi

Ana
Vergi
Kodu

Vergi
Kodu

Ana Takip
Dosya No

Takip
Dosya No

Vergi Aslı
Borcu Toplamı

Kesinleşen 
Gecikme
Zammı 
Toplamı

Toplam
Borç

YEDİKULE MAH. MIZIKA
SK. Kapı No:7 Daire No:7
Tel: FATİH İSTANBUL

GECİKME
FAİZİ

2023082866ELN0000001 2023082814ELN0000002 4.733.862,01 TL0,00 TL0,00 TL4.733.862,01 TL201703201703 KDV

YEDİKULE MAH. MIZIKA
SK. Kapı No:7 Daire No:7
Tel: FATİH İSTANBUL

KDV 2023082866ELN0000001 2023082814ELN0000001 5.391.775,94 TL 5.391.775,94 TLKDV 0,00 TL 0,00 TL

YEDİKULE MAH. MIZIKA
SK. Kapı No:7 Daire No:7
Tel: FATİH İSTANBUL

201704201704 2023082866ELN0000001 2023082814ELN0000001 0,00 TL 24.262.991,73 TL 0,00 TL

YEDİKULE MAH. MIZIKA
SK. Kapı No:7 Daire No:7
Tel: FATİH İSTANBUL

201703201703 2023082866ELN0000001 2023082814ELN0000002 1.705.214,35 TL 1.705.214,35 TL

YEDİKULE MAH. MIZIKA
SK. Kapı No:7 Daire No:7
Tel: FATİH İSTANBUL

201704201704 GECİKME
FAİZİ

2023082866ELN0000001 2023082814ELN0000001 3.510.046,14 TL 3.510.046,14 TL

YEDİKULE MAH. MIZIKA
SK. Kapı No:7 Daire No:7
Tel: FATİH İSTANBUL

2023082866ELN0000001 2023082814ELN0000002

Ceza
Toplamı

7.673.464,50 TL

U zun zamandır iktidarın açıkla-
mayı ertelediği öğretmen atama-
ları sayısı yine hayal kırıklığı

yarattı. Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin,
sene başında 68 bin öğretmen ihtiyacı ol-
duğunu duyurmasına rağmen atanacak
öğretmen sayısını 20 bin olarak açıklaya-
rak “Atamalar konusunda Hazine ve Ma-
liye Bakanlığıyla çalışma yürüttük” dedi.
Öğretmen atamalarına ilişkin başvuru tak-
vimi 20 Mayıs'ta açıklanacak. Geçtiğimiz
hafta sonu yurdun dört bir yanından An-
kara’ya gelen ataması yapılmayan öğret-
menler ise iktidara ve MEB’e seslenerek
ilk etapta en az 68 bin atama yapılmasını
istemişti.

Atanan rakam yetersiz

MEB’in duyurduğu 20 bin öğretmen ata-
masının yetersizliğine işaret eden Eğitim
İş Sendikası Genel Başkanı Kadem Özbay
“Bu rakam zaten ihtiyacı karşılayan, ka-
muoyunu memnun edecek bir rakam ol-
saydı Erdoğan açıklardı. AKP, bolca vaat,
bir miktar hak düzenine devam ediyor”
dedi. Her yıl ölüm, istifa, emeklilik gibi ne-
denlerle 25 bine yakın öğretmenin sistem

dışına düştüğünü hatırlatan Özbay “20
bin atama bunu bile karşılamıyor” ifadele-
rini kullanarak bu rakamların siyasi iktida-
rın eğitime ve öğretmene verdiği önemi
gösterdiğini söyledi.

Bakan kendi rakamını atayamadı

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin’in öğret-
men atamalarına ilişkin 68 bin sayısını
kendisinin verdiğini hatırlatan Özbay
“Bakanın atanacağını açıkladığı 20 bin
sayısı kendi verdiği rakamın da 3’te biri.
Bir de bu yetersiz atama için bakan Cum-
hurbaşkanına şükranlarını sunuyor. Ay-
rıca öğretmen atamalarının Hazine ve
Maliye Bakanına bırakılması da AKP’nin
eğitime kâr-zarar mantığıyla baktığının
kanıtı. Kamuda tasarrufu eğitimden yap-
mayı planlıyorlar. Bu da AKP’nin eğitim-
deki gerici ve piyasacı yaklaşımının bir
sonucu” dedi. Bir torpil mekanizması ola-
rak kullanılan mülakat adaletsizliğinde de
ısrarın sürdüğüne işaret eden Özbay,
Milli Eğitim Akademisi ile de Milli Eğitim
Bakanlığının (MEB) öğretmenleri eğite-
ceğini duyurmasını eleştirerek “Bu kabul
edilemez. MEB’in böyle bir yetkisi de

yoktur. Mülakat ta derhal kaldırılmalı”
diye konuştu.

300 bin öğretmene ihtiyaç var

“Peki eğitim alanında öğretmen ihtiyacı
ne kadar?” sorusuna Özbay, şu yanıtı ve-
riyor: “MEB’in okullarda öğretmen açı-
ğını kapatmak için kölelik koşullarında
‘ücretli öğretmen’ adı altında çalıştırdığı
100 bine yakın öğretmen var.  Zorunlu
eğitimin parasız ve kamusal olması gere-
kirken özel okullarda asgari ücret düze-
nine mahkum edilen 200 bin öğretmen
çalışıyor. Bu rakamları dikkate aldığı-
mızda en az 300 bin öğretmene ihtiyaç
var. Geçtiğimiz yıllarda Sayıştay ise bunu
138 bin olarak açıklamıştı” dedi.

1 milyon öğretmen zorda

Adana'da ataması yapılmayan öğretmen-
ler, yaptıkları protesto eylemi ve basın
açıklamasıyla MEB'in 20 bin sözleşmeli
öğretmen atama kararına tepki gösterdi.
Eğitim sendikaları Türkiye’de yaklaşık
750 bin öğretmenin atamasının yapılma-
dığına dikkat çekiyor. Öğretmen olamaya-
cağı için başka alanlarda işe başlayanlarla
birlikte bu rakam 1 milyonu geçiyor.
KPSS 2023 eğitim bilimleri başvuru sayısı
572 bin olurken bu öğretmenlerin sadece
45 bininin ataması yapılmış. Sadece
2023’te 527 bin öğretmenin ataması ya-
pılmamış. Bunca zorluğu aşıp ataması

yapılan bir öğretmenin ilk maaşı 32 bin
TL civarında. Yani bir öğretmen yoksul-
luk sınırının altında ücret alıyor. Ayrıca bu
öğretmen 3 yıl boyunca sözleşmeli olarak
çalışıyor. Ek ders ücreti ise 90-100 TL.

Adaletsizlik sürecek

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın tepkiler üze-
rinde 14 Mayıs seçimleri öncesinde kaldı-
rılacağını vadettiği, seçim meydanlarında
duyurduğu mülakat adaletsizliği de öğret-
men atamalarında devam edecek. Bakan
Tekin, mülakatın kaldırılmayacağını belir-
terek atamalarda “KPSS yüzde 50, müla-
kat yüzde 50 olacak” açıklamasında
bulundu.

Koltuğu terk et tepkisi geldi

20 bin öğretmen atamasının yapılacağı-
nın duyurulmasıyla birlikte #BakanTekin-
KoltuğuTerket hashtag’i X’te TT oldu.
Atama bekleyen öğretmenler yaptıkları
paylaşımlarla yetersiz atama sayılarına şu
tepkileri verdi: -9 ay bekledik umutları-
mızı yerle bir ettiniz-Eğitimin pahalı oldu-
ğunu düşünüyorsanız, cehaletin bedelini
hesaplayın-Makam aracı sayılarınız, pek
çok branşın kontenjan sayısından fazla-
Tam bir hayal kırıklığı- Mülakat kaldırıla-
caktı. Kaldırılmadı-Atama sayısı en
yüksek MEB'e verilecekti. Verilmedi-
Müfredat daha iyi olacaktı. Daha kötü
oldu! HABER MERKEZİ

Emekçiye kemer sıkma dayatan iktidar, tasarrufu da
eğitimden yaptı. Yapılan 20 bin öğretmen ataması
eğitimin ihtiyaçları karşısında devede kulak kaldı

TASARRUF
EGITIMDEN!
TASARRUF
EGITIMDEN!
TASARRUF
EGITIMDEN!
TASARRUF
EGITIMDEN!
TASARRUF
EGITIMDEN!

Din dersinde
tasarruf yok!
20 bin öğretmen atamasında en çok alım yapılacak
branşlar arasında matematik, fen, fizik, felsefe yer
almazken Din Kültürü dersi kontenjan sayısında 4.
sırada yer aldı. İlk 5’te yer alan branşlar şöyle:  
Sınıf öğretmenliği: 3 bin 263.Özel eğitim: 2 bin 499.
Rehberlik 1597.Din Kültürü: 1594.İngilizce: 968.

Sağlık Uygulama Tebliği (SUT)’nin
yeni tartışmaları beraberinde getirdi-

ğini söyleyen SAHİM-SEN Başkanı
Özlem Akarken, “Yeni tebliğ SUT fi-
yatları maalesef emeğin ve kullanı-

lan malzeme ile endeksli değildir.
Hastaların tedavilerinin bu kadar
düşük ödemeler ile yapılmasının

açıklamasını yetkili makamlar nasıl
yapmaktadır inanın bilmiyoruz” dedi

Devletin sağlık ile ilgili sos-
yal politikalarının uygulama-
sına imkan veren,

fiyatlandıran, düzenleyen ve diğer tüm
uygulama detaylarını içeren mevzuat
tebliği Sağlık Uygulama Tebliği (SUT)
olarak adlandırılmaktadır. SUT, Devle-
tin sağlık ile ilgili sosyal politikalarının
uygulamasına imkan veren, klavuzluk
eden, fiyatlandıran, düzenleyen ve diğer
tüm uygulama detaylarını içeren mev-
zuat tebliğidir. Sağlık Hizmetleri Sendi-
kası (SAHİM-SEN) Başkanı Özlem 

Akarken, konuyla alakalı olarak şunları
söyledi: “5502 sayılı Sosyal Güvenlik
Kurumu Kanunu, 5510 sayılı Kanun ve
“Genel Sağlık Sigortası İşlemleri Yö-
netmeliği” hükümleri çerçevesinde dü-
zenlenmiştir. Sağlık Bakanlığı'na bağlı
hastanelerde yapılan muayene ve te-
davi işlem ücretleri "Sağlıkta Uygulama
Tebliği" ile belirlenmektedir. SUT de-
ğerleri Resmi Gazete’de yayınlanmıştır.

Hastane gelirleri düştü 

Ancak SUT'a göre SGK'nın kurumlara
çok düşük rakamlar üzerinden ödeme
yapması nedeniyle, hastanelerin gelir-
leri düşmektedir. Bu da emeğe karşılık
gelecek gelirlerin çoğunu oluşturan ek
ödemelerinin azalmasına ve Sağlık Ba-
kanlığı'nın giderlerini karşılayamadığı

için gelir tablosunun eksiye düşmesine
neden olmaktadır. Hastanelerde yapı-
lan mide yıkama işlemi 73,66 TL iken,
özel hastanelerde kat kat daha fazlası-
dır. Her meslek erbabının yaptığı iş
emek ister, bilgi ister, eğitim ister. Erit-
rosit Süspansiyonu Yıkamak, Mide Yı-
kamak gibi işlemler daha çok emek,
eğitim ve tecrübe gerektiriyor. Hastala-
rın sağlığından sağlık kurum çalışanları
ve kurum gelirlerinden tasarruf ederek,
yatırım yapamayacak   durumda olun-
mamalıdır. Yeni tebliğ SUT fiyatları
maalesef emeğin ve kullanılan mal-
zeme ile endeksli değildir. Hastaların
tedavilerinin bu kadar düşük ödemeler
ile yapılmasının açıklamasını yetkili
makamlar nasıl yapmaktadır inanın
bilmiyoruz.” HABER: ANIL BODUÇ

Sağlıksız tebliğ!

Özlem Akarken
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O kuduğunuz ve etkisinde kaldığınız bir
roman düşünün. Sizi olduğunuz mekân ve
düşünceden uzakta farklı karakterlerin de

olduğu mekânın içine sürükleyen bir roman. Bitme-
sini istemediğiniz ama diğer yandan da sonunu
merak ettiğiniz bir roman. Bir gün bu romanın
beyaz perdede ya da tiyatro sahnesinde görmenin
verdiği o müthiş haz ile buluşmak fevkalade bir
keyif, en azından benim için. Heyecanlandım, ka-
famda oluşturduğum kimlikler ile nihayet karşılaşa-
cak, o sayfaların arasında yeniden dolaşabilecektim.

Yalnızlık hissiyatını hayatının içine alan, tüm
ömrü boyunca yalnızlığına sarılan, isteklerinin arzu-
larının sevdiklerinin arzusu isteği olarak gören Raif
efendinin hayat yolculuğunun içindeki tadı dama-
ğında kalan aşkının hikâyesidir. Aynı zamanda Sa-
bahattin Ali'nin en tanınmış eserlerinden biridir
diyebilirim. Her şeyin bir sonu vardır. Aşkın, sevgi-
nin, nefretin, açlığın, yaşamın vs vs bir sonu olabil-
diğini düşünen Maria ile olan aşkın öyküsünü
okurken düşündüren bir kitaptır.

Sabahattin Ali’nin Harranlı Raif Efendi ile Ya-
hudi asıllı Alman bir kadın Maria Puder ile olan aş-
kını anlattığı eseri ‘Kürk Mantolu Madonna’ tiyatro
sahnesinde görmenin heyecanını Aysa tiyatronun sa-
hibi Necip Eraslan beyin nazik daveti üzerine 
yaşadım. Kendilerine teşekkürü borç bilirim.

Oyunun yönetmeni ve oyunlaştıran Taner Barlas
aynı zamanda, Raif efendinin yaşlı dönemini canlan-
dırıyor ve Ekin Aksu, Şebnem Özinal, Ceren Ben-
derlioğlu, Kıvanç Kürkçü hikayeyi canlanırken keyfi
sedalar yaşanıyor.

Bu arada şebnem Özinal’i 3 değişik karakteri
canlandırmasının yanı sıra, oyun kitap okuma ile hi-
kâyeyi yaşama arasında değişik bir lezzet veriyor.
Aslında bir romanı sahnelemek beyaz perdeye akta-
rılmasından daha zordur, bunun birçok sebebi var en
önemlisi de mekân sorunsalı. Romanın özünü koru-
yarak seyirciye anlatılmak istenen ana konu için bir-
kaç bölümlük sahnede bunu anlatmak gerçekten
meşakkatli bir iştir. Bu anlamda tüm ekibin 
başarısını kutluyorum.

Kürk Mantolu Madonna’nın tiyatro oyununun
dramaturjisi Ekin Aksu “Oyunda tutkulu bir aşk hi-
kâyesi akıp giderken; taşrayı, taşra yalnızlığını, bi-
reyin topluma ve kendine yabancılaşmasını ve
kendini var edememenin derin kaygısını seyirciyle
yüzleştirmek istedik” diyor.

Oyunun yönetmeni, uyarlayanı ve aynı zamanda
oyuncusu da olan Taner Barlas, “Bugün yitirdiğimiz
sevgililerin, bağlılıkların tekrar ortaya çıkması,
anımsanması adına böyle bir oyun yapmanın gerekli
olduğuna inandık. Çünkü burada çok büyük bir aşk
öyküsü, bağlılık var; hiç bitmeyen, 10-20 sene süren
bir aşk öyküsü var. Ayrı oldukları halde birbirinden
kopamayan iki aşık var. Yani biz bu tatları kaybettik
bugün ne yazık ki” dedi.

***
Kürk Mantolu Madonna romanın kahramanı Raif

beyin ve Maria’nın yalnızlığından yola çıkarak yal-
nız kalan aşklar ve aşıkları düşünmeye başladım.
Louıs Aragon’un o meşhur şiirini anımsadım

“…Bir tek aşk yoktur acıya garketmesin
Bir tek aşk yoktur kalpte açmasın yara
Bir tek aşk yoktur iz bırakmasın insanda
Ve senden daha fazla değil vatan aşkı da
Bir tek aşk yok yaşayan gözyaşı dökmeksizin
Mutlu aşk yoktur ama
Böyledir ikimizin aşkı da…”
Bir aşk hikayesi, bazen sonsuz mutluluğun, bazen

de yalnızlığın derin kuyusunun başlangıcı olabilir.
İki kişi arasındaki tutkulu bağ, sonunda ya sona
erinceye kadar bir birliktelik haline gelir ya da yal-
nızca bir anı olarak kalır, yüreklerde derin izler izle-
nir. Aşk, bazen bir yalnızlık hissi yaratır. İki kişi
arasındaki bağ kopar, ayrılık gelir ve biri diğerinden
ayrı düşer. Yalnızlık, o an için hüküm sürer; çünkü
yalnız kalan aşıklar, bir zamanlar paylaştıkları anı-
ları düşünerek yaşayanlar. Ancak yalnızlık, aynı za-
manda içsel bir yolculuğun başlangıcı da olabilir. Bu
süreçte kişinin kendi iç dünyasını keşfeder, kendi
özünü bulur ve kendisiyle barışır.

Ancak bazen de aşk, yalnızlığı değil, tam tersi ta-
mamlanmayı getirir. İki kişi bir araya gelir, sevgile-
rini ilan eder ve birlikte yollarına devam ederler. Bu
aşk hikayeleri, yalnızlık hissini unutturur ve yerine
birlikte yaşamak mutlu anlarla dolu bir yaşamı 
getirir. Çünkü bazen, gerçek aşkın, birbirinin 
parçalarının iki parçanın buluşmasıdır.

Sonuç olarak, çok sayıda yol karmaşıktır ve onun
hikayesi farklıdır. Kimi aşklar sonu kadar mutluluğu
getirirken, kimi aşklar yalnızlıkla son bulur. Ancak
onun aşk hikayesi, yaşanan deneyimlerin bir parçası
ve kişinin profili önemli bir rol oynuyor. Yalnız kalan
aşıklar, kendi içlerindeki gücü keşfederler ve hayat-
larına devam ederler, çünkü gerçek aşk, her zaman
kendini bulmaktan geçer.

Bitmiyor, sadece bazen belki güneşli bir günde
veya kalabalık bir gecede geçtiğini sanıyorsun ama
geçmiyor esasında. Alışıyorsun zamanla. Asla 
bitmiyor...

Yalnız aşk ve 
aşıklar üstüne

iYi YA DA KOTU
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel’e tebrik ziyaretinde bulundu. Çatalca ve yakın ilçelerin
Kanal İstanbul, Terkos Gölü ve çevresi, kaçak yapılaşmalar, yoğun imar çalışması gibi sorunları olduğuna dikkat çeken İmamoğlu,
“Özellikle arazisi büyük olan ilçelerde çok hassas bir sürecin yönetilmesini istiyoruz. Bu yönleriyle önemli bir makamdasınız.
Tabiri caizse yapacağımız çok iyi şeylerle ve yapmayacağımız kötü şeylerle, tarihe geçmenin bir aşamasındayız” dedi

İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu, 31 Mart
2024 yerel seçimlerinden başarıyla

çıkan Çatalca Belediye Başkanı Erhan
Güzel’e tebrik ziyaretinde bulundu.
Güzel tarafından makam odasında ağır-
lanan İmamoğlu, “Erhan Başkanımızın
seçilmesinden ötürü büyük mutluluk
duyduk. Ben de kendisini uzun yıllardır
tanıyorum. İşine sadakatle sarılacağına
olan güvenim tamdı. Bu kapsamda, Ça-
talca halkının da yüksek teveccühünü
alarak böyle bir göreve gelmiş olması,
bana göre hem Çatalca için hem de İs-
tanbul'umuzun ilçelerinin genelinde ya-
ratılacak bir senkronize çalışma adına,
güzel bir sonuç oldu” dedi.

Bu, beni çok üzdü

İBB ve Çatalca’nın ilk kez aynı siyasi an-
layışa sahip ekiplerce yönetileceğine dik-
kat çeken İmamoğlu, “Aslında biz,
geçtiğimiz 5 yılda her ilçemizde çok eşit
tavırlarla iş üretme kabiliyetini ortaya
koymak istedik. Ama burada tek yönlü,
çok kapalı bir 5 yıl yaşandı bize karşı. En
azından ben, Çatalca'ya defalarca gel-
miş olmama rağmen, bir kez de ziyaret
etmiş olmama rağmen, davetimizde,
açılışımızda, şantiye gezimizde ya da bir
köyleri dolaşmamızda ya da tarımla il-
gili dağıtımlar yaptığımızda, hiçbir
zaman bir belediye başkanının eşlik etti-
ğini yaşamadı. Bu, beni çok üzdü.
Çünkü ben, bu coğrafyanın insanıyım ve
bu coğrafyada insanlarla çok iç içe, ne-
redeyse 35 yılı geçmiş bir insanım. Bu
beni üzdü açıkçası. Ama sonuçta ‘hayır-

lısı olsun’ diyelim. Biz her yere eşit hiz-
met konusunda hassasız. Burada da
ona çok dikkat ettik. Fakat böyle çok
paydaş olamıyorsanız, bu zorluyor ya-
pacağınız işleri. Şimdi inşallah sizinle
beraber, köy köy hem ilçemizin merkezi
hem genel anlamda Çatalca'nın taleple-
rine çok hassas bir dönemi daha yönete-
ceğiz ve çok başarılı olacağımıza
inanıyorum” şeklinde konuştu.

Bu 5 yıl çok önemli

“Bu 5 yıl, birkaç yönüyle Çatalca açısın-
dan önemli” diyen İmamoğlu, “Uyumlu
çalışmanın burada yaratacağı pozitif
ivme, iki kent merkezinin özellikle daha
kimlikli ve daha nitelikli bir biçimde,
yani İstanbul'un bir biblosu gibi kendini
hissettiren bir takım iyileştirme, tasarım,
yeni birtakım yapıların buraya kazandı-
rılması, kültüre, sanata hatta tarihine
dair bunlar, çok kimlikli bir Çatalca
merkezini var edeceğimizi ve bu an-
lamda güçlü bir çalışma ortaya koyaca-
ğımızı ifade ederek, önemsiyorum bu
konuyu. İkinci konu; Çatalca’nın çok
yaygın bir yapısı var. Bunun da içinde
köy merkezleri var. Aynı zamanda tarım
alanları var. Tarımsal gelişim var. Or-
manlar var. Hayvancılık var. Bütün bu
yönleriyle, tarım, hayvancılık, orman
yönleriyle, köyde olan ve üreten insanla-
rın üretimlerinin daha üst seviyede des-
teklenmesi ve bu üst seviyede desteklerle
o insanların aynı zamanda İstanbullu-
nun da cazibe merkezleri olmasını sağ-
lamak. Örnek köy çalışmamızı belki
daha güçlü bir şekilde burada şekillen-

dirme tutkusunu hızla gerçekleştirmek
istiyoruz. O bakımdan kırsalın da bir ge-
lişme planı olarak, İstanbul'un gelece-
ğinde var olmasını sağlamamız lazım”
ifadelerini kullandı. 

Birçok tehdit var!

Üçüncü konunun da Çatalca ve Arna-
vutköy ilçelerini kapsadığına vurgu
yapan İmamoğlu, “Başta ‘kanal’ mese-
lesi olmak üzere, Terkos Gölü ve çevresi
ve diğer köylerimizdeki birtakım kaçak
yapılaşmalar ya da yoğun bir imar çalış-
ması İstanbul'un gelecek projeksiyo-
nunu bence çok tehdit eden hususlar. Bu
kapsamda da özenli bir 1/100.000’lik
plan çalışmasında Çatalca, bizim en
hassas, en üzerine titrediğimiz yerlerden
biri olmalı. Bu özellikle arazi büyüklüğü
açısından Çatalca, Silivri, Eyüpsultan,
Arnavutköy; karşıda Şile, Pendik gibi bu
alanlarda çok hassas bir sürecin yönetil-
mesini istiyoruz. Bu yönleriyle önemli
bir makamdasınız Başkanım. Sizinle iş
birliği yapan ve çalışan tüm meclis üyesi
arkadaşlarımız ve siyasi yol arkadaşları-
mız çok önemli bir sorumluluğun evre-
sinde görev yapacaksınız. Tabiri caizse
yapacağımız çok iyi şeylerle ve yapma-
yacağımız kötü şeylerle, tarihe geçmenin
bir aşamasındayız. Bu yönüyle, iş birli-
ğinden emin olduğum yol arkadaşım
Erhan Güzel olarak hem çok başarılı ol-
manı diliyor hem de olacağına inanıyo-
rum. Size ve bütün yol arkadaşlarınıza,
bütüncül olarak ve de Çatalca halkına
bu 5 yılda başarılı bir hizmet dönemi di-
liyorum” dedi. HABER MERKEZİ

TARiHE GECERiZ!
BİR KİŞİDEN 
3 OY İSTEDİM
Çatalca Belediye Başkanı Erhan Güzel
ise İmamoğlu’nun ziyaretinden duy-
duğu memnuniyeti dile getirerek,
“Sizleri burada belediye başkanı ola-
rak ağırlamak gerçekten benim için
çok gurur verici. Halk da bir irade kul-
landı ve bu iradeyle birlikte, Çatal-
ca'da ben belediye başkanı oldum.
İstanbul'da da onlardan istediğim üç
tane oy vardı. Birincisi; size oy verme-
lerini istedim. İkincisi; güçlü bir mec-
lis yapısı kurabilmek adına, meclis
üyelerimiz için oy istedim.  Bir de
Cumhuriyet Halk Partisi Çatalca Bele-
diye Başkan adayı olarak, kendime oy
istemiştim. Biz vatandaşlarımızdan,
hemşehrilerimizden ne istediysek, va-
tandaşlarımız, hemşehrilerimiz bize
dolu dolu oy verdi. Beni buraya bele-
diye başkanı olarak layık gördüler.
Ben, gurur doluyum. Çok mutluyum.
Bundan sonraki süreçte, Cumhuriyetin
ikinci yüzyılının ilk belediye başkanı
olarak, tarihi bir sorumluluğumuz var.
Bunun da farkındayım. Meclis üyesi
arkadaşlarımız, başkan yardımcısı ar-
kadaşlarımız, buradaki bütün çalışma
arkadaşlarımızla birlikte gece-gündüz
demeden çalışacağız. İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi'yle Çatalca Beledi-
yesi, ilk defa aynı siyasi iklim
içerisinde bir görev aldı bu dönem.
Ben, onun Çatalca için çok hayırlı ola-
cağına ve sizlerle birlikte büyük bir
uyum içerisinde çok güzel işler yapa-
cağımıza inancım tam” diye konuştu.
Konuşmaların ardından İmamoğlu ve
Güzel, Çatalca’nın simgesi olan bir er-
guvan ağacını, belediye başkanlık bi-
nasının bahçesine birlikte dikip, can
suyunu verdi.

Silivri eski Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, AK Parti İlçe
Başkanı Ekrem Pamuk ve

MHP İlçe Başkanı Zafer Yalçın ile bir
araya gelerek, Silivri Belediye Başkanı
Bora Balcıoğlu'nun borç açıklamasına
cevap verdi. Balcıoğlu, Silivri Beledi-
yesi’nin MHP’li Volkan Yılmaz döne-
minden 1 milyar 503 milyon 295 bin
262 TL borcu olduğunu açıklamıştı.
Volkan Yılmaz ise Balcıoğlu'nun açıkla-
dığı rakamın gerçeği yansıtmadığını be-
lirterek, gerçek rakamın 492 milyon 300
bin TL olduğunu savundu. Yılmaz,
CHP'li Özcan Işıklar döneminden kalan
banka kredileri ve vergi yapılandırmala-
rının da düşüldüğünde gerçek borcunun
462 milyon 328 bin TL olduğunu söy-
ledi.  2019-2024 yıllarında Silivri Beledi-
yesi'nin tek kuruş borçlanmadığını
belirten Yılmaz, “Benim dönemimde
bütün vergiler günü gününe ödendi”
dedi. 

Komisyon kurulsun

2019 yılında bütçesine oranla yüzde 145
borçlu bir belediye devraldığını belirten

Yılmaz, “CHP’li Bora Balcıoğlu'na
yüzde 28 borcu olan bir belediye devret-
tim” diye konuştu. Yılmaz bu çerçevede
yapılan yatırım, kazandırılan taşınmaz
ve araç gereçler konusuna girme ihtiyacı
dahi hissetmediğini söyledi. Borç tartış-
masının son bulması için Meclis'te bir
komisyon kurulmasını tavsiye eden Yıl-
maz, “Bu komisyonun kurulması için
Meclis'e önerge sunacağız. Bu konuda

kararlıyız” ifadelerini kullandı.
Balcıoğlu'na açık bir platformda
karşılıklı konuşma daveti de
yapan Yılmaz, "Bizim en güçlü ol-
duğumuz alan bütçeydi" açıkla-
masını yaptı. 

İyi niyetli değil

“Silivri Belediyesi mayıs ayı toplantı-
sında açıklanan sözde “borç tablosu”, 

gerçeklerden uzak, iyi niyetli olmayan,
gayri ahlaki ve siyasi nezaketten uzak bir
tablodur” diyen Yılmaz, “Görev döne-
mimizde, Meclis'ten yetki almamıza
rağmen hiçbir kredi kullanmadık ve hiç-
bir faiz ödemedik. Yaptığımız yatırımlar,
kazandırdığımız taşınmazlar, yüzde 100
artırarak çoğu iş makinesi ve kamyon-
lardan oluşan araç envanteri ile mali ya-
pısı çok yüksek olan bir belediye teslim
ettik.  Gerçek dışı rakamlarla Silivri hal-
kını yanıltanlara cevaplarımız ve çağrıla-
rımız elbette olacak” dedi. ENGİN
BELLİ

Silivri 
Belediye Başkanı Bora 

Balcıoğlu, geçmiş dönemden 
kalan borç rakamını, 

1 milyar 503 milyon 295 bin 262 TL
olarak açıklamıştı. Balcıoğlu'nun 

selefi Volkan Yılmaz, gerçek 
rakamın 492 milyon 300 bin TL 

olduğunu 
savundu

Gerçek rakam hanGisi?
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B al arılarının azalmasında doğal
ortam kaybı ve kentleşmenin geniş-
lemesi gibi faktörler önemli rol oyna-

dığını dile getiren uzmanlar, iklim
değişikliğinin, bitki çeşitliliği üzerinde olum-
suz etkilere neden olarak arı popülasyonunu
etkilediğini söylüyor. Bal arılarının azalması-
nın, gıda güvenliği ve ekosistem dengesi
üzerinde olumsuz etkilere yol açabildiğini de
kaydeden uzmanlar, bal arısı popülasyonla-
rının azalmasına katkıda bulunan başlıca
nedenlerden birinin, pestisitlerin yaygın kul-
lanımı ve bunlara maruz kalınması olduğunu
vurguluyor. Üsküdar Üniversitesi Sağlık Hiz-
metleri Meslek Yüksekokulu Tıbbi ve Aro-
matik Bitkiler Program Başkanı Dr. Öğretim
Üyesi Tuğba Kaman, arı ölümleri konusunu
değerlendirerek, bal arılarındaki azalmanın
önlenmesi için yapılması gerekenleri dile
getirdi.

Sayıları neden azalıyor?

“Bal arısı popülasyonlarının azalmasının
başlıca nedenlerden biri, pestisitlerin yaygın
kullanımı ve bunlara maruz kalmadır.” diyen

Dr. Öğretim Üyesi Tuğba Kaman, “Özellikle
neonikotinoid gibi insektisitler (böcek ilacı),
arıların bağışıklık sistemlerini zayıflatır. Na-
vigasyon yeteneklerini bozarak üreme başa-
rısını etkiler ve bu durum zamanla koloni
kayıplarına ve popülasyonun azalmasına
neden olabilir. Neonikotinoidlerin yanı sıra
organofosfatlar ve piretroidler gibi diğer
pestisitler de (tarımda kullanılan kimyasal-
lar) bal arıları için risk oluşturmaktadır. Bu
kimyasalların bitkilerin elektrik alanını de-
ğiştirdiği ve buna bağlı olarak da arıların çi-
çekleri algılama şeklinin değiştiği
bildirilmiştir. Ayrıca bu kimyasallar arılar
üzerinde akut veya ölümcül olmayan etki-
lere sahip olabilir.” dedi.

Doğal ortam kaybı azalma nedeni!

Doğal ortam kaybı, kentleşmenin genişle-
mesi ve mono kültürlü tarım alanları da bal
arılarının azalmasına neden olduğunu anla-
tan Dr. Tuğba Kaman, “Bal arıları, beslenme
ihtiyaçlarını karşılamak için yıl boyunca çe-
şitli nektar ve polen kaynaklarına güvenir.
Bu çeşitli yem kaynaklarının kaybı, temel

besin maddelerinin mevcudiyetini sınırlaya-
rak bal arısı kolonilerini zayıflatır ve onları
diğer stres etkenlerine karşı daha savunma-
sız hale getirir.” diye konuştu. 

Varroa akarları zayıflatıyor

Modern tarım uygulamalarının bal arılarının
kritik yiyecek arama dönemlerinde çiçekli
bitkileri bulamaması ve beslenme yetersiz-
liklerine neden olabileceğini kaydeden Dr.
Öğretim Üyesi Tuğba Kaman, “Bu da arıları-
nın genel sağlığını ve hayatta kalmasını teh-
likeye atabilir. Bal arıları aynı zamanda
parazitler ve hastalıklardan kaynaklanan
önemli zorluklarla da karşı karşıyadır. Arı
akarı (Varroa destructor), dünya çapında
bal arısı kolonilerini etkileyen en yıkıcı za-
rarlılardan biridir. Bu parazitik akarlar bal
arısı kovanlarını istila ederek arıların ka-
nıyla beslenir ve virüsleri yayar. Varroa
akarları; arıların bağışıklık sistemlerini za-
yıflatıyor ve ömürlerini kısaltıyor. Tedavi
edilmezse tüm kolonilerin çökmesine
neden olabilir.” diye bilgi verdi. Bal arı-
larının çeşitli viral, bakteriyel ve
mantar enfeksiyonlarına karşı has-
sas olduğunu da ifade eden Dr.
Kaman, arılarda deformasyonlara
ve uçuş yeteneklerinin azalma-
sına neden olabilen Deforme
Kanat Virüsü (DWV) ve arıların
sindirim sistemini etkileyen bir
mantar hastalığı olan Nosema
gibi hastalıkların da bal arısı ko-
lonilerini zayıflattığını kaydetti.

İklim değişikliği de etkiliyor

“İklim değişikliğinin bitki çeşitliliği
üzerinde etkileri de arı popülasyonunu
doğrudan ve dolaylı olarak etkileyerek arı
popülasyonunun azalmasına neden olabili-
yor.” diyen Dr. Öğretim Üyesi Tuğba Kaman,

“İklim değişikliği özellikle bazı bitkilerde çi-
çeklenme döneminin etkilemesine, bazı bit-
kilerde çiçeklerin kaybına neden olabiliyor.
Yeterli polen ve nektara ulaşamayan bal arı-
larında ise açlığa bağlı olarak kayıplar ya-
şanabiliyor.” dedi.

Bitkinin üremesini kolaylaştırıyor

Arıların ve diğer böceklerin tozlaştırıcıları-
nın ekosistemlerimiz ve biyoçeşitliliğimiz
için önemli bir konu olduğunu kaydeden Dr.
Öğretim Üyesi Tuğba Kaman, “Bal arılarının
azalması, ekosistemler içindeki karmaşık
etkileşim ağını bozabilir ve potansiyel ola-
rak dengesizliklere ve biyolojik çeşitlilik
üzerinde kademeli etkilere yol açabilir. Arı-
lar en önemli tozlaştırıcılardan olup bir bit-
kiden diğerine polen aktararak bitkinin
üremesini
ko-

laylaştırırlar. Arı popülasyonunda azalma
tozlaşmanın azalmasına neden olur. Bal arı-
ları tarafından azaltılan tozlaşma, bitki türü
çeşitliliğinin azalmasına ve bitki toplulukla-
rının kompozisyonunun değişmesine neden
olabilir.” diye anlattı. 

Gıda ürünleri tozlaşabilir

Arı popülasyonunun azalmasının insan sağ-
lığına etkilerini de dile getiren Dr. Öğretim
Üyesi Tuğba Kaman, “Arılar gibi tozlayıcılar
küresel gıda tedarik zinciri için çok önemli-
dir. Arılarla tozlaşma sayesinde büyük mik-
tarda diyet çeşitliliği sağlanıyor. Ayrıca
tozlaşma, mahsullerin verimini, kalitesini ve
dayanıklılığını artırabiliyor. Tüm gıda mah-
sulleri arılar tarafından tozlaşmaz ancak
arılar birincil tozlaştırıcılardır ve dünyadaki
gıda ürünlerinin önemli bir kısmının tozlaş-
masından sorumludur. Tozlaştırıcılar olma-
dan, yiyecek olarak ihtiyacımız olan

mahsullerin çoğunu yetiştiremeyiz. Bu
da birçok meyve, sebze ve yemişin

üretiminde düşüş yaşanmasına
neden olacaktır. Artan gıda fiyat-

ları ve bazı mahsullerin zor bu-
lunması söz konusu olur.” dedi.
Arılar ve diğer polen taşıyıcıla-
rın popülasyonlarının sayısı ve
çeşitliliğindeki azalmanın, ta-
rımsal verimde potansiyel ka-
yıplarla birlikte gıda
güvenliğini de etkileyeceğini
vurgulayan Dr. Öğretim Üyesi
Tuğba Kaman, “Birleşmiş Mil-

letler Gıda ve Tarım Örgütü
(FAO), arı popülasyonu azalma-

sındaki bu eğilimin devam etmesi
halinde bunun küresel beslenme ve

gıda bulunabilirliği üzerinde büyük bir
etkiye sahip olacağı konusunda uyarı-

yor.” dedi. HABER MERKEZİ
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Arıcıların eğitimden geçmesi şart
Bal arılarındaki azalmanın nedenlerini ve et-
kilerini anlamanın ve etkili koruma strateji-
leri geliştirmenin önemine işaret eden Dr.
Öğretim Üyesi Tuğba Kaman, pestisit kulla-
nımını azaltarak, arı dostu yaşam alanları
oluşturmanın bal arılarının azalmasının et-
kilerinin hafifletilmesinde hayati bir rol oy-
nayacağını, ayrıca arıcılara, kovan yönetimi
ve hastalıkların önlenmesi konusunda eği-
tim verilerek, arı sağlığını geliştiren ve koloni
kayıplarını azaltan sürdürülebilir uygulama-
lar benimsetilmesi gerektiğini de dile getirdi. 
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Felaketi 
önlemeliyiz!
Almanya Cumhurbaşkanı Frank-
Walter Steinmeier, Gazze'de daha
büyük bir insani felaketin yaşan-
masını önlemek için her şeyin 
yapılması gerektiğini söyledi

RuSSell, sosyal medya plat-
formu X'teki hesabından videolu
bir mesaj paylaştı. Yakıt olmadan

su olamayacağına, hastanelerin çalışama-

yacağına ve ilaç ile gıda yardımı dağıtımının
yapılamayacağına işaret eden Russell,
"Tüm toplum zaten kıtlığın eşiğinde." dedi.
Russell, "Gazze'ye acilen yakıt sağlanmalı."

ifadesini kullandı. Videoda, çocukların içme
suyunun sağlanması, yeni doğan yoğun
bakım üniteleri ve hastanelerin çalışması
için yakıta ihtiyaç olduğu kaydedildi. AA

Başbakan Kurti, konuyla ilgili
kabine toplantısında yaptığı
açıklamada, ülkesinin son

haftalarda “Avrupa Konseyi üyeliğiyle
hiçbir ilgisi olmayan yeni bir şartla”
karşı karşıya kaldığını söyledi.Koso-
va'nın gerekli tüm koşulları yerine ge-
tirdiği için Konsey’e üye olmayı hak
ettiğini ve Avrupa Konseyi Parlamen-
ter Meclisi (AKPM) oylamasının bunu
kanıtladığını belirten Kurti, "Biz bu ör-
güte üye olmanın önündeki engellerin
Kosova'yı henüz tanımamış ülkelerden
geleceğini düşündük, kalkınma ve de-
mokrasi konusunda Kosova'nın des-
tekçisi olan ve olmaya devam eden
demokratik devletlerin engel olacağını
düşünmedik.” ifadelerini kullandı.

Bize yapılanlar absürt

Kosova hükümetinin kabul etmediği ve
resmi olmayan belgeleri (non-paper)
Anayasa Mahkemesine gönderemeye-
ceğini kaydeden Kurti, "Bize yapılan
bu talep absürttü ve absürt olmaya da
devam ediyor.” dedi. Kurti, “Hükümet,
Avrupa Konseyine üyeliğin (Sırp Bele-
diyeler) Birliğine şartlanmasını kabul
etmiyor. Sırbistan ile ilişkilerin normal-
leşmesini Strazburg'da değil, Brük-
sel'de görüşüyoruz.” diye konuştu.
Fransa ve Almanya, geçen günlerde
Kosova yerel basını aracılığıyla Koso-
va’nın Avrupa Konseyi üyeliğini, hükü-
metin “Sırp Belediyeler Birliği” tüzük
taslağını değerlendirilmek üzere Ko-
sova Anayasa Mahkemesi’ne gönder-

mesinin ardından destekleyeceğini du-
yurmuştu. Kurti de bugün bu yönde
bir talebin "bazı Avrupa başkentleri"
tarafından geldiğini doğruladı.

Sırp Belediyeler Birliği

Kosova'da çoğunlukla Sırpların yaşa-
dığı belediyelerde Sırp Belediyeler Bir-
liği kurulmasına ilişkin anlaşma,
Kosova ile Sırbistan arasında AB'nin
arabuluculuğunda 2013'te imzalan-
mıştı. Kosova Meclisinde onaylanan
birliğin tüzüğü, Kosova Anayasa
Mahkemesinin “yürütme yetkisine
sahip olabilir” gerekçesiyle anayasaya
aykırı olduğuna karar vermesi nede-
niyle uygulamaya konulamamıştı. Sırp
Belediyeler Birliğinin kurulmasıyla il-
gili AB ülkeleri tarafından hazırlanan
tüzük taslağı, geçen yıl Kosova ve Sır-
bistan liderlerine sunulmuştu.

Avrupa'ya üyelik süreci

Sırbistan'dan 2008'de tek taraflı ba-
ğımsızlığını ilan eden Kosova, Rus-
ya'nın Konsey üyeliğinden
çıkarılmasının ardından 12 Mayıs
2022'de Avrupa Konseyi üyeliğine
resmi başvuruda bulunmuştu.AKPM,
Kosova'nın Konsey'e "ön koşulsuz"
tam üye kabul edilmesini tavsiye eden
raporu 16 Nisan'da onaylamıştı. Ko-
sova'nın Avrupa Konseyi üyeliğiyle il-
gili nihai kararı verecek olan Avrupa
Konseyi Bakanlar Komitesi, bir son-
raki toplantısını 16-17 Mayıs tarihle-
rinde yapacak. AA

Kosova Başbakanı Albin Kurti,
ülkesinin Avrupa Konseyine üye-

lik sürecinin sonuçlandırılması
için Fransa ve Almanya

tarafından öne sürülen, ülkede
“Sırp Belediyeler Birliği”nin

kurulmasıyla ilgili şartı kabul
edemeyeceklerini bildirdi

SteinmeieR ve Finlandiya Cumhur-
başkanı Alexander Stubb yaptıkları gö-
rüşmenin ardından ortak basın

toplantısı düzenledi. Görüşmede Orta Doğu'daki
durumu da ele aldıklarını ifade eden Steinmeier, İs-
rail'in uluslararası hukuk çerçevesinde Hamas'a
karşı kendini savunma hakkı bulunduğunu öne
sürdü. Steinmeier, Hamas'ın elindeki esirleri serbest
bırakması gerektiğini belirterek, şu anda bu bağ-
lamda yapılan müzakerelerin durumu hakkında
çok az şey bildiklerini kaydetti. "Her halükarda
Gazze Şeridi'nde daha büyük bir insani felaketi ön-
lemek için her şeyi yapmalıyız." ifadesini kullanan
Steinmeier, Almanya'nın bunu, insani yardım
yapan örgütleri destekleyerek gerçekleştirdiğini söy-
ledi. Aynı zamanda ileriyi de düşünmek gerektiğini
aktaran Steinmeier, Filistin ve İsrail halkları için ka-
lıcı barışı ancak siyasi bir çözümün getirebileceğini,
bu nedenle Almanya'nın iki devletli çözüm perspek-
tifinden yana olduğunu kaydetti.

Birlikteliğin korunması gerekiyor

Steinmeier, Finlandiyalı mevkidaşıyla Ukrayna'daki
savaşı da ele aldıklarını belirterek, bu savaşın Av-
rupa Birliği ve NATO'daki ülkeleri birbirine yakın-
laştırdığını belirtti. Finlandiya'nın NATO üyeliğinin
ittifaktaki güvenliği artırdığını aktaran Steinmeier,
bu dönemde ittifaktaki birlikteliğin korunmasının
önemli olduğunu vurguladı. Almanya ve Finlandi-
ya'nın Ukrayna'yı desteklediklerini ve bu desteği
sürdüreceklerini belirten Steinmeier, Almanya'nın
11-12 Haziran'da Berlin'de, Ukrayna'nın yeniden
inşasına ilişkin konferans düzenleyeceğini kaydetti.

Avrupa'yı birlikte savunmalıyız

Finlandiya Cumhurbaşkanı Alexander Stubb da
Steinmeier ile ikili ilişkilerin yanı sıra Avrupa'daki
zorlukları ve fırsatları ele aldıklarını belirtti. Stubb,
Avrupa'nın acımasız saldırılarla karşı karşıya oldu-
ğunu ifade ederek, "Birlikte durmalıyız ve Avrupa'yı
birlikte savunmalıyız." dedi. Almanya'ya, özellikle Uk-
rayna’ya verdiği destekten dolayı teşekkür eden
Stubb, "Gelecek aylar çok önemli. Ukrayna'ya destek
konusunda birlikte durmalıyız ve güçlü olmayı sür-
dürmeliyiz." ifadelerini kullandı. Ukrayna Devlet Baş-
kanı Volodimir Zelenskiy ile İsviçre'de düzenlenecek
barış konferansına ilişkin dün bir görüşme gerçekleş-
tirdiği bilgisini paylaşan Stubb, konferansa geniş katı-
lım olmasının önemli olduğunu kaydetti. AA

Gazze’ye acil yakıt gerekiyor
Birleşmiş Milletler Çocuklara Yardım Fonu (UNICEF) İcra Direktörü Catherine Russell, son 2 gündür
Gazze'ye hiç yakıt girişi yapılmadığını belirterek, kente acilen yakıt sağlanması çağrısında bulundu

Kosova şart kabul etmedi

Z aharova, başkent Moskova'da dü-
zenlediği haftalık basın toplantı-
sında, gündemdeki konular

hakkında açıklamalarda bulundu. İsrail'in
Refah'a yönelik son saldırılarına değinen
Zaharova, "Burada (Refah'ta) yaklaşık 1,5
milyon Filistinli sivil bulunuyor. Bu bağ-
lamda uluslararası insancıl hukuk hüküm-
lerine uyulmasını istiyoruz." dedi. İsrail ile
Hamas arasında esir takası konusunda
birkaç kez müzakere yapıldığını ancak bu
müzakerelerde sonuç elde edilmediğine
işaret eden Zaharova, "Oluşan durum, kri-
zin seviyesinin düşürülmesi yönündeki gi-
rişimlerle birlikte ülkemizin Filistinliler ve
İsrailliler arasında nihai statünün belirlen-
mesi için doğrudan diyalog kurulmasına
yönelik koşulların yaratılmasına ihtiyaç
duyulduğu yönündeki pozisyonumuzu
doğruluyor." diye konuştu. Zaharova, "bu
diyalog sonucunda 1967 sınırlarında baş-
kenti Doğu Kudüs olan, İsrail ile barış ve
güvenlik içinde bir arada yaşayan bağımsız
bir Filistin devletinin kurulması gerektiğini"
vurguladı.

Fransa askerleri hedef olur

Fransa Cumhurbaşkanı Emmanuel Mac-
ron'un Ukrayna'ya asker gönderme ihti-
mallerinin bulunduğu yönündeki
açıklamasını değerlendiren Zaharova,
"Eğer Fransızlar çatışma bölgesine girerse
onlar, kaçınılmaz olarak Rusya Silahlı
Kuvvetlerinin hedefi haline gelecekler. Pa-
ris'te bunun kanıtı zaten var." ifadelerini

kullandı. Zaharova, birçok Avrupa Birliği
(AB) ve NATO ülkesine, Fransa vatandaş-
larına Macron'un "saldırgan" açıklamaları-
nın hoşuna gitmediğini söyleyerek
"Paris'in, Rusya'nın Fransa'ya ve tüm Av-
rupa'ya yönelik tehdit oluşturduğu hikaye-
sini manipüle etmesine, Batı'nın Rusya'ya
karşı Ukrayna'da hibrit savaş için milyar-
larca dolar değerindeki harcamaları haklı
gösterme isteğine şaşırmıyoruz." değerlen-
dirmesinde bulundu.

Almanya'nın suçlaması temelsiz

Almanya'nın Sosyal Demokrat Partiye
(SPD) karşı 2023'ün başında yapılan siber
saldırıdan Rusya'yı sorumlu tutmasını ve
bu sebeple Moskova'daki büyükelçisini is-
tişareler için Berlin'e çağırmasını değerlen-
diren Zaharova, "Bu, Almanya'da
Rusya'ya karşı vatandaşların kışkırtılma-
sını amaçlayan ve ikili ilişkilerin daha da
bozulmasına yol açan dostça olmayan bir
adım." dedi. Sözcü Zaharova, Alman-
ya'nın siber saldırıdan Rusya'yı suçlaması-
nın "temelsiz" ve "kanıtsız" olduğunu
vurguladı. Azerbaycan Dışişleri Bakanı
Ceyhun Bayramov ile Ermenistan Dışişleri
Bakanı Ararat Mirzoyan, iki ülke arasında
devam eden barış anlaşması görüşmeleri
kapsamında 10 Mayıs'ta Kazakistan'ın Al-
matı şehrinde bir araya geleceğine dikkati
çeken Zaharova, bunu memnuniyetle kar-
şıladıklarını, iki ülke arasındaki ilişkilerin
iyileştirilmesi sürecine desteklerini sürdür-
meye hazır olduklarını dile getirdi. AA

Refah, İsrail'in
2007'den bu yana abluka
altında tuttuğu Gazze

Şeridi'nin güneyinde Mısır sını-
rında yer alıyor. İsrail ordusunun
7 Ekim 2023'te Gazze'ye başlattığı
saldırılardan önce Refah, yaklaşık
270 bin nüfusa sahipti. Gazze'nin
en düşük nüfuslu şehri olarak bili-
nen Refah, yapılaşmanın da az ol-
duğu bir bölge olarak öne çıkıyor.
İsrail'in önce Gazze'nin kuzeyinde
daha sonra orta kesim ve Han Yu-
nus'taki kara saldırıları nedeniyle
zorla yerinden edilen Filistinliler
Refah'a sığındı. Refah, İsrail ordu-
sunun sık sık hava saldırılarının
hedefi olsa da Gazze'de İsrail as-
kerlerinin karadan işgal etmediği
tek bölgeydi. Bu nedenle yerinden
olan Filistinlilerin büyük çoğun-
luğu buraya göç etmek zorunda
kaldı. Yaklaşık 64 kilometrekare
yüzölçümüne sahip Refah'ın nü-
fusu, yerinden edilmiş Filistinlile-
rin buraya göç etmek zorunda
kalması nedeniyle 1,5 milyona da-
yandı.Refah'ın nüfusu, 7 Ekim'de
başlayan İsrail saldırıları nede-

niyle neredeyse 5 kat arttı. Yapılaş-
manın az olması nedeniyle yerin-
den olan Filistinlilerin büyük
çoğunluğu Refah'ta kendi imkan-
larıyla kurdukları derme çatma ça-
dırlarda hayata tutunmak için
mücadeleye başladı.

Halk zor durumda 

Altyapının olmadığı bu çadır
kamplarda yaşayan Filistinliler,
temiz içme suyu, kanalizasyon
gibi temel ihtiyaçlardan mahrum.
Yer olmaması nedeniyle bazı ça-
dırlarda 15 ila 20 kişi kalmaya ça-
lışıyor. İsrail saldırıları nedeniyle
dünyanın en yoğun nüfus sıkış-
malarından birine sahne olan Re-
fah'ta kilometrekare başına 23
binden fazla kişi düşüyor.

Endişe hakim

Refah'ın doğusundaki kara saldırı-
ları devam ederken İsrail ordusu
sık sık bölgeye hava saldırıları dü-
zenliyor. Her ne kadar İsrail'in
kara saldırısının "sınırlı olacağı"
iddia edilse de Filistinliler bu sal-
dırıların daha da genişletileceği ve

Refah'ın diğer bölgelerinin de
hedef alınacağı endişesini taşıyor.
Zira İsrail, daha önce Gazze'nin
kuzeyine saldırılar düzenlerken bu
bölgede yaşayan Filistinlilerden,
Gazze'nin güney ve orta kesimleri-
nin "güvenli olduğunu" iddia ede-
rek oralara göçmelerini istemişti.
Ancak İsrail daha sonra Gazze'nin
orta kesimlerine ve güneyin en
büyük şehri olan Han Yunus'a da
kara saldırıları başlatmıştı. İsrail'in
Refah'a kara saldırısını genişlet-
mesi halinde 1,5 milyon Filistinli-
nin sığınabileceği altyapının
olduğu bir yer bulunmuyor. Gazze
Şeridi'nde Refah hariç yapılaşma-
nın olduğu yerlerin tamamı hava
ve kara saldırıları nedeniyle hara-
beye dönmüş durumda. Tel Aviv

yönetimi, Refah'ın doğusundaki
Filistinlilerden Akdeniz sahili bo-
yunca uzanan Mevasi bölgesi ve
kara saldırısında harabeye dönen
Han Yunus ile Gazze'nin orta ke-
simlerindeki bazı yerlere göçmele-
rini istedi. Mevasi bölgesi, 12
kilometrekarelik bir tarım alanın-
dan oluşuyor ve altyapısı bulun-
muyor. İsrail ordusunun Refah'ın
doğusundaki Filistinlilerin göçme-
lerini istediği Han Yunus ve orta
kesimdeki bölgelerin altyapıları ise
İsrail saldırıları nedeniyle büyük
oranda tahrip olmuş durumda.
Bu nedenle Refah'ta yaşayan Filis-
tinlilerin daha önce İsrail'in kara
saldırıları nedeniyle harabeye dön-
memiş bir yerleşim alanı bulun-
muyor. AA

RUSYA UYARDI:
HUKUKA UYUN!
Rusya Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Mariya Zaharova, İsrail'in Gazze Şeridi'nin güneyindeki Refah
kentine yönelik saldırılarına ilişkin uluslararası insancıl hukuka uyulması gerektiğini söyledi

İsrail ile Hamas ara-
sında esir takası ko-
nusunda birkaç kez
müzakere yapıldı-
ğını ancak bu müza-
kerelerde sonuç
elde edilmediğine
işaret eden Zaha-
rova, "Oluşan
durum, krizin sevi-
yesinin düşürülmesi
yönündeki girişim-
lerle birlikte ülkemi-
zin Filistinliler ve
İsrailliler arasında
nihai statünün belir-
lenmesi için doğru-
dan diyalog
kurulmasına yönelik
koşulların yaratıl-
masına ihtiyaç du-
yulduğu yönündeki
pozisyonumuzu 
doğruluyor." diye 
konuştu. 

Filistin halkı
tedirgin!
Filistin halkı
tedirgin!
Filistin halkı
tedirgin!
Filistin halkı
tedirgin!
Filistin halkı
tedirgin!
Filistin halkı
tedirgin!
İsrail ordusunun doğusunda kara saldırı başlattığı
Refah'ta çoğu yerinden edilmiş kişilerden oluşan
1,5 milyon Filistinli, bu saldırıların daha da
genişletilmesi ihtimali ve gidecek yerlerinin
olmaması nedeniyle endişe içinde bekliyor
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ÜNLÜ oyuncu Eda Ece ve basketbolcu eşi
Buğrahan Tuncer, minik kızlarıyla birlikte
ilk kez ailece dışarı çıktı. Ece ve Tuncer

çifti, kızlarının doğumunun ardından ilk kez kamera-
lara yansıdı. 2019 yılından beri birlikte olan ve geçti-
ğimiz yıl evlenen Eda Ece ile Buğrahan Tuncer'in, 21
Haziran 2023'te gerçekleşen düğünleriyle mutluluk-
ları doruğa çıkmıştı. Eylül ayında hamilelik haberiyle
gündeme gelen çift, haftalar önce ise minik kızlarını
kucaklarına almıştı. 33 yaşındaki güzel oyuncu, 31
yaşındaki eşi ve minik kızlarıyla birlikte çektirdikleri
aile fotoğrafını 8.1 milyon takipçisi bulunan Instag-
ram hesabından paylaştı. Paylaşımın altına "Ailece
ilk kez dışarı çıktık. 1 ay..." notunu düşen Eda Ece, ta-
kipçileriyle mutluluklarını paylaştı.

Yoğun ilgi gördü

Ece ve Tuncer çifti, bebekleriyle birlikte ilk kez objek-
tifler karşısına geçerek mutluluklarını sevenleriyle
paylaştı. Sosyal medyada büyük beğeni toplayan
paylaşım, takipçilerinden yoğun ilgi gördü.
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AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

EVLi MUTLU ÇOCUKLU
2019 yılından beri ilişki yaşadığı basketbolcu Buğrahan Tuncer ile 21 Hazi-
ran 2023'te evlenen ve eylül ayında hamile olduğu haberiyle gündeme
gelen Eda Ece, bir ay önce minik kızını dünyaya getirdi. Ece ve Tuncer,
kızlarıyla birlikte ilk kez ailece dışarı çıktıkları anı sosyal medyada paylaştı

Ünlü şarkıcı ve televizyon sunu-
cusu Songül Karlı, her gün farklı
pozlarını 470 bin takipçisinin

bulunduğu Instagram hesabından payla-
şarak sevenlerinin beğenisine sunmaya
devam ediyor. Son olarak, bornozuyla ver-
diği cesur bir pozunu yayınlayan Karlı, ta-
kipçilerini kendine hayran bıraktı.Karlı,
paylaşımına "Kendinizi sevin" notunu ekle-
yerek, pozunu sevenleriyle paylaştı. Cesur
ve özgüven dolu tavırlarıyla dikkat çeken
Karlı'nın bu pozuna, hayranlarından

büyük ilgi geldi. Şarkıcının takipçileri, yo-
rumlarında ona övgüler yağdırdı. "Kraliçe-
miz", "Her hali ayrı güzel", "Kuğu gibisin"
gibi olumlu yorumlarla Karlı'nın pozunu
ve güzelliğini övdü. Son olarak bir yemek
programıyla izleyicilerin karşısına çıkan
Songül Karlı, sadece sahne performan-
sıyla değil, aynı zamanda sosyal medya
hesaplarındaki etkileyici paylaşımlarıyla da
adından söz ettiriyor. Karlı'nın cesur ve öz-
güven dolu tavırları, takipçileri tarafından
büyük beğeni toplamaya devam ediyor.
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HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

13:00  Öğle Bülteni
13:50  Piyasalar
13:55  Hava Durumu
14:00  Öğle Bülteni
14:30  Finans Kafe
14:50  Paranın Nabzı
14:55  Hava Durumu
15:00  Öğle Bülteni
15:15  Paranın Nabzı
15:20  Spor
15:30  Bakış
15:55  Hava Durumu
16:00  Günün İçinden
16:30  Piyasalar

02:15  Gönül Dağı
04:55  Lingo
06:05  Uğurlugiller
06:45  Balkan Ninnisi
10:30  Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15  Seksenler
14:25  Gönül Dağı
17:45  Lingo
19:00  Ana Haber
19:55  İddiaların Aksine
20:00  Kara Ağaç Destanı

06:00  A'dan Z'ye
07:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük
18:00  Ana Haber
20:45  Akıl Çemberi

03:00  Baba Ocağı
05:00  Güzel Köylü
07:00  Benim Tatlı 
Yalanım
09:45  Sabahın Sultanı 
Seda Sayan
13:30  Zahide Yetiş
ile Yeniden...
16:15  Güzel Köylü
18:15  Star Haber
19:00  Yalı Çapkını
20:00  Yalı Çapkını

13:30  Gündem 
Ekonomi
14:00  Gün Ortası
14:40  Haber Bülteni
15:00  Günün İçinden
15:35  Dijital Para
15:40  Haber Bülteni
16:00  Günün İçinden
16:30  Spor Bülteni
17:00  Emre Diner ile 
Dünyada Bugün
17:45  Gündem
18:00  Akşam Haberleri
19:30  Ana Habere Doğru

00:15  Arka 
Sokaklar
02:30  Siyah 
Beyaz Aşk
04:30  Bodrum Masalı
07:00  Afili Aşk
09:00  Neler Oluyor 
Hayatta
11:00  Öyle Bir 
Geçer Zaman Ki
13:00  Gelinim Mutfakta
16:00  Arka Sokaklar
19:00  Kanal D Ana Haber
20:00  Arka Sokaklar

00:20  Nihat 
Hatipoğlu ile Dosta...
01:20  Ateş Kuşları
03:50  Maraşlı
07:00  Kahvaltı Haberleri
08:30  Nihat Hatipoğlu...
10:00  Müge Anlı ile 
Tatlı Sert
13:00  Gün Ortası
14:00  Mutfak Bahane
16:00  Esra Erol'da
19:00  ATV Ana Haber
20:00  Ateş Kuşları

00:15  Gaddar
02:45  Senden 
Daha Güzel
05:15  Kefaret
06:00  Adım Farah
08:00  İlker Karagöz İle...
10:30  Çağla ile Yeni 
Bir Gün
12:00  Yasak Elma
13:30  En Hamarat Benim
16:30  Gaddar
19:00  Selçuk Tepeli 
ile NOW Ana...
20:00  Gaddar

02:00  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
04:15  Demet ve Jess'le Gel...
06:00  Dizi
07:15  8'de Sağlık
08:30  Aramızda Kalmasın
11:15  Survivor All 
Star 2024
11:45  Demet ve Jess'le Gel...
14:00  Survivor Ekstra
16:00  Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00  Çarkıfelek
22:45  Cevap Ver Türkiye

01:15  Türkiye'nin
Nabzı
05:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Başlıyor
09:00  Para Gündem
11:45  Spor Bülteni
12:00  Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00  Haber Hattı
15:45  Spor Bülteni
16:00  HT 360
18:00  Ana Haber
20:00  Haber Bülteni
20:45  Enine Boyuna

01:30  Kübra Par 
ile Görüş Farkı
02:30  Eşit Ağırlık
04:30  Haber Bülteni
05:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Uyanıyor
09:00  Günün Rotası
12:00  Haberde Gün Ortası
15:00  Güne Bakış
18:00  Kübra Par ile Görüş Farkı
19:00  Osman Kenan 
Çapoğlu ile...
20:00  Özgür İfade

00:15  Sandık 
Kokusu
03:00  Bahar
05:30  Aziz
08:00  Bu Sabah
10:00  Güzel Günler
12:30  Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
15:00  Didem Arslan
Yılmaz'la...
18:45  Show Ana Haber
20:00  Kızılcık Şerbeti

Hem bornozlu 
HEM GÜZEL

Türkiye'nin sevilen türkücü ve sunucularından olan Songül Karlı, söylemleri ve
sosyal medya paylaşımlarıyla magazin dünyasının en çok konuşulan simalarından

biri haline geldi. Karlı, son olarak paylaştığı bornozlu fotoğraf ile büyük ilgi gördü

Show TV’nin yapımını Gold Film’in üstlendiği reyting rekort-
meni dizisi Kızılcık Şerbeti’nin yeni bölümünden ikinci tanıtım
yayınlandı. Doğa ile Giray’ı yakınlaşırken gören Fatih’in, Doğa
ile yüzleşmesinin sert geçtiği tanıtımda Giray’ın Ünalların evini
ziyaret etmesi Fatih ve Görkem’i karşı karşıya getiriyor

D izinin yayınlanan bölümünde;
büyük bir aşkla birbirine bağlı
olan Kıvılcım ve Ömer yeniden

nikah masasına oturdu. Kıvılcım, kızları-
nın  yardımıyla Ömer’e sürpriz bir nikah
töreni hazırladı. İki aşığın mutluluk dolu
anları büyük beğeniyle izlendi. Alev’den
gerçeği öğrenen Ömer, Abdullah’la yüz-
leşti. Alev’le ilişkisini onaylamadığını
söyleyen Ömer’e, Abdullah çok yakında
Pembe ile boşanacağını açıkladı. Bu sı-
rada Alev, Pembe’nin kendisini takip et-
tirdiğini öğrenerek soluğu Fatih’in
karşısında aldı. Abdullah’ın değişen ta-
vırlarıyla bu kararı alan Pembe, Fatih’in
öğrenmesiyle geri adım attı. Öte yandan
Nursema’yı görücü usulüyle evlendirmek

isteyen Pembe, Rüzgar’ın kızından hoş-
landığını fark edince bu kararını gerçek-
leştirmek için harekete geçti. Doğa,
Sönmez’in kendisiyle tanıştırmak istediği
kişinin Giray olduğunu bilmeden bu du-
rumu engellemek istedi. Fakat karşısında
Giray’ı bulan Doğa büyük bir sürpriz ya-
şadı. 

Fatih şok olacak

Fatih’in, Görkem’e hediye aldığı pahalı
çanta Nilay’ın gözünden kaçmadı. Bu
durumu Pembe’ye yetiştiren Nilay,
Pembe ve Görkem’i karşı karşıya getirdi.
Bölümün final sahnesinde ise Doğa’nın,
Giray’la  aşk yaşadığını öğrenmesiyle
huzursuz olan Fatih, Doğa’nın okuluna

gitti. Okulun önünde Doğa ve Giray’ın
yakınlaşmasına şahit olan Fatih şoke
oldu. Senaryosunu Melis Civelek’in yaz-
dığı, yönetmenliğini Ketche’nin üstlen-
diği Kızılcık Şerbeti’nin başrollerinde
Barış Kılıç, Evrim Alasya, Ahmet Müm-
taz Taylan, Sıla Türkoğlu, Sibel Taşçı-
oğlu, Doğukan Güngör, Müjde Uzman
ve Yiğit Kirazcı yer alırken dizide bu
isimlere Aliye Uzunatağan, Feyza Cive-
lek, Ceren Yalazoğlu Karakoç, Emrah
Altıntoprak, Serkan Tınmaz, Kaan Taşa-
ner, Özge Özacar, Rahimcan Kapkap,
Selin Türkmen, Soydan Soydaş, Sevim
Erdoğan, Özlem Çakar Yalçınkaya, Bah-
tiyar Memili, Vurgun Adalayı, Duygu
Aslan eşlik ediyor.

TIRMANIYOR!
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Hadise'nin konserinde gerçekleştirdiği seksi
danslar, izleyiciler tarafından büyük ilgi gördü.
Şarkıcının enerjisi ve sahnedeki kusursuz per-
formansı, izleyicileri adeta büyüledi. Kon-
serde yapılan dansların görüntüleri hızla
sosyal medyada yayılarak geniş bir kitle ta-
rafından paylaşıldı. Özellikle Hadise'nin
dans yeteneği ve sahne şovlarıyla ünlü
olduğu bilinen bir gerçek. Son konse-
rinde de bu yeteneğini konuşturan şar-
kıcı, seyircilerden tam not aldı.
Görüntülerin sosyal medyada olay olma-
sıyla birlikte, Hadise hayranları da per-
formansıyla ilgili olumlu yorumlarını
paylaşmaktan geri kalmadı.



S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor 
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta 

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan 
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi 
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra 
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n 
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da 
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda 
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen 
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas 
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de 
ligin en iyisi konumunda. 

Geçen sezonu sollad 

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19 
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak 
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş, 
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol 
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20 
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63 
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi. 

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e 
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2 
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum 
silahlarndan biri olacağn ispatlad. 
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda 
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet 
sistemini devam ettireceği öğrenildi. 
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin 
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i 
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli 
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha 
fazla orta yapmalarn isteyeceği  
öğrenildi. 

Onyekuru moral buldu 

Ocak ay transfer döneminde takma 
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral 
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu 
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin 
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY 
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya 
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer 
ve yüksek atlamada Fatma Damla 
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3 
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye 
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2 
bronz madalya olmak üzere toplamda 
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan 
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm 
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60 
metrede altn madalya kazanan Esra 
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi. 

13 madalya kazandlar 

Milli takmn kafile başkan Ensar 
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki 
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin 
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan 
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile 
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek 
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep 
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor 
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat 
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e  
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN 
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör  
Sergen Yalçn, ikinci devrenin 
başndaki 5 puanlk kaybn  
ardndan “Savaşmz şimdi 
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar 
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş 
ligde 20 galibiyetle ligde  
en fazla kazanan takm  
durumunda. Sadece 
5 mağlubiyet alan siyah  
beyazllar 62 gol atarak  
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok 
yüksek olduğunu dile getiren Japon 
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost 
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en 
iyisini yaparak takmma olabildiğince 
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon 
hedefleri için ise şunlar söyledi: 
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş 
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu 
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim 

kadar çok puan getirmek istiyorum. 
Bununla birlikte bir podyum görürsem 
bu inanlmaz olur.  
Fakat şimdilik planm hzlca takma 
ve araca adapte olup elimden gelenin 
en iyisini yapmak." 

Gasly çok hzl 

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi 
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o 
dönemde Red Bull Junior programna 
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş 
geldin partisine Pierre ve Franz Tost 

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba' 
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi 
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin 
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de 
bir çaylak olarak aracm ve kendimi 
zorlayarak ona yardmc olacağm. 
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte 
göreceğiz" diye konuştu.  

Gasly: çok objektifiz 

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü 
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da 
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor. 
Bu sebeple takmn her yl çok önemli 
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim. 
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl 
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki 
Tsunoda'nn takm için de kendisi için 
de yeni olduğunu belirten Fransz 
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum. 
Geçen sene onu Formula 2 Dünya 
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle 
yl sonunda doğru çok etkileyici bir 
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok 
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler 
var. Ama en önemli konu, birlikte bir 
takm olarak çalşabilmemiz, onun 
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya 
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz" 
diye konuştu. 

Arac daha çok sevdim 

Gasly yeni araç için şunlar söyledi, 
"Yeni aracmz harika gözüküyor. 
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu 
yl çok değişmediğini söyleyebilirim. 
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla 
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir 
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da 
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir 
araya getiren bir takmda yer almak 
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn 
gelişmesini görmek ve bu projenin bir 
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA 

KARTAL HER  
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya 
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda, 
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER 
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK 

En çok galibiyet alan takm: 20 
En az yenilen takm: 5 
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan 
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE  
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor  1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE  
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek 
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek 
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal 
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek 
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin 
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik, 
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk 
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş, 
Masör Osman Doğru ve Masör 
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve 
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi. 

MKE Ankaragücü ile Demir Grup 
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn 
gönderilişinin şokunu yaşayan  

Galatasaray, deplasmandaki Hes 
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz 

ortamndan çkmay başard 

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli 
Takm, VIRTUS Avrupa Salon  

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa 
şampiyonluğuna ulaşt 

10 MAYIS 2024 CUMA

GALATASARAY’DA özel-
likle son maçlarda sergilediği 
performansla adeta parmak 

ısırtan Hakim Ziyech ile ilgili sıcak 
bir gelişme yaşandı. Sezon başında 
İngiltere Premier Lig devi Chel-
sea’den satın alma opsiyonuyla 
kiralanan Faslı yıldızın Galatasa-
ray’daki geleceği netlik kazandı. 
Sezon başında Chelsea’den transfer 
edilen Hakim Ziyech inişli çıkışlı 
performansının ardından Fas Milli 
Takımı ile Afrika Kupası’nda sakat-
lanmış ve uzun süre yeşil sahalardan 
uzak kalmıştı. Faslı yıldızın geri 
dönüşü ise muhteşem oldu. 8 Mart 
tarihinde Galatasaray’ın sahasında 
Çaykur Rizespor’u 6-2 mağlup ettiği 
karşılaşmayla birlikte formasına 
kavuşan Hakim Ziyech son 7 maçta 
4 gol atıp 2 asist yaparak sarı-kırmı-
zılıların zirve yürüyüşünde büyük 
pay sahibi oldu.

İddialar gerçek çıkmadı 
Galatasaray’da gösterdiği 
performansla transferin 
de gözde isimlerinden biri 
haline gelen Hakim Ziye-
ch’in gelecek sezon Suudi 
Arabistan’a transfer olabi-
leceği iddia edilmişti. 
Fransız basınında 
çıkan haberlere 
göre Suudi Arabistan 
ekiplerinden Al-Sha-
bab, 31 yaşındaki 
Faslı kanat oyuncusu-
na dev bir teklif yaptı. 

Haberin detaylarında Al-Shabab’ın, 
Hakim Ziyech’e 2.5 yıl için 37.5 
milyon euro net maaş önerdiği 
söylendi. Al-Shabab, yaz transfer 
döneminde de Hakim Ziyech’i kad-
rosuna katmak istemiş hatta sağlık 
kontrollerinden de geçirmişti. 
Ancak yıldız oyuncu sağlık testlerini 
geçemeyince transfer iptal olmuş ve 
Galatasaray’a gelmişti.

Chelsea anlaşmayı onayladı
Fabrizio Romano’nun haberine 
göre Faslı yıldız Hakim Ziyech, 
2024-2025 sezonunda da Galatasa-
ray forması giymeye devam edecek. 
Haberde göre Chelsea ve Galata-
saray arasında anlaşma onaylandı. 
Fabrizio Romano’nun haberinde şu 
ifadeler yer aldı: “Hakim Ziyech, 
kalıcı olarak Galatasaray’da kaldığı 
için Chelsea’ye dönmeyecek. Satın 
alma zorunluluğu maddesi, Chel-
sea’nin Galatasaray’a anlaşmayı 
onaylayan bir mektup gönderme-

siyle tetiklendi ve imzalandı. Bu 
sezon Galatasaray formasıyla 
tüm kulvarlarda 21 karşılaşma-
da görev yapan Hakim Ziyech 

toplamda 8 gol atıp 4 
asist yaptı. Transfer-

markt verilerine 
göre Hakim 

Ziyech’in 
güncel pi-
yasa değeri 

9.5 milyon 
euro olarak belir-

lenmiş durumda.”

BIR yandan Süper Lig’de 
şampiyonluk mücadelesi veren 
Galatasaray diğer taraftan da 

gelecek sezonun kadro planlamasını 
yapıyor. Takımdan ayrılacak ve ta-
kımda kalacak isimler üzerinde yoğun 
bir çalışma gerçekleştiriliyor. Galata-
saray, özellikle savunma oyuncularıyla 
ilgili olarak yazın yoğun bir transfer 
dönemi geçirebilir. Geçtiğimiz yıllar-
da Avrupa’dan teklifler alan, ancak 
bunları yeterli bulmadığı için redde-
den sarı - kırmızılılar Victor Nels-
son’un ayrılması sürpriz olmayacak.

İspanyollar iddia etti 
Galatasaray, Davison Sanchez ve Vi-
ctor Nelsson’un ayrılma ihtimallerine 
karşılık transfer planlaması yaparken 
İspanya’dan sürpriz bir iddia günde-
me geldi. İspanyol El Mira’da yer alan 
habere göre aralarında Galatasaray’ın 
da bulunduğu Türk takımları Marcao 
ile ilgileniyor. Haberde Marcao’nun 
Galatasaray’a kiralık olarak dönebi-
leceği, ancak bunun Sergio Ramos’a 
bağlı olduğu ifadelerine yer verildi.

İngiltere Premier Lig devi Chelsea, Galatasaray’da kiralık olarak oynayan Hakim 
Ziyech ile ilgili kararını verdi. İngiliz ekibi, sarı-kırmızılı kulübe mektup gönderdi

İspanyollar, Galatasaray’ın gelecek se-
zon için peşinde olduğu isim açıklarken, 
transferin Sergio Ramos’un vereceği 
karara göre şekilleneceği iddia edildi

ÖZBEK, görev yaptıkları süre 
boyunca Galatasaray’ın elde ettiği 
başarıları saymasının ardından, 
“Galatasaray’ın sadece sportif 
başarılarla değil, bir sivil toplum 
kuruluşu olarak da en başarılı 
şekilde liderlik ettiğini herkese 
gösterdik. Yeniden seçilirsem 
başardıklarımızın daha fazlasını, 

daha iyisini yapmak için arka-
daşlarımla birlikte hiç durmadan 
çalışacağımın sözünü veriyorum. 
Aslolan Galatasaray’dır” dedi. 
Başkan Dursun Özbek, konuşma-
sının ardından seçilmesi duru-
munda kendisiyle beraber göreve 
gelecek olan listedeki herkesi tek 
tek tanıttı.

Eskisinden daha çok çalışacak!

Galatasaray Divan Kurulu Mayıs 
ayı Olağan Toplantısı, Galatasa-
ray Lisesi Tevfik Fikret Salonu’n-

da gerçekleşti. Toplantının gündemi 
ise 25 Mayıs’ta yapılacak seçim oldu. 
Söz konusu seçime de aday olan Ga-
latasaray Başkanı Dursun Özbek de 
divanda açıklamalarda bulundu. Göre-
ve geldikleri günden bu yana yaptıkları 
projeleri anlatarak başlamak istediğini 
söyleyen Özbek, “Bana ve yönetim 
kurulu arkadaşlarıma bu onurlu görevi 
emanet etmenizin üzerinden 23 ay 
geçti. Bugün sizinle bu süre içerisinde 
yaptıklarımızı konuşmak istiyorum. Ta-
kip ettiğim kadar bazı arkadaşlarımızın 
bundan önceki genel kurul ve divanla-
ra katılma alışkanlıkları olmadığı için 
kulübümüzle ilgili detaylı bilgiye sahip 
değiller. Göreve geldiğimizde size ver-
diğimiz sözler ve Galatasaray’ımız için 
bir gelecek hedefimiz vardı. O da Ga-
latasaray’ı güçlü bir mali yapıyla, reka-
bet ettiği her branşta sürdürülebilir bir 
sportif başarıya ulaşmış, bizden sonra 
gelecek arkadaşlara bu şekilde bir 
Galatasaray bırakmaktı. İlk olarak el 
attığımız projelerden biri Galatasaray 
Adası oldu. Uzun süredir kullanılmaz 
olan adamız için son derece üzgündük. 
Bugün sadece üyelerimizin hizmetine 
açık, yaz ve kış hizmet veren bir yer 
oldu. Bundan da önemlisi adamızda 
Milli Emlak’a ait parsellerin irtifak 
tapusunu 30 yıllığına aldık. Böylece 
Galatasaray Adası üzerinde oluşabile-
cek ihtilafları tümüyle ortadan kaldır-
dık. Çok da önemsediğim bir konu, 
Galatasaray Adası’nın imar iznini de 
aldık. Adamıza bu yatırımları yaparken 
yüzme, yelken ve su topu şubelerimizin 

yuvası olan Kalamış’ta birtakım yeni-
lemelere ihtiyaç vardı. Bu yenilemeleri 
yaparak, Kalamış’taki tesislerimizin 
üyelerimize daha iyi hizmet verebilme-
sini sağladık” şeklinde konuştu.

Ne vaat ettiysek onu yapıyoruz
Alınan yetkiler doğrultusunda vaat-
lerini gerçekleştirdiklerini söyleyen 
Başkan Özbek, “Kulübümüzün finan-
sal anlamda daha güçlü hale gelmesi 
için ekstra kalemler oluşturmamıza 
ihtiyaç olduğunu her seferinde söyle-
dim. Bunun yanında faaliyetlerimizi 
büyük ölçüde engelleyen Bankalar 
Birliği anlaşmasından çıkma hede-
finden de bahsetmiştim. Amacımız, 
elimizdeki gayrimenkulleri geliştirme 
suretiyle elde edilecek fonlarla süreci 
yönetmekti. Bu hedefimiz doğrultu-
sunda genel kurullarımızı toplayıp 
iradenin de bu şekilde oluştuğunu 
hep birlikte gördük. Öncelikle Me-
cidiyeköy’de inşaat halinde duran 
binamızı bir rezidans projesi haline 
getirdik ve lansmanını da yaptık. Leo 
Rezidans projesinin gelirleri ve şahsi 
kefaletlerimizle Florya’daki arazimize 
bitişik halde bulunan 40 dönümlük 
Emlak Konut’a ait araziyi satın aldık. 
Bunu gururla ifade etmek isterim ki 
bu satın alma kulübümüzün açısından 
çok önemli bir anlaşmadır. Alınan 
bu arazi mevcut arazimizin 2 katı 
büyüklüğünde olup değerini kat kat 
büyütmüştür. Bu arazi genel kurulu-
muzdan onay aldığımız takdirde de-
ğerlendirilecektir. Sizlerden ne yetki 
aldıysak, neleri yapmayı vaat ettiysek 
o çerçevede hareket ediyoruz” sözle-
rini kaydetti. Başkanlık dönemlerinde 

artan gelirlere ve spor kompleksi için 
kazandırılan araziyle ilgili de konuşan 
Dursun Özbek, “2022 yılında yakla-
şık 1.2 milyar TL olan Sportif A.Ş. 
gelirlerimizi ilk 9 aylık dönemimizde 
2023 yılında 4.5 milyar TL hasılata ve 
608 milyon TL kâra ulaştırdık. Sene 
sonunda hasılatımızın 6 milyar TL 
mertebelerine gelmesini planlıyoruz. 
Yine 2022’de GS Store’da yılda 3 mil-
yon adet ürün, 200 milyon TL ciroya 
ulaşırken bugün geldiğimiz noktada 
11 milyon parça ürün ve yaklaşık 2 
milyar TL ciroya ulaşmış durumdayız. 
Eğer bu ivme hedeflediğimiz şekilde 
devam ederse 20 milyon adet ürün 
ve 3 milyar TL ciro hiç de uzak değil. 
2021-2022 sezonunda yaklaşık 17 
milyon Euro olan sponsor, reklam 
veren ve lisans gelirlerimizi bu sezon 
yaklaşık 58 milyon Euro’ya ulaştırdık. 
Göreve geldiğimizde amatör branşla-
rının maçlarını farklı salonlarda oyna-
maları ve tüm branşlara ait bir kamp 
salonunun bulunmaması önemli bir 
sorundu. Amatör şubelerimizin büyük 
bir kısmını tek bir yerde toplayabil-
mek ve çok amaçlı bir spor salonuna 
sahip olmak amacıyla stadımıza yakın, 
Vadi İstanbul’a bakan araziyi 49 yıl 
üst kullanım hakkıyla aldık” ifadeleri-
ni kullandı.

Kemerburgaz için gün sayılıyor
Futbol takımının yeni sezonu Ke-
merburgaz’da yeni yapılan Metin 
Oktay Tesisleri’nde açacağını da 
belirten Başkan Özbek, “Florya pro-
jesine bağlı olarak futbol takımımızın 
Kemerburgaz Tesisleri’ne taşınması 
bu dönemde yapmak istediğimiz 

projelerden bir tanesiydi. Florya’daki 
tesisimiz hem kullanılan alan hem 
de tesis kalitesi olarak artık bek-
lentilerimizi karşılayamıyor. Bunu 
çözmek amacıyla Kemerburgaz’daki 
arazide çalışmalarımıza başladık. 
Hali hazırda inşaatını bitirdiğimiz 
yaklaşık 14 bin 500 metrekare kapalı 
alanın yanında akademimiz için de 
bir kamp tesisinin çalışmalarına 
başladık. Bu konuyu iftiharla söy-
lüyorum; Kemerburgaz’daki Metin 
Oktay Tesislerimizin tamamı kulü-
bümüzün öz sermayesiyle yapılmış 
bir tesis olacak. Bunun övündüğüm 
kısmı da her Galatasaraylıdan bir 
tuğla gelmesi. Futbol takımımız yeni 
sezonu Kemerburgaz Metin Oktay 
Tesisleri’nde açacak” diye konuştu.

Riva’dan dev kazanç elde edildi
Riva projesinin Galatasaray’a maddi 
anlamda kazanç getirdiğini ve proje-
nin daha tamamlanmadığını aktaran 
Özbek, “Riva Projesi ile birlikte 
Galatasaray’ın kasasına 170 milyon 
dolar girmiştir. İnşaat bitmemiştir, 
süreç bugün biraz ağır yürümektedir. 
Projenin daha yüzde 50’si ya da 60’ı 
bitmiştir. Bazen öyle ifadeler kullanı-
lıyor, orada 130 tane villamız varmış, 
kaba inşaat halindeymiş deniyor. Bu 
işe inanan arkadaşlarımla birlikte hep 
söylediğim bir şeyi tekrar ediyorum, 
yaptığımız projelerle ilgili endişesi 
olan varsa 7-24 Aslantepe’deyim. 
Kapım da açık. Neden buna ihtiyaç 
duymuyoruz, kulaktan dolma laflarla 
camiayı yanlış bilgilendiriyoruz?” 
sözlerini dile getirdi.

 HAKAN SONGUR

ASLOLAN 
GALATASARAY’DIR!
Galatasaray Başkanı Dursun Özbek, “Galatasaray’ın sadece sportif başarılarla değil, bir sivil toplum kuruluşu olarak da Galatasaray Başkanı Dursun Özbek, “Galatasaray’ın sadece sportif başarılarla değil, bir sivil toplum kuruluşu olarak da 
en başarılı şekilde liderlik ettiğini herkese gösterdik. Yeniden seçilirsem başardıklarımızın daha fazlasını, daha iyisini en başarılı şekilde liderlik ettiğini herkese gösterdik. Yeniden seçilirsem başardıklarımızın daha fazlasını, daha iyisini 
yapmak için arkadaşlarımla birlikte hiç durmadan çalışacağımın sözünü veriyorum. Aslolan Galatasaray’dır” dediyapmak için arkadaşlarımla birlikte hiç durmadan çalışacağımın sözünü veriyorum. Aslolan Galatasaray’dır” dedi

BUNDESLIGA 2 takımı 
Nürnberg’in formasını 
giyen Can Uzun, yeni 

bir maceraya yelken açıyor. 18 
yaşındaki yıldız, kısa süre içeri-
sinde yeni takımıyla sözleşme 
imzalayacak. Detaylara göz 
atalım... Kararının ardından 
Sky Almanya’ya röportaj veren 
Can Uzun, “Kalbimin sesini 
dinledim. Böyle bir karar kulüp 
değiştirmek gibi bir karar değil. 
Millî Takımı hissetmek zorun-
dasınız. Kalbim ve içgüdülerim 
bana Türkiye’nin benim için 
doğru seçim olduğunu söyledi” 
sözlerini sarf etti. Karar verme 
sürecini de anlatan 18 yaşında-
ki hücumcu, “Düşünmek için 
zaman istedim. Geçtiğimiz dö-
nemde ailem ve arkadaşlarımla 
bu konu hakkında çok konuş-
tum ve onların düşüncelerini 
dinledim. Sonuçta kalbimden 
gelen kişisel bir karar verdim. 
Bu benim kararım ve benim 
için doğruyu hissettiriyor” söz-
lerini sarf etmişti.

Yeni takımı belli oluyor
Di Marzio’nun haberine göre; 
Eintracht Frankfurt, Nürn-
berg’den Can Uzun’u kadrosu-
na katmaya çok yakın. Kulüpler 
arasında anlaşma sağlandı ve 
artık işin resmiyete dökülmesi 
gerekiyor.  2023’ün temmuz 
ayında Nürnberg U-19 Takı-
mı’ndan A takıma yükselen Can 
Uzun, sergilediği performansla 
Bundesliga 2’ye damga vurma-
yı başardı. Bileklerine hakim 
olan ve skorer kimliği ile ön 
plana çıkan genç futbolcu, bu 
sezon Nürnberg formasıyla tüm 
kulvarlarda toplam 34 maça 
çıktı. Can Uzun, söz konusu 34 
karşılaşmada 18 gol atıp 3 asist 
yaptı. 
 HABER MERKEZI

Frankfurt 
yolcusu!
Bundesliga 2’de Nürnberg forması 
giyen Can Uzun’un yeni takımı belli 
oluyor. Milli takım tercihini Türki-
ye’den yana kullanan 18 yaşındaki 
golcünün artık resmi sözleşmeye 
imza atması bekleniyor

FENERBAHÇE şampi-
yonluk yolunda Konya’da 
berabere kalarak büyük 

bir yara aldı. Trendyol Süper 
Lig’in 35. haftasında Tümosan 
Konyaspor ile deplasman karşı-
laşan sarı lacivertliler çok önemli 
puan kaybı yaşadı Fenerbah-
çe’nin Konyaspor maçı sonra-
sında ezeli rakibi Galatasaray ile 
puan farkı 6 oldu. İsmail Kartal 
yönetimindeki Fenerbahçe, ligde 
matematiksel olarak şampiyon-
luk şansı devam ediyor ancak iş 
artık mucizelere kaldı.

Dzeko ile tartıştı
Süper Lig’deki Beşiktaş der-
bisinde sakatlanan ve sezonu 
kapatan İsmail Yüksek’in yerine 
ilk 11’de görev alan Mert Ha-
kan, Konyaspor karşısında ilk 
devrede etkisiz bir oyun ortaya 
koydu. Konyaspor maçının 31. 
dakikasında yaşanan tartışma ise 

maça damga vurdu. Mert Hakan 
Yandaş ile Edin Dzeko arasın-
da yaşanan kavga kameralara 
yansıdı.

Formanın hakkını veremedi
Fenerbahçe’nin kaptanların-
dan olan Mert Hakan Yandaş, 
teknik direktör İsmail Kartal’ın 
Konyaspor karşılaşmasında 
kendisine verdiği formanın 
hakkını teslim edemedi. Müca-
deleye ilk 11’de başlayan ancak 
devre arasında oyundan alınan 
29 yaşındaki orta saha oyuncu-
sunun sözleşmesi sezon sonunda 
bitecek. Sabah’ın haberine göre 
Sarı-lacivertli kulübün, Mert 
Hakan’ın kontratını uzatmaya-
cağı öğrenildi. Bu sezon takımı 
Fenerbahçe ile tüm kulvarlarda 
toplamda 25 maça çıkan Mert 
Hakan Yandaş; 3 gol / 6 asistlik 
katkı sağladı.
 HABER MERKEZI

Mert Hakan’a Mert Hakan’a 
BYE BYE!BYE BYE!

Sezona mutlak şampiyonluk 
hedefiyle başlayan Fenerbahçe’de 

Konyaspor karşısında alınan beraberlik büyük 
üzüntü yarattı. Artık mucizelere kalan şampiyonluk için fatura İsmail Kartal’a 
kesilirken Fenerbahçe’de Mert Hakan Yandaş için de olay bir karar verildi

Artık buralara HAKiM olacak!

Her şey Sergio 
Ramos’a bağlı



S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-
tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu
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FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-

tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  
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Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti
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her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 
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FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*

10 MAYIS 2024 CUMA

BU 
sezon 
şam-

piyonluk 
yarışından uzak kalan ve Ziraat 
Türkiye Kupası’nı kazanmayı 
hedefleyen Beşiktaş, bir yan-
dan da önümüzdeki sezonun 
kadro planlamasını yapmaya 
başladı. Aynı zamanda teknik 
direktör arayışlarını da sür-
düren siyah-beyazlılar, zaman 
kaybetmemek adına fırsat 
transferleri için yoklamalar 
yapmaya devam ediyor.

Hamle geldi
Önümüzdeki sezon şampi-
yonluğa oynayacak bir kadro 
kurmayı hedefleyen siyah-be-
yazlı takımın, Hollandalı orta 
saha oyuncusu Davy Klaassen 

ile bir görüşme gerçekleştirdiği 
iddia edildi. Beşiktaş Futbol 
Takımları Genel Koordinatörü 
Samet Aybaba’nın, Inter’de 
forma giyen yıldız futbolcu ile 
ilk görüşmeyi yaptığı ve gö-
rüşmenin olumlu sonuçlandığı 
belirtildi.

3 Milyon Euro önerildi
Siyah-beyazlı kulübün, Klaas-
sen’e yıllık 3 milyon euro teklif 
ettiği öğrenildi. Sezon sonunda 
Inter ile kontratı sona erecek 
olan futbolcuya İtalya ve Hol-
landa’dan talip olan takımların 
olduğu kaydedildi. Şayet Inter, 
sezon sonunda 1 yıllık opsi-
yon maddesini kullanmazsa 
Hollandalı orta saha oyuncusu 
yazın serbest kalacak. 
 HABER MERKEZİ

Trendyol Süper Lig’de sezon sonu yaklaştı ve transfer 
hamleleri yapılmaya başlandı... İstanbul devinin Davy Kla-
assen aşkı yeniden kabardı. Inter’in 31 yaşındaki orta saha 
oyuncusu için yakın zamanda bir girişim daha yapılacak

Mauro Icardi, “Bu sezon da inşallah şampiyon olacağız. Yaptığımız şeylerle gurur duyuyorum” dedi
Klaassen aşkı 
yine kabardı

TÜRKİYE Futbol Federas-
yonu daha önce yaptı-
ğı açıklamada Türkiye 

Kupası finalinin 23 Mayıs 
Perşembe günü oyna-
nacağını 
duyur-

muş, ev 
sahip-

liği 

yapacak şehir ve stadı ise 
açıklamamıştı. Beşiktaş’la 

Trabzonspor’u karşı 
karşıya getirecek 

final için TFF’nin 
Kocaeli, Sakar-
ya ve Gazian-
tep üzerinde 

durduğu 
belirtiliyor.

BORDO-mavililer Kara-
gümrük’ü elediği Türkiye 

Kupası’nda 16. kez finale 
yükseldi. Daha önceki 

15 finalden sonuncusu 
2019-20’de olmak üzere 
9 şampiyonluk çıkaran 

Trabzonspor, hocası 
Avcı ile ise ilki 
yaşadı. Takımın 

başında kupaya 2020-21’de 5. 
tur, 2021-22’de ise yarı final-

de veda eden tecrübeli 
çalıştırıcı ilk kez fina-
le yükselme başarısı 

yaşadı.

BORDO-mavililerin yıldız santrforu Paul 
Onuachu, Türkiye Kupası’nda siftahı-
nı yarı final rövanşında yaptı. Ligde 
19 maçta 12 gol ve 4 asisti bulunan 
Nijeryalı, Karagümrük ağlarını 54’te 
sarsıp bu sezon kupadaki ilk golünü 

kaydetti. Onuachu 57’deki hava 
topunda ise sakatlanıp 60’ta 

yerini Umut Bozok’a 
bıraktı.

Onuachu attı 
sakatlandı

23 Mayıs’ta adres belli değil Avcı ile ilk toplamda 16

TRABZON
GUMRUKTEN GECTİ
Bordo-mavililer evinde 3-2 kazandığı ilk maçın rövanşında Karagümrük’ü deplasmanda da 
Onuachu, Fountas ve Umut Bozok’un (2) golleriyle devirdi. 10. şampiyonluğuna bir adım daha yaklaştı

T ürkiye Kupası’nda fi-
nalin adı kondu: Trab-
zonspor-Beşiktaş. Siyah-be-

yazlılar final bileti almasından 
sonra ikinci yarı finalde sahneye 
çıkan bordo-mavililer, evinde 3-2 
kazandığı ilk maçın rövanşında 
Karagümrük’ü deplasmanda da 3-0 
mağlup etti. 15 finalinde 9 şampi-
yonluğu bulunan Karadeniz ekibi 
16. finalinde 23 Mayıs’ta Beşik-
taş’la karşılaşacak. 11. dakikada 
Güven’in ceza sahasından şutu 
auta gitti. İlk yarı golsüz tamam-
landı.

Goller peş peşe geldi
Fırtına ikinci yarıda esti… 54’te 
Meunier’in şık ortasında kale 
önünde Onuachu dokundu: 0-1. 
69’da sağ kanattan ceza sahası-

na giren Bardhi çevirdi, Fountas 
düzgün bir tek vuruşla farkı ikiye 
çıkardı: 0-2. Can Keleş’in elle 
oynaması sonrası verilen penaltıyı 
73’te Umut Bozok gole çevirdi: 0-3. 
77’de bu kez Visca sağ kanattan ça-
lımlarla geldi, yaptığı ortaya Umut 
Bozok gelişine sol ayakla harika 
vurdu: 0-4. Trabzonspor farklı 
galibiyetle finale yükseldi.

Meunier sahnede
Aratransferde geldiği Trab-
zonspor’da asistleriyle kalitesini 
gösteren Thomas Meunier ser-
vislerine Karagümrük karşısında 
da devam etti. 54’te sağ kanattan 
sağ ayağının dışıyla yaptığı ortada 
Onuachu’ya harika bir pas atan 
Belçikalı, kupada ikinci toplamda 
altıncı asistini kaydetti.

SEZON başında 
büyük umutlarla 
bonservis bede-
li ödenmeden 
transfer edilen 
Nicholas Pepe, 
Trabzonspor’dan 
ayrılmaya hazır-
lanıyor. Yıllık 3 
milyon 350 bin 
Euro’luk maa-
şıyla takımın en 
pahalı oyuncusu 
olmasına rağmen 
sakatlıklar ne-
deniyle kaçırdığı 
maçlarla hayal 
kırıklığı yaşatan 
28 yaşındaki 
Fildişi Sahilli 
oyuncunun Av-
rupa’ya döneceği 
iddia edildi. Pepe 
19 maçta 5 gol, 2 
asist üretti.

Pepe vedaya
hazırlanıyor

GALATASARAY’IN 
Arjantinli yıldız 
futbolcusu Mauro 

Icardi, Trendyol Süper Lig’de 
şampiyon olacaklarına inan-
dıklarını söyledi. Icardi, 70. 
Gillette Milliyet Yılın Sporcu-
su Ödülleri için Volkswagen 
Arena’da düzenlenen törenin 
ardından basın mensupları-
nın sorularını yanıtladı.

Yılın sporcusu ödülünün 
sahibi olan 31 yaşındaki 
santrfor, “70 yıldır yapılan 
böyle büyük bir organizas-
yonda ödüle layık görüldü-
ğüm için teşekkür ediyorum. 

Geçen sezon şampiyon olduk. 
Harika bir sezon geçirdik. Bu 
sezon da inşallah şampiyon 
olacağız. Yaptığımız şeylerle 
gurur duyuyorum.” ifadelerini 
kullandı.

Karagümrük’ü yenmeliyiz
Ligde kalan 3 haftanın önemine 
dikkati çeken Mauro Icardi, 
“Her maçın ayrı önemi var. 
Adım adım gitmemiz gerekiyor. 
VavaCars Fatih Karagümrük 
maçını da kazanmalıyız. Sonra 
Fenerbahçe derbisi için hazır-
lanacağız. O karşılaşmayı da 
kazanmak için sahaya çıkaca-

ğız.” diye konuştu. İki sezondan 
bu yana kariyerini sürdürdüğü 
Türkiye’de çocukların kendisini 
örnek almasıyla ilgili bir soruyu 
da yanıtlayan Icardi, “Çocukla-
ra da dokunuş yapıyor olmamız 
çok önemli. Futbol herkesin 
ruhunu harekete geçiren bir 
şey. Sahada yaptığım şeylerle 
çocuklara örnek olabilmek 
çok önemli. Yaptığımız şeyleri 
gören çocukların da hayalle-
ri büyüyor. Onlar da büyük 
başarılara imza atacak ve biz 
de bununla gurur duyacağız.” 
değerlendirmesinde bulundu.
 AA

ŞAMPiYONLUĞA iNANIYOR

FENERBAHÇE’DE 
bu ay içerisinde yapıl-
ması beklenen seçimli 

olağan genel kurul toplantısı 
hakkında sarı-lacivertli ekibin 
eski başkanı Aziz Yıldırım 
açıklama paylaştı.  Fenerbah-
çe tüzüğüne göre seçim tarihi 
Mayıs ayı içerisinde olmak 
zorunda. Teamül uygulanırsa 
Mayıs ayının son cumartesi 
günü yani 25 Mayıs’ta olacak. 

Başkan adayları, adaylıklarını 
bu tarihten en az 7 gün önce 
YDK’ya noter tasdikli 500 
imza ile bildirecek. Böylece 
en geç 18 Mayıs günü 
kimin aday olup olma-
dığı belli olacak.

Aday olursam 
açıklarım
İşte Aziz Yıldırım’ın 
yaptığı açıklama; “Son 

günlerde, şahsımla ilgili ya-
zılı ve görsel basında bir çok 
asılsız haberler ve yorumlar 

yer almakta, kamuoyu 
manipüle edilmektedir. 

Daha önce de bir çok 
kez ifade ettiğim gibi, 
ben herhangi bir 
planlama ve çalışma 
içerisinde olursam, 
bunu bizzat kamuo-

yuyla paylaşırım.”

Aziz Yıldırım aday olacak mı?
Uzun bir dönem Fenerbahçe’den başkanlık yapan Aziz Yıldırım, son günlerde 
tekrardan adaylık için çalıştığı hakkında çıkan haberlerle ilgili açıklama yaptı

SEZON içerisinde 
aldığı sonuçlar sebebi-
ye Roma ile yollarını 

ayıran Jose Mourinho kariyeri 
açısından önemli açıklamalarda 
bulundu. Deneyimli Portekizli 
çalıştırıcının yeni adresinin 
neresi olacağı büyük merak 
konusu oldu. Tecrübeli teknik 
adamın açıklamaları ise büyük 

yankı uyandırdı. Roma döne-
minde Portekiz Milli Takımı’n-
dan teklif aldığını söyleyen Jose 
Mourinho, “Portekiz Milli Ta-
kımı’ndan iki kez teklif aldım 
ama gelen teklif zamanları uy-
gun değildi. Roma’da kalmaya 
karar verdim, duygular devreye 
girdi ve sanırım bir hata yap-
tım.” ifadelerini kullandı.

Son pişmanlık neye yarar!
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EVLENiYOR
KARSU 
Ünlü şarkıcı Karsu Dönmez, 2 yıl önce evlilik
teklifi aldığı sevgilisi Mike Schrama ile evlenme
hazırlıkları yapıyor. Haziran sonunda nikah
masasına oturacak olan çift, 300 kişilik bir kır
düğünü planlıyor. Karsu, düğününe Hollanda
Kraliçesi Maxima'yı da davet etti
Aslen Hatay'lı olan ünlü şarkıcı Karsu Dön-
mez , düğününü Türk örf adet ve gelenekle-
rine göre yapmayı planlıyor. Karsu haziran
sonunda nikah masasın oturacak. Dönmez,
6 şubat depreminde Hatay'da meydana
gelen depremde 17 akrabasını kaybetmişti.
5 ay sonra memleketine giden Karsu'nun
evinin enkazıyla çektiği fotoğraf sosyal

medyada gündem olmuştu. Hollanda'da ya-
şayan şarkıcı, 2 yıl önce evlenme teklifi al-
dığı sevgilisiyle haziran sonunda nikah
masasına oturacak. 300 kişilik kır düğünü
hayal eden Karsu, Türk adet ve gelenekle-
rine göre davullu zurnalı bir düğün yapaca-
ğını söyledi. Şarkıcı bu özel gününe
Hollanda Kraliçesi Maxima'yı da davet etti.ULKEYE COK

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, kendisine tebrik ziyaretinde bulunan Atina Belediye Başkanı Haris
Doukas’ı Saraçhane’deki makam odasında ağırladı. İmamoğlu, “Bu dostluğun ve bu yakınlığın iki ülk-
eye, iki şehre, yakın coğrafyaya, hatta Avrupa'ya çok değerli katkılar sunacağını görüyorum” dedi

İ stanbul Büyükşehir Bele-
diye (İBB) Başkanı Ekrem
İmamoğlu, kendisine teb-

rik ziyaretinde bulunan Atina
Belediye Başkanı Haris
Doukas’ı Saraçhane’deki
makam odasında ağırladı.
Doukas’ı İstanbul'da ağırla-
maktan mutluluk duyduğunu belir-
ten İmamoğlu, “Hem kendisine
görev döneminde başarılar diliyo-
rum hem de iş birliğimizin hem
Atina-İstanbul odağında hem de
B40 odağında çok güçlü seviyelere
erişmesini istiyorum. Sayın Bako-
yannis (önceki dönem Atina Bele-
diye Başkanı Kostas Bakoyannis)
döneminde başlattığımız iyi adımla-
rın, sayın Doukas döneminde çok
daha iyi seviyeye ulaşacağının sa-
mimi hislerini elde ettim. Bu dostlu-
ğun ve bu yakınlığın iki ülkeye, iki
şehre, yakın coğrafyaya, hatta Avru-
pa'ya çok değerli katkılar sunacağını
görüyorum. Çok yakın zamanda
birbirimizle temas kurmaya başla-
mamıza rağmen, hele hele bu hafta
hem Paris'te çok güzel diyalogları-

mız oldu değerli dostum Haris'le
hem de dün bizi Avrupa Günü re-
sepsiyonumuzda yalnız bırak-

madı. Bugün de bana bir tebrik
ziyaretiyle, bugünümüzü keyif-
lendirdi. Kendisine teşekkür edi-
yorum. En kısa zamanda
Haris'i Atina'da ziyaret etmeyi

elbette diliyorum. Tekrar kendisine
bu sıcaklığı, bu dostluğu ve bu sami-
miyeti için teşekkür ederim” dedi. 

Atina'ya davet

Atina Belediye Başkanı Doukas da
duygularını, “İmamoğlu çok önemli
bir zafer elde etti. Bundan çok mem-
nunuz. İki belediye arasında, önceki
belediye başkanı ile başlamış çok
güçlü iş birliği bağları var. Bu dürüst,
yoğun ilişkiyi sürdürmek için yoğun
çaba sarf edeceğiz. İstanbul, Balkan
bölgesinin çok önemli bir kenti. Bu
türbülanslı ortamda, kentler ve bele-
diye başkanları, barışın ve huzurun
sağlanması için çok kritik önemli rol
oynuyor.  En kısa sürede sizleri 
Atina’da ağırlamayı dört gözle 
bekliyoruz” sözleriyle dile getirdi.

SElvİ 
SarItaÇ

HABER

CoCuklara mujdE!
Başakşehir Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu, “Seninle Başardık” söyleşileri
kapsamında Ziya Gökalp Mahallesi’nde gençlerle buluştu. Kartoğlu, Ziya Gökalp
Mahallesi’nde yapılacak millet bahçesinden söz ederek, “İçinde kaykay pisti, bisiklet
ve yürüyüş yolları olacak çok güzel bir millet bahçesi yapıyoruz” diye ifade etti
Başakşehir Belediye Başkanı
Yasin Kartoğlu, yoğun programına
rağmen Başakşehirli gençlerle buluş-
malarına aralıksız devam ediyor. Her
hafta farklı okulları ziyaret eden Baş-
kan Kartoğlu’nun bu haftaki durağı
TOKİ Mustafa Kutlu İmam Hatip
Ortaokulu oldu. “Seninle Başardık”
söyleşilerinde gençlerle bir araya
gelen Başkan Kartoğlu, iş hayatı ve
meslek seçimleri hakkında ipuçları
verdi. Gençler, Kartoğlu’nu dinle-

mek için okulun konferans salonunu
doldurdu.

Yeni alanlar inşa edeceğiz

Ziya Gökalp Mahallesi’nde yapımı
tamamlanacak olan millet bahçesi
projesinin ilk parçasının açıldığını
dile getiren Başakşehir Belediye Baş-
kanı Yasin Kartoğlu, “ Şu anda 1.
Etap’tan Ağaoğlu’nun sonuna kadar
büyük bir millet bahçesi projesine
başladık. İlk parçasını bitirdik. İçinde

kaykay pisti de var. Orası kullanılabi-
lir şu anda. Proje devam ediyor. Ziya
Gökalp Mahallesi’nde bulunan de-
renin kenarı, bisiklet ve yürüyüş yol-
ları da olacak olan çok güzel bir
millet bahçesi olacak. Ayrıca Ziya
Gökalp’te dönüşüm hızlandıkça yeni
sosyal alanlar da kuracağız. Ben de
bir an önce dönüşsün istiyorum.
Sosyal faaliyetler için gereken mer-
kezlerimizi üretebilelim.” diye 
konuştu. YAKUP TEZCAN

Ev tEmizliGi 
iCin EnGEl yok
Yaş almış ve engelli komşularına yönelik evde temizlik hizmeti veren
Sarıyer Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, misafiri
oldukları evlerde yaşayan yurttaşlar tarafından memnuniyetle karşılanıyor
Sarıyer’de yaşayan kimsesiz, yaşlı ve
engelli vatandaşların yaşam alanları iyileş-
tiriliyor, evleri temizleniyor, sağlık ekiple-
rince düzenli olarak kontrolleri
gerçekleştiriliyor. Sarıyer’in hemen hemen
her mahallesinde ihtiyaç sahiplerine ula-
şan ekipler gelen talepler doğrultusunda
gerekli incelemeler yapıldıktan sonra en-
gelli ve yaş almış komşularının daha sağ-
lıkla koşullarda yaşamlarını
sürdürebilmelerine katkı sunmak için evde

temizlik işlerini yapıyor. Sarıyer Belediyesi
Temizlik İşleri Müdürlüğü tarafından veri-
len hizmetten yararlanan 55 yaşındaki
İsmet Erbaş, “2003 yılında geçirdiğim
ameliyatlar sonrasında yürüyemez hale
geldim. Eşim öldüğü için tek yaşıyorum.
Fiziksel engelim nedeniyle de temizliğimi
kendim yapamıyorum. Sarıyer Belediye-
sine her zaman biz engellilerin yanında 
oldukları için teşekkür ediyorum” dedi. 
HABER MERKEZİ

Karsu 
Dönmez

Kartoğlu, “ Şu anda 1. Etap’tan Ağaoğlu’nun sonuna
kadar büyük bir millet bahçesi projesine başladık. İlk
parçasını bitirdik. İçinde kaykay pisti de var” dedi.
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